
سکوت مرگ بار جهانیان؛

دیگر خون بویی ندارد
آنچه رژیم اسرائیل در غزه و لبنان کرده و 
می کند، نه در تاریخ جنگ های فلسطین و 
اسرائیل سابقه دارد، نه در تاریخ جنگ های 

معاصر می توان مشابهی برای آن یافت.
تمام  نقض  با  غیرنظامی  مردم  کشتار 
معیارهای انسانی و حقوق بشری و حقوق 
بین الملل جنگ در وسیعترین سطح ممکن 

در حال وقوع است.
غزه با دو میلیون جمعیت بی دفاع در برابر پیشرفته ترین و مرگبارترین 
سلاح ها و تجهیزات نظامی اسرائیل از آثار حیات تهی می شود. مرگ در 
ویرانه های غزه پایکوبی می کند. لبنان زیر آتش اسرائیل تجربه ای تازه از 
خون و مرگ را می گذراند. اسرائیل برای کشتن یک نفر ده خانه را خراب 

می کند و صد نفر را به دیار نیستی می فرستد.
خون کودک و زن و پیر و جوان و بیمار را می ریزد. ماندگان را از آب و غذا 
و دارو محروم می کند. هیچ مرزی برای کشتن و ویرانگری نمی شناسد و 

همچنان ادامه می دهد.
جهان اما ساکت است.

اروپا و ایالات متحده آمریکا از گل نازک تر به اسرائیل نمی گویند. آنها 
چندان بدشان نمی آید از آنچه اسرائیل با مردمان غزه و لبنان می کند. 
طبیعی است. آنها منافع خود را می جویند. حتی اگر قرار باشد این منافع 
در جنگی هول انگیز از چشمه های خون فلسطینی ها و لبنانی ها بیرون 

بیاید.
اسرائیل مجاز است در جنگی که لااقل تاریخ معاصر به خود ندیده است 

هر جنایتی را به خونین ترین شکل خود مرتکب شود.
شگفتا! یحیی سنوار که می گویند طراح عملیات ۷ اکتبر و کشته شدن 
۱۲۰۰ اسرائیلی بوده، به همراه دیگر اعضای حماس شایسته مرگ اند 
اما نتانیاهو و  ارتش اسرائیل که ۴۲ هزار نفر را کشته اند مستحق تشویق و 
حمایت! رژیم حاکم بر اسرائیل سرخوش و سرمست از آنچه بی رحمانه در 
یک سال گذشته کرده است سرکش تر از هر زمان به دنبال تفوق و تسلط 
و توسعه قدرت بیشتر در خاورمیانه است و از همراهی متحدان غربی اش 
هم نگران نیست. با این همه در زیر پوست قدرت نمایی های جنایت بار 
اسرائیل با هواپیماهای جنگی مدرن، بمب های سنگرشکن و سربازانی تا 

ریشه دندان مسلح، ضعف و ترسی شگفت پنهان شده است.
آنها مدرن ترین و مرگ آورترین تجهیزات نظامی را علیه مردمی به کار 

گرفته اند که نه قدرت دفاعی دارند، نه سلاحی موثر.
برای شهادت  یک دو سه نفر چندین هواپیما بلند می کنند و ۲۰۰ 
به  آنکه قدرتمندتر است  نابرابری  تن بمب می ریزند. در چنین کارزار 
شکلی پارادوکسیکال خود را ترسیده و مرعوب می بیند. این ترس او را به 

جنایت های جنون آمیز بیشتر می کشاند
پهپادی که تصویر آخرین لحظه  های زندگی یحیی سنوار را ثبت می کند 
با یک تکه چوبی که سنوار به سمت آن پرتاب می کند مورد حمله قرار 
می گیرد. گویی نبرد چوب است با پهپاد. سنوار در نفس های آخر هم 
دست از مبارزه نمی کشد. این تصویر سندی تمام نماست از نابرابری 
جنگی که در آن اسرائیل با آن همه تجهیزات جنگی در برابر مردمان و 
مبارزانی صف آرایی می کند که با دست خالی می جنگند. مردمانی که 
از همه جهان چیزی نمی خواهند، جز اندکی خاک؛ خاکی که از آن 
خودشان بود و اشغال شد. جهانی که بوی تند خون را نمی شنود، میدان 

را برای خونریز قُرُق می کند.
حقوقدان

مدیر حوزه های علمیه: 

علمای اسلام نسبت به جنایات رژیم 
صهیونیستی  روشنگری کنند

مدیر حوزه های علمیه کشور گفت: علمای اسلام با حمایت از محور مقاومت 
و مجاهدان به ویژه در فلسطین و لبنان نسبت به جنایات رژیم صهیونیستی و 

حمایت های برخی کشورهای غربی روشنگری کنند.
آیت الله علیرضا اعرافی در پاسخ به نامه رییس وفاق المدارس شیعه پاکستان، 
آورده  است: بی شک شهادت غیرتمندانه فرماندهان شجاع و مجاهد اسلام به 
ویژه روحانی مجاهد و عالم، شهید »سید حسن نصر الله« که با رشادت های 
تحسین برانگیز در خط مقدم جبهه، توسط رژیم سفاک صهیونیستی به فیض 
شهادت نائل آمده اند مایه فخر و سربلندی اسلام و مکتب اهل بیت )ع( و موجب 
تزریق روح شهادت طلبی، ایستادگی و مقاومت در امت اسلام و محور مقاومت 
خواهد شد. این پیام افزوده است: بی تردید با شهادت »سید حسن نصر الله« 
پرچم مقاومت بر زمین نخواهد ماند و مقاومت با اقتدار بیشتری تا پیروزی بر 

دشمن صهیون و نابودی رژیم جنایتکار اسرائیل ادامه خواهد داشت.
در بخش دیگری از این پیام آمده  است: علمای دینی در تمام کشورها باید با 
حمایت و پشتیبانی معنوی و مالی از محور مقاومت و مجاهدان مسلمانان راه 
خدا به ویژه در فلسطین و لبنان نسبت به جنایات رژیم صهیون و سکوت ننگین 

و حمایت های قدرت های جنایتکار برخی کشورهای غربی روشنگری کنند.
آیت الله علیرضا اعرافی تصریح کرده است: به نام خود و حوزه های علمیه از 
تمام حمایت ها و تلاش های علما و اساتید بزرگوار، گروه های دینی و مذهبی 
مردم و مقامات کشور دوست و برادر پاکستان در حمایت از محور مقاومت تشکر و 
قدردانی می کنم و بدون تردید جهان به زودی شاهد زوال و نابودی رژیم سفاک 
حقیر و جعلی اسرائیل به عنوان محور و مرکز شرارت های منطقه و جهان اسلام 
خواهد بود. در این پیام آمده است: اینجانب یک بار دیگر علو درجات همه 
شهدای راه مقاومت را که شهدای توحید، انسانیت، عدالت و عزت و کرامت 

هستند، از خداوند متعال خواستارم.

با معرفی و تجلیل از نفرات برگزیده ؛

هشتمین جشنواره تولیدات هنری فانوس 
در قم پایان یافت

هشتمین جشنواره ملی تولیدات هنری فانوس استان قم با معرفی و تجلیل از 
نفرات برگزیده به کار خود پایان داد.

رضا ابوذر پیش از ظهر دوشنبه در مراسم اختتامیه هشتمین جشنواره ملی 
تولیدات هنری فانوس استان قم که در محل باغ موزه انقلاب اسلامی و دفاع 
مقدس قم برگزار شد اظهار کرد: هنرهای نمایشی و تجسمی، فیلم، موسیقی و 

سرود، رادیویی و دانش آموزی از بخش های این جشنواره بودند.
دبیر هشتمین جشنواره ملی تولیدات هنری فانوس اظهار کرد: ۳۵۰ اثر در 
دو بخش بزرگسالان و دانش آموزی به این جشنواره ارسال شد که پس از انجام 

داوری نفرات برتر معرفی و از آنان در این مراسم تجلیل شد.
هشتمین جشنواره ملی تولیدات هنری فانوس در محورهای نقش ولایت 
و رهبری در دفاع مقدس، نقش اقشار مختلف مردم در دفاع مقدس، شهدا، 
رزمندگان، آزادگان، جانبازان و ایثارگران، مدافعان حرم و امنیت و راهیان نور 
سرود،  و  موسیقی  فیلم،  تجسمی،  هنرهای  نمایشی،  هنرهای  شد.  برگزار 
رادیویی و دانش آموزی بخش های هشتمین جشنواره ملی تولیدات هنری 
فانوس اعلام شده بود. در این مراسم جمعی از مسئولان فرهنگی استان قم 
از جمله مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی، مدیرعامل سازمان فرهنگی هنری و 

ورزشی شهرداری قم حضور داشتند.

کامبیز نوروزی*

 ایمان / محمد شایگانی / تحلیلگر مسائل اقتصادی ؛با وجود آنکه دو ماه 
قبل قیمت انواع نان در قم افزایش یافت اما اخیرا مشاهده می شود که قیمت 
نان به صورت مخفی افزایش یافته است . البته این افزایش قیمت پنهانی 

عمدتاً در نانوایی های سنگکی به چشم می خورد.
 بر اساس ابلاغیه ای که درهمه نانوایی ها نصب شده است ، قیمت هر نان 
سنگک با وزن ۵۰۰ گرم باید به جای ۲۵۰۰ تومان سابق ، به قیمت ۳۱۰۰ 
تومان به فروش برسد درحالی که اکثر نانوایی های سنگکی وزن نان شان 
حدود ۴۰۰ گرم یا حتی کمتر از آن است که آن را به قیمت ۳۱۰۰ تومان 
می فروشند. براین اساس وقتی هرقرص نان   ۱۰۰ گرم کمتر باشد ، درواقع 

قیمت هر نان سنگک ۳۶۰۰ تومان برای مردم آب میخورد !
 از سوی دیگر تقریباً اکثر نانوایی های سنگکی در مناطقی مانند صفاییه ، 
دورشهر، بلوار امین ، زنبیل آباد  سالاریه و شهرک قدس و برخی مناطق دیگر 
تلاش می کنند که نان سنگک  بزرگ بفروشند و حتی الامکان از پخت نان 

کوچک یا همان ۵۰۰ گرمی خودداری   می  کنند .
  اگر قیمت نان بزرگ  دو برابر قیمت نان ۵۰۰ گرمی باشد ، قیمت آن هم دو 
برابر یعنی ۶۲۰۰ تومان  می شود که  همین گونه هم هست ، اما از نظر وزن 

بازهم کمتر از یک کیلوگرم است !
 تخلف دیگر اکثر نانوایان ، علاوه بر فروش اجباری نان بزرگ ، کنجدی بودن 
آن است . این نان ها در نانوایی های مختلف از حدود ۱۳ تا ۱۸ هزار تومان به 

فروش می رسد.
این موضوع البته در نانوایی های بربری هم به وفور دیده می شود که فقط نان 

کنجدی می پزند و مردمی که نان بدون کنجد می خواهند باید مدت بیشتریدر 
صف بمانند .

 همه این ها درحالیست که تعزیرات حکومتی و اداره کل  صمت قم موظف 
به رسیدگی نسبت به چنین مواردی هستند اما متاسفانه تاکنون هیچ اقدام 

موثری از سوی آنان دیده نشده است .
بنا بر این ضروری است  علاوه بر بازرسی های گسترده تر از نانوایی های 
سنگک ،  بار دیگر همه آنها را موظف به قراردادن ترازو در مقابل مشتریان 
کنند تا مردم بتوانند در صورت کاهش وزن نان ، هم آنجا مشکل را حل کنند و 

نانوایان هم بدانند بازرس نامحسوس بدنبال آنان است !

»ایمان«گزارش می دهد؛

افزایش پنهانی قیمت نان درسایه غفلت نهادهای نظارتی

سخنگوی جدید وزارت خارجه: 
سیاست اتحادیه اروپا آزار دادن

 مردم ایران است
سخنگوی جدید وزارت خارجه جمهوری اسلامی ایران در نشست 
خبری گفت: سیاست اتحادیه اروپا آزار دادن مردم ایران است. تحریم 
صبح  بقایی  اسماعیل  ندارد.  توجیهی  هیچ  غیرنظامی  هوایپمایی 
با خبرنگاران اظهار  اولین نشست خبری خود  دوشنبه ۳۰ مهر در 
داشت: نشانه های مثبتی می بینیم از اینکه رایزنی های دیپلماتیک اخیر 
ما در منطقه منتج به ایجاد یک نگرانی مشترک و عزم اراده مشترک برای 
جلوگیری از ماشین کشتار رژیم صهیونیستی شده و کشورهای منطقه  صفحه 7

هاشمی طبا فعال سیاسی اصلاح طلب:
دولت برای جلب رضایت مردم حقیقت 

را به آنها بگوید
یک فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: اگر گفتمان دولت به معنای 
صرفه جویی، جلوگیری از قاچاق و راستگویی به مردم باشد، مردم 
خواهند پذیرفت و اقتصاد هم به همین سادگی اصلاح خواهد شد. 
اگر به مردم واقعیت را بگویند دیگر نیازی به اصلاحات اقتصادی 
نیست. بنابراین جلوگیری از اسراف و تبعیض باید گفتمان دولت 
باشد. سیدمصطفی هاشمی طبا فعال سیاسی در گفت وگویی ، در 
پاسخ به این سوال که ارزیابی شما از رویکرد وفاق دولت آقای پزشکیان  صفحه 7سه شنبه   1 آبان ماه 1403  18 ربیع الثانی 1446 22 اکتبر 2024  شماره 6060  سال بیست و هفتم  5000 تومان

مدیرکل دامپزشکی استان قم گفت: باغ پرندگان 
این استان با بیش از ۲ هزار قطعه پرنده و دارای تنوع 
گونه ای بسیار بالا، مورد نظارت مداوم فنی بهداشتی 

دامپزشکی قرار دارد.
هر  این مجموعه  افزود:  سید مهدی سرکشیک 
سال ۲ نوبت علیه بیماری آنفلوانزا فوق حاد پرندگان 
واکسینه می شود و طی چند سال اخیر موردی از 

ابتلا به این بیماری یافت نشده است.
وی اضافه کرد: این مجموعه دارای مسوول فنی 
بهداشتی دامپزشکی تمام وقت بوده و با هماهنگی 

باغ اجرا  بهداشتی دامپزشکی در  لازم موارد فنی 
می شود.

مورد   ۲۷ جاری،  سال  ابتدای  از  وی،  گفته  به 
بررسی بیماری های طیور و نواقص فنی بهداشتی و 
قرنطینه ای صورت گرفته است؛ همچنین تعداد سه 
هزار و ۶۰۰ دوز واکسن علیه نیوکاسل و آنفلوانزا فوق 

حاد پرندگان تزریق شده است.
در  تاثیرگذار  مهم  موارد  از  کرد:  بیان  سرکشیک 
سلامت پرندگان و انسان در باغ، رعایت کامل امنیت 
دسترسی  عدم  راستا  این  در  می باشد؛  زیستی 

خوراک پرندگان آزادزی با پرندگان مجموعه بسیار 
مهم بوده و عدم خوراک دهی بازدیدکنندگان نیز به 
پرندگان باغ می تواند در حفظ سلامتی پرندگان موثر 

باشد.
وی اضافه کرد: از تمامی علاقه مندان به پرندگان 
اصول  رعایت  باغ  از  بازدید  زمان  می شود  تقاضا 
مواجهه  صورت  در  و  باشند  داشته  را  قرنطینه ای 
با پرندگان در خارج از باغ، بازدید از باغ را به زمانی 
باغ  به  آلودگی  میزان  کمترین  که  نمایند  موکول 

منتقل گردد.

مدیرکل دامپزشکی استان قم خبرداد :

باغ پرندگان تحت نظارت مداوم

مدیرعامل شرکت گاز استان قم از بازرسی فنی یک هزار و ۶۸۲ قلم کالای 
مرتبط با پروژه های گازرسانی در شش ماهه نخست سال ۱۴۰۳ خبر داد.

مرتضی خوش لهجه با اعلام این خبر، اظهار کرد: این کالاها شامل انواع لوله 
و اتصالات فولادی و پلی اتیلن، انواع ایستگاه تقلیل فشار و اندازه گیری، انواع 

کنتور و رگولاتور خانگی و صنعتی، و کالاهای برقی و حفاظت از زنگ است.
وی در ادامه از بازرسی ۱۲۰ مورد تست مقاومت و نشتی شامل تست نیوماتیک 
و هیدرواستاتیک در شش ماهه نخست سال جاری خبر داد و در ادامه تصریح 
کرد: در این بازه زمانی همچنین ۱۶ مورد تست مقاومت الکتریکی پوشش 

خطوط فولادی انجام شد.
خوش لهجه در بخش دیگری از اظهارات خود با اشاره به انجام ۹۵ مورد بازرسی 
از پروژه های فعال در سطح استان طی بازه زمانی مورد اشاره، خاطرنشان کرد: 
بازرسی فنی موجب می شود تا تجهیزات و تأسیسات شرکت در حداکثر مطابقت 

با استاندارهای فنی قرار گرفته که این امر به کاهش هزینه های عملیاتی منجر 
می شود.

وی همچنین با بیان اینکه بازرسی فنی موجب می شود از توقف های ناخواسته 
کاسته شود، گفت: به طورکلی، بازرسی فنی از کالا، تجهیزات و تأسیسات در 
شرکت های گاز، نقشی کلیدی در تضمین ایمنی، کاهش هزینه ها، افزایش 

بهره وری و حفاظت از محیط زیست ایفا می کند.

مدیرعامل شرکت گاز استان قم خبرداد:
بازرسی فنی از بیش از یک هزار و ۶۰۰ قلم کالا 

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی استان قم خبرداد:

برخورد با خودرو های 
فاقد پلاک و پلاک 

مخدوش

معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری قم:

حمایت ویژه مدیریت 
شهری  از کارگران 

خدمات شهری

صفحه 8

صفحه 8

مدیرکل بنیاد مسکن استان قم خبرداد:

تحویل 15۰۰ واحد 
نهضت ملی مسکن

 تا پایان سال

رییس اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان قم 
تشریح کرد:

ویژه برنامه های سالروز 
رحلت امامزاده مبرقع)ع(

صفحه 8

صفحه 8

رئیس کمیسیون صادرات اتاق بازرگانی استان قم مطرح کرد:

قوانین مانع بزرگ رونق صادرات
صفحه 5

»ایمان«گزارش می دهد؛

افزایش پنهانی قیمت 
نان درسایه غفلت 
نهادهای نظارتی

با تکریم حجت الاسلام سید حسن اکبری:

»حسین دشتی« مسئول 
نمایندگی ولی فقیه

 در سپاه قم شد

صفحه 4

صفحه 1

مدیرکل دامپزشکی استان قم خبرداد :

باغ پرندگان تحت نظارت مداوم
صفحه  1

 ایمان / محمد شایگانی / تحلیلگر مسائل 
اقتصادی ؛با وجود آنکه دو ماه قبل قیمت انواع 
نان درقم افزایش یافت اما اخیرا مشاهده می شود 
یافته  افزایش  مخفی  صورت  به  نان  قیمت  که 
است . البته این افزایش قیمت پنهانی عمدتاً 
در نانوایی های سنگکی به چشم می خورد.  بر 
نصب  نانوایی ها  درهمه  که  ای  ابلاغیه  اساس 
شده است ، قیمت هر نان سنگک با وزن ۵۰۰ 
گرم باید به جای ۲۵۰۰ تومان سابق ، به قیمت 
۳۱۰۰ تومان به فروش برسد درحالی که اکثر ...

حکم  با  دشتی«  »حسین  الاسلام  حجت 
نماینده ولی فقیه در سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی به عنوان مسئول دفتر نمایندگی ولی 
فقیه در سپاه قم معارفه شد. به گزارش ایمان 
،مراسم تکریم و معارفه مسؤول دفتر نمایندگی 
ولی فقیه در سپاه امام علی بن ابی طالب علیه 
از ظهر دوشنبه در ستاد سپاه  السلام پیش 

استان قم برگزار شد. در این مراسم...
عکس : محمد محسن زاده
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نقش امارات  در پازل صهیونی غربی 
علیه ایران و منطقه

درباره  متحده  امارات  ادعاهای  تکرار 
جزایر سه گانه ایرانی در بیانیه مشترک سران 
اتحادیه اروپا و شورای همکاری خلیج فارس، 
همزمان با افشای جزییات بیشتر از همکاری 
امارات متحده با رژیم صهیونیستی در غزه، را 
نمی توان بی ارتباط بهم دانست. به نظر می 
رسد فضای منطقه ای و بین المللی شرایط 
را برای سوداگری برخی بازیگران بی قاعده و 

تاجرمآب چون امارات متحده فراهم کرده است.
در  ایرانی  سه گانه  جزایر  ماجرای  در  متحده  امارات  ادعاهای  چند  هر 
سال های اخیر بارها تکرار شده است، اما روندهای جاری نشان می دهد این 
موضوع به کارت بازی امارات در برابر بازیگران منطقه ای و بین المللی تبدیل 
شده و اکنون نیز این ادعاها را می توان بخشی از جنگ ترکیبی صهیونیستی 

آمریکایی علیه ایران و در چارچوب پیمان ابراهیم ارزیابی کرد.
رژیم  متحده،  ایالات  مشترک  بیانیه  به  ابراهیم  پیمان  یا  ابراهیم  توافق 
مرداد ۱۳۹۹  در ۲۳  که  دارد  اشاره  عربی  متحده  امارات  و  صهیونیستی 
)۱۳ اوت ۲۰۲۰( منعقد شد. از این عنوان همچنین برای اشاره کلی به 
توافق نامه های عادی سازی روابط رژیم صهیونیستی و سایر کشورهای عربی 

نیز استفاده می شود. 
اکتبر۲۰۲۳(   ۷( مهر ۱۴۰۲  در ۱۵  الاقصی  طوفان  عملیات  از  قبل  تا 
پیش بینی می شد به زودی در چارچوب مذاکرات چندساله، پیمان ابراهیم 
مشمول عربستان سعودی نیز شده و عادی سازی روابط عربستان و اسرائیل 

اعلام شود که این موضوع در جریان جنگ غزه با موانع زیادی مواجه شد.
هر چند پیمان ابراهیم پس از عملیات طوفان الاقصی و در جریان جنگ 
غزه به کما فرو رفته و تلاش آمریکا برای گسترش آن به سایر کشورهای 
از  به عنوان یکی  امارات متحده عربی  اما  با بن بست مواجه شده،  عربی 
بانیان این پیمان و همسو با تلاش های اسرائیلی و آمریکایی تلاش دارد آن 
را زنده نگهدارد اما در حال تلاش برای اخذ امتیازهای بیشتر از طرف های 

صهیونیستی-آمریکایی و غربی است.
انزوای بیشتر رژیم  صهیونیستی به دلیل جنایات غیرقابل انکار در غزه و 
منفور شدن بیشتر این رژیم در افکار عمومی منطقه و جهان به عنوان فرصتی 
برای زیاده خواهی های بیشتر امارات متحده از طرف های اسرائیلی و غربی 
تبدیل شده است. چنانچه به گفته مقامات آمریکایی، عربستان نیز در جریان 
جنگ غزه برای پذیرش پیمان ابراهیم شروط نظامی امنیتی بیشتری تعیین 
کرده که از نظر واشنگتن تامین آنها دشوار است. اما گویا خواسته های امارات 
متحده، آمریکا و اسرائیل همپوشانی بیشتری دارد و به نظر میرسد احتمالا 

بخشی از آن شامل ادعاهای امارات درباره جزایر سه گانه ایرانی است.
بخش دیگری از مطالبات امارات متحده نیز تحمیل شرایط خود به آینده 
غزه است. در روزهای اخیر نیز وزیرخارجه امریکا اعلام کرد واشنگتن در حال 
بررسی طرحی برای توسعه غزه با مشارکت اسرائیل و امارات متحده عربی 
برای پس از جنگ است. آمریکایی ها با این ادعا به دنبال تغییر فضای خشم 
عمومی جهانی از جنایات اسرائیل علیه مردم فلسطین هستند، اما این ادعا 
سیگنالی از وجود مذاکرات پنهانی بین آمریکا، اسرائیل و امارات متحده و 
مبادله کارت های مختلف آنها حکایت دارد، که احتمالا حتی مطلوب بازیگران 

دیگر عربی چون عربستان و قطر نیز نباشد.
تقویت پیمان ابراهیم از سوی امارات متحده و کمک به رژیم صهیونیستی 
برای خروج از انزوا، قدرت چانه زنی عربستان و قطر در رابطه با آمریکا را نیز 
کاهش خواهد داد. این در حالی است که تقویت مواضع غیرقانونی امارات 
متحده علیه تمامیت ارضی ایران نیز در بلندمدت موقعیت ژئوپلتیکی و 
ژئواکونومیکی عربستان و قطر و دیگر کشورهای همسایه خلیج فارس را هم 
تضعیف خواهد کرد. هر چند خیالی است و نیروهای مسلح ایران هرگز اجازه 
تحقق چنین سناریویی را نخواهند داد اما از این منظر هر نوع دسترسی امارات 
متحده به جزایر ایرانی، برای پروژه های کلان ژئوپلتیکی و ژئواکونومیکی 
آمریکایی-صهیونیستی در منطقه است که منجر به هژمونی اسرائیل می 
شود و به نفع هیچ کشور عربی اسلامی در منطقه به ویژه پادشاهی عربستان 
سعودی نیست. البته می توان همراهی سایر کشورهای عربی با ادعاهای 
غیرقانونی امارات متحده درباره جزایر ایرانی را تاکتیکی ارزیابی کرد. اما 
منافع  ایرانی  جزایر  علیه  اماراتی-صهیونیستی  سندسازی  در  همکاری 

راهبردی سایر کشورهای عربی منطقه را هم از بین خواهد برد.
از منظر حقوقی امارات متحده درباره ادعای ارضی علیه جزایر سه گانه ایرانی 
مدارک تاریخی و حقوقی برای ارائه به مجامع بین المللی ندارد. به همین دلیل 
نیز از هر فرصت در روابط دوجانبه، چندجانبه و بین المللی به دنبال سندسازی 
درباره جزایر سه گانه ایرانی است. بیانیه مشترک سران اتحادیه اروپا و شورای 
همکاری خلیج فارس نیز در همین چارچوب ارزیابی می شود. اما سناریو 
تخیلی دیگر برای دشمنان ایران احتمالا درباره سو استفاده از جنگ احتمالی 
بین ایران و اسرائیل برای تجاوز به حاکمیت سرزمینی ایران به نفع پروژه های 
تخیلی دیگر مانند خاورمیانه بزرگ و آغاز دومینوی جنگ و تجزیه کشورهای 

اسلامی منطقه است.
در ان راستا مواضع فریبکارانه طرف اروپایی نیز در این رابطه غیرقابل چشم 
پوشی است. چنانچه نمایندگی ایران در سازمان ملل در موضع خود اعلام کرد 
اروپایی ها در مذاکرات دوجانبه با ایران از لزوم پیروی از راهکارهای دیپلماتیک 
می گویند اما در عمل با مواضع خلاف قوانین و منشور سازمان ملل متحد 
راه های دیپلماتیک را مسدود می کنند. این الگوی رفتاری اروپایی کاملا سابقه 
دار است و اروپایی ها همواره تلاش کرده اند با فریبکاری کاتالیزور سناریوهای 

آمریکایی-صهیونیستی علیه ایران و سایر کشورهای منطقه باشند.
اما در مجموع مهم ترین پیام الگوی رفتاری اروپایی-آمریکایی و صهیونیستی 
سناریوهای  که  است  این  متحده  امارات  یعنی  آنها  ای  منطقه  همکار  و 
خطرناکی در منطقه در حال شکل گیری است که از سوی اتاق فکر مشترک 
واشنگتن و تلآویو هدایت می شود و امارات متحده نیز به یکی از بازیگران آن 

تبدیل شده است.

 معاون رئیس جمهور:

 توسعه پایدار با تعاملات بین المللی و ملی 
ایجاد می شود

 معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان حفاظت محیط زیست با تاکید بر اینکه 
توسعه پایدار با تعاملات بین المللی و ملی ایجاد می شود، گفت: باید بتوانیم 
به توسعه پایداری که هدف اصلی پژوهشکده توسعه پایدار است، دست بیابیم 
و برای تحقق این امر لازم است تعاملات خود را در سطح ملی و بین  المللی 
با نهادهای علمی و دانشگاهی افزایش دهیم. شینا انصاری در مراسم تکریم 
و معارفه رئیس جدید پژوهشکده محیط زیست و توسعه پایدار با اشاره به 
اینکه رویکرد پژوهشکده پایدار باید حل چالش های پیچیده محیط زیستی 
کشور باشد، افزود: برنامه راهبردی پژوهشکده نیازمند به روزرسانی است و 
لازم است در این حوزه یک برنامه ریزی ۵ ساله داشته باشیم. رئیس سازمان 
حفاظت محیط زیست تاکید کرد: در برخی از حوزه ها مانند ارزیابی محیط 
زیست نیازمند راهکارهای جایگزین و فناورانه هستیم. انصاری گفت: با توجه 
به سرمایه انسانی متخصص و علمی پژوهشکده محیط زیست و توسعه پایدار 

می توانیم با برنامه ریزی مناسب به اهداف معین شده دست پیدا کنیم.

اخبار

معاون اول رئیس جمهور:

 سند راهبردی حل مشکلات مبتلایان به 
اوتیسم تدوین می شود

معاون اول رئیس جمهور اعلام کرد: سند راهبردی حل مشکلات افراد مبتلا 
به اوتیسم با همکاری وزارتخانه ها و دستگاه های کلیدی هر چه سریعتر تدوین 

می شود.
»محمدرضا عارف« صبح دوشنبه ۳۰ مهر ۱۴۰۳ در دیدار با انجمن اوتیسم 
که با حضور اعضای هیأت مدیره و برخی از خانواده های دارای فرزند مبتلا به 
اوتیسم برگزار شد، تاکید کرد: سند راهبردی حل مشکلات افراد مبتلا به این 
بیماری یا اختلال عصبی زیر نظر معاون فرهنگی و اجتماعی معاون اول رئیس 
جمهور و با حضور اعضای انجمن اوتیسم ایران، خانواده های فرزندان مبتلا به 
اوتیسم و وزارتخانه های کلیدی و مهم مرتبط با این موضوع با اولویت فرهنگ 

سازی تا ۲ ماه آینده تدوین می شود.
وی تصریح کرد: دولت برای رفع موانع قانونی و در صورت لزوم تصویب 
قوانین در هیئت دولت برای حل مشکلات درمانی،  بیمه ای و معیشتی 
مبتلایان به اوتیسم و خانواده های آنان کاملا آمادگی دارد که در این راستا 
اجرای سند ملی اوتیسم و برنامه اقدام دو ساله این انجمن در خصوص حل 
مشکلات بیمه و توانبخشی مبتلایان به اوتیسم در سه وزارتخانه آموزش و 
پرورش، بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 

با مجموعه ذیربط سازمان بهزیستی پیگیری و اجرایی خواهد شد.
معاون اول رئیس جمهور با اشاره به اهمیت فرهنگ سازی درخصوص افراد 
مبتلا به اوتیسم در جامعه، خاطرنشان کرد: در گذشته به دلیل عدم آگاهی 
عمومی برخوردهای نامناسبی با کودکان اوتیسمی صورت می گرفت در حالی 
که اگر شناسایی در سنین پایین انجام شود این کودکان می توانند در آینده 
کشور و با بروز استعدادهای خود به افرادی موفق و موثر در سطح جامعه تبدیل 
شوند که این انجمن باید اقدامات لازم را با همکاری دستگاه های ذیربط 
درخصوص فرهنگ سازی در ارتباط با افراد مبتلا به اوتیسم در اولویت قرار 

دهد.
 

عضو شورای مرکزی جامعه روحانیت مبارز :

با قدرت برابر یاوه گویی ها پیرامون
 جزایر سه گانه می ایستیم

عضو شورای مرکزی جامعه روحانیت مبارز در واکنش به زیر سوال بردن 
تمامیت ارضی ایران در خصوص جزایر سه گانه خلیج فارس از سوی اتحادیه 
اروپا و سران شورای همکاری خلیج فارس گفت: گستاخ تر شده اند و سخنان 
بی ربط و تهی از حقیقت به زبان جاری می کنند، گویی باید با آنان به زبان 

دیگری سخن بگوییم.
حجت الاسلام والمسلمین سیدرضا اکرمی ، اظهار کرد: نجابت و بزرگواری 
نشان دادن به دشمنان و بدطینت ها موجب گستاخی آنان شده است و 
سخنان بی ربط و تهی از حقیقت به زبان جاری می کنند. گویی باید با آنان 
به زبان دیگری سخن بگوییم تا هر از چند گاهی در شمال و جنوب کشور، 
نخواهند درباره تمامیت ارضی ایران شبهه به وجود آورند و به خواسته های 

نابه حق شان برسند.
وی ادامه داد: تا وقتی در درون کشور کلام، عمل و قدرت واحد و انسجام 
محکمی نشان ندهیم هر ننه شله پز، بی عرضه و بی قابلیتی سر بر می آورد و 
خواستار برگشت تفاله های پهلوی به این آب و خاک می شود و حاضر است 
برایش حتی تمامیت ارضی کشور را فدا کند. آنان هیچ وابستگی و تعصبی 
به خاک این سرزمین ندارند البته حساب منتقدان به سیاست ها و روش های 

نادرست مسوولان جداست و نباید در این زمینه سوءتفاهم شود.
عضو شورای مرکزی جامعه روحانیت مبارز ادامه داد: ما باید خودمان را قوی 
کنیم و با قدرت در برابر یاوه گویی ها بایستیم تا خجالت بکشند درباره جزایر 

بوموسی، تنب بزرگ و تنب کوچک حرف بزنند.
اکرمی متذکر شد: اگر بنا بر مدعی بودن باشد ما باید بگوییم بحرین، قفقاز یا 
آذربایجان به این آب و خاک تعلق داشته است. عجبا از اینکه شیخ نشین های 

حاشیه خلیج فارس در خانه گرم نشسته و حرف های گرم می زنند.
وی تاکید کرد: ما باید به منشاء قدرتی که دشمنان انقلاب و همسایگان 
زیاده خواه به پشتوانه آن جرات تکرار ادعاهای توخالی و بی مایه  را به خود 

می دهند، تمرکز کنیم و با قدرت با آنها برخورد کنیم.
  

امیر سرتیپ صباحی فرد:
تعلل در توسعه علوم پدافندی قابل قبول نیست

فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش با تاکید بر اینکه تعامل پدافند هوایی با 
مراکز علمی و آموزشی موجب ارتقا قدرت بازدارندگی کشور شده است، گفت: 
برگ برنده پیشرفت درعرصه نظامی، نسل جوان با انگیزه، نخبگان متعهد و 

کارکنان متخصص هستند.
امیر سرتیپ علیرضا صباحی فرد فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش، در 
جمع فرماندهان و معاونت های تخصصی این نیرو اظهار داشت: درنگ و 
تعلل در توسعه علوم پدافندی به هیچ وجه قابل قبول نیست و باید در رشد و 

بالندگیِ تمامی تخصص ها و رسته ها پیشگام باشیم.
وی افزود: امروز پیشرفت علمی حرف اول در کسب قدرت برتر در عرصه 
بسترها  و  ظرفیت ها  به کارگیری  با  کنونی  برهه  در  ما  است؛  بین المللی 

توانسته ایم به دستاوردهای مطلوب و اثرگذاری برسیم.
فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش با تاکید بر اینکه تعامل پدافند هوایی با 
مراکز علمی و آموزشی موجب ارتقا قدرت بازدارندگی کشور شده است، گفت: 
برگ برنده پیشرفت در عرصه نظامی نسل جوان با انگیزه، نخبگان متعهد و 

کارکنان متخصص هستند.
امیر سرتیپ صباحی فرد گفت: مراکز علمی و تحقیقاتی نیروی پدافند 
هوایی همگام با سایر نیروهای مسلح در راستای مقابله با هرگونه تهدیدات 
متصور، تمهیدات مطلوبی اندیشیده و در عرصه توسعه توان پدافندی اعم 
از رادار، موشک، پهپاد و جنگ الکترونیک به موفقیت های مطلوبی دست 
پیدا کرده که البته به همین مقدار قطعا بسنده نخواهیم کرد و در این مسیر 

با قدرت پیش خواهیم رفت.
 

معاون نیروی قدس:

 نیروهای مسلح همیشه در آمادگی 
کامل هستند

معاون هماهنگ کننده نیروی قدس سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: 
نیروهای مسلح جمهوری اسلامی ایران همیشه در آمادگی کامل هستند. 

سردار سرتیپ »ایرج مسجدی« بامداد دوشنبه درباره حضور گسترده مردم 
در مراسم استقبال از پیکر مطهر سرلشکر شهید »عباس نیلفروشان« اظهار 
داشت: ما تا پای جان در مسیر شهدا ایستاده ایم و راه و مکتب آنها ادامه 
خواهد داشت. وی این حضور گسترده را حاوی پیام مقاومت، ایستادگی و 
شهادت طلبی دانست و افزود: ما با این شهادت ها کوتاه نمی آییم و انتقام خون 
آن شهدای عزیز و مردم مظلوم فلسطین و لبنان را از دشمن صهیونیستی 
رسانه ای  حاشیه سازی های  درباره  همچنین  مسجدی  سردار  می گیریم. 
دشمن در خصوص سردار قاآنی عنوان کرد: تلاش های اخیر دشمن، یک 

جنگ روانی بود تا مردم را نگران کنند.

رئیس قوه قضائیه خطاب به مسئولان قضایی بر مقابله با برهم زنندگان امنیت 
روانی جامعه و اخلال کنندگان در بازار تاکید کرد.

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای روزدوشنبه در سخنانی در نشست 
به جنایات رژیم صهیونیستی در غزه و  با اشاره  شورای عالی قوه قضاییه، 
لبنان گفت: در پی تجاوزات سبوعانه و وحشیانه رژیم سفاک صهیونیستی 
زیرساخت های شهری، منازل مسکونی و از بین رفتن معیشت مردم غزه و 
جنوب لبنان، در لبیک به ندای رهبر معظم انقلاب اسلامی مبنی بر کمک 
و حمایت از مردم فلسطین و لبنان، پویش مردمی »ایران همدل« به منظور 

جمع آوری مشارکت های نقدی ایجاد شده است.
وی با اشاره به فعالیت پویش »ایران همدل« برای کمک به مردم فلسطین و 
لبنان، اظهار کرد: در پی تجاوزات سبعانه و وحشیانه رژیم سفاک صهیونیستی 
به باریکه غزه و شهادت ده ها هزار نفر از مردم بیگناه این منطقه و تخریب عمده 
زیرساخت های شهری، منازل مسکونی و از بین رفتن معیشت مردم غزه در 
یک سال اخیر و همچنین تخریب ساختمان های مسکونی و شهادت جمع 
زیادی از مردم بیگناه در جنوب لبنان و تحمیل خسارت های گسترده به آنها، 
در لبیک به ندای رهبر معظم انقلاب اسلامی مبنی بر کمک و حمایت از مردم 
مظلوم فلسطین و لبنان، پویش مردمی »ایران همدل« به منظور جمع آوری 
مشارکت های نقدی هموطنان برای کمک به مردم مظلوم فلسطین و لبنان 
ایجاد شده است؛ بر همین اساس پیشنهاد می کنم که ما مسئولان عالی در 
قوه قضاییه در جریان جلسه امروز، مبالغی را برای پیوستن به پویش مزبور 
جمع آوری کنیم و سپس این موضوع را با کلیه ی مسئولان، قضات و کارکنان 
دستگاه قضایی در میان بگذاریم تا در یک حرکت جمعی، آنها نیز با واریز 
مبالغی به اندازه وسع شان، به این پویش خداپسندانه و خیرخواهانه و همدلانه 

بپیوندند.
به طور کلی همه  و  رئیس دستگاه قضا تصریح کرد: همه ما مسلمانان 
انسان های آزاده در جهان باید با هر چه که در توان و مقدورات و وسع مان 
است )اعم از قلم، پول، فکر و غیره( به مردم مظلوم فلسطین که به سبب 
جنایات سبعانه صهیونیست ها، با مشکلات عدیده ای مواجه شده اند و بعضاً 

همه خانواده و دارایی خود را از دست داده اند و اکنون حتی از غذا و دارو نیز 
محرومند، یاری رسانیم.

با اشاره به ادعا های بی اساس  رئیس قوه قضاییه در ادامه نشست امروز 
و واهی که هرازچندگاهی در قالب بیانیه های سیاسیِ فاقد وجاهت، میان 
برخی کشور های همسایه در حاشیه خلیج فارس و طرف های دیگر، پیرامون 
جزایر سه گانه بوموسی، تنب بزرگ و تنب کوچک )که بخش های لاینفک 
قلمرو و تمامیت سرزمینی ایران اسلامی است(، صادر می شود، گفت: به 
برخی از همسایگان در خلیج فارس توصیه می کنیم که فریب وسوسه های 
برخی از کشور های غربی را در مورد جزایر سه گانه ایرانی بوموسی، تنب بزرگ 
و تنب کوچک نخورند، چرا که در آنصورت بسیار متضرر و خاسر می شوند؛ 
جزایر سه گانه متعلق به ایران اسلامی بوده، هست و خواهد بود و چنانچه 
کشور های مورد اشاره، فریب وسوسه های شیطانی غرب را بخورند و به رویکردِ 

درپیش گرفته ادامه دهند، بیشترین ضرر را متحمل می شوند.
حمایت از فعالان سالم اقتصادی و کنشگران بخش خصوصی 

قاضی القضات در ادامه نشست امروز با اشاره به ضرورت صیانت کامل از 
امنیت روانی جامعه و معیشت مردم در شرایط فعلی، تصریح کرد: این روز ها که 
دشمن دندان نشان می دهد و زبان به تهدید می گشاید )که به حول و قوه الهی، 
دندان و زبان او بُریده و قطع خواهد شد( باید دادستان های ما و سایر مسئولان 
ذیصلاح قضایی در راستای مقابله با برهم زنندگان امنیت روانی جامعه و کسانی 
که به نفع دشمن، عملیات روانی طراحی می کنند، اقدامات قانونی و مقتضی 
را انجام دهند؛ همچنین در قبال آن دسته از کسانی که برآنند تا از شرایط 
فعلی سوءاستفاده کنند و در بازار اخلال ایجاد کرده و مسائل معیشتی مردم را 
بیشتر کنند نیز باید برخورد های قانونی و مقتضی صورت گیرد؛ در این راستا، 
بخش ها و مسئولان ذیربط قضایی اعم از دادستان ها و مسئولان در معاونت 
پیشگیری از وقوع جرم قوه قضاییه، نهایت همکاری را با دولت، وزارتخانه های 
مربوطه و تعزیرات داشته باشند و توضیحات، راهنمایی ها، انذار ها و در صورت 
لزوم، مقابله های مقتضی و قانونی را با متخلفان و مجرمان داشته باشند تا از 

امنیت روانی جامعه و معیشت مردم، به نحواحسن، صیانت شود.
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای با اشاره به اهمیت حمایت از 
فعالان سالم اقتصادی و کنشگران بخش خصوصی جهت کمک به رونق و 
جهش تولید، اظهار کرد: رئیس جمهور در شرایط فعلی بر حمایت از فعالان 
اقتصادی و کنشگران بخش خصوصی تاکید دارد و از آنها می خواهد که با 
تمان توان و ظرفیت ها برای خنثی کردن تحریم ها و تحقق شعار سال ناظر 
»جهش تولید با مشارکت مردم« به میدان بیایند؛ در همین راستا، قوه قضاییه 
نیز مجدداً و موکداً اعلام می دارد که از فعالان سالم اقتصادی و فعالان بخش 
خصوصی، حمایت کامل به عمل می آورد و با کسانی که چوب لای چرخ این 
فعالان می گذارند، برخورد قاطع و قانونی خواهد داشت؛ بدون تردید دشمن 
به حربه ی تحریم، دل بسته است، فلذا ضروری است که ما با تمام توان از 
فعالان و کنشگران بخش خصوصی و اقتصادی و حوزه دانش بنیان، حمایت 

و پشتیبانی کنیم.

در نشست شورای عالی قوه قضاییه مطرح شد؛

تاکید اژه ای بر برخورد با برهم زنندگان امنیت روانی جامعه

معاون راهبردی رئیس جمهور با بیان اینکه سیاست منسجمی درمورد اتباع 
خارجی در ایران نداریم، افزود: میلیون ها پناهنده غیرقانونی در ایران داریم که 
میلیاردها دلار برای کشور هزینه دارد اما به دلیل نداشتن سیاست مناسب، برای 

ما مضر است.
محمدجواد ظریف روز دوشنبه ۳۰ مهر ۱۴۰۳ در سلسله نشست های »برای 
ایران« با موضوع »بررسی راهکارهای تعامل با نخبگان کشورهای منطقه و رفع 
مشکلات اقامتی آنها در ایران« افزود: یاد و خاطره شهدای مقاومت به ویژه علامه 
سید حسن نصرالله و دیگر شهدای مقاومت و رزمندگان راه آزادی و حقیقت از 
جمله امام موسی صدر را گرامی می داریم و امیدواریم وضعیت ایشان هرچه زودتر 

روشن شود.
معاون راهبردی رئیس جمهور با بیان اینکه سیاست منسجمی پیرامون اتباع 
خارجی در ایران نداریم، افزود: این اتباع می توانند غیرقانونی باشند و یا برای یک 
دوره مقاومت برای تجارت یا تحصیل به ایران بیایند یا برای طولانی مدت به منظور 

اقامت و مهاجرت وارد ایران شوند.
وی با بیان اینکه برخی می پرسند که چرا وقتی نخبگان خودمان از کشور خارج 
می شوند، ما به فکر نخبگان دیگر کشورها هستیم، گفت: اینها از بی سیاستی 
است. وقتی سرمایه گذار خارجی به ایران می آید، با مشکلاتی مواجه می شود که 

عطای سرمایه گذاری را به لقایش می بخشد و از ایران خارج می شود.
ظریف ادامه داد: شما اگر از ایران خارج شوید، نقش پررنگ سرمایه گذارهای 
لبنانی را مشاهده می کنید. اگر در ایران محیط مناسبی را برای آنها فراهم می 

کردیم می توانستند در ایران سرمایه گذاری کنند.
نیازمند یک بررسی عمیق و سیاستگذاری جدی هستیم 

معاون راهبردی رئیس جمهور یکی از روش های دیپلماسی را دیپلماسی علمی 
عنوان و تصریح کرد: آمریکا و شوروی از دهه ۵۰ به دنبال دیپلماسی علمی بودند 
و دانشگاه هایی را برای این منظور، تاسیس کردند که دانشگاه پاتریس لومومبای 

شوروی به همین دلیل تاسیس شد.
وی تأکید کرد: باید فکری کنیم که دانشجویی به ایران می آید و سوبسید ما را 
دریافت و استفاده می کند، یک مبلّغ برای ما باشد اما در ایران آنچنان به دلیل 
نداشتن سیاست مشخص مورد بی مهری قرار می گیرد که خلاف انتظار ما اتفاق 

می افتد.
ظریف افزود: میلیون ها پناهنده غیرقانونی در ایران داریم که میلیاردها دلار برای 

کشور هزینه دارد اما به دلیل نداشتن سیاست مناسب، برای ما مضر است.
معاون راهبردی رئیس جمهور گفت: نگرش ما در زمینه اتباع امنیتی است؛ 
اگر چنین نگاهی داشته باشیم، موضوع تبدیل به یک تهدید امنیتی می شود. 
در مکتب سازه انگاری به اینجا رسیدیم که نگرش شما باعث به وقوع پیوستن 

اتفاقات می شود.
وی با تأکید بر اینکه نیازمند یک بررسی عمیق و سیاستگذاری جدی هستیم، 
اظهار داشت: باید فرصت ها را ببینیم و براساس آنها جلو برویم؛ فرصت های 
دانشجویان، کارآفرینان، توریست های سلامت، زیارتی و گردشگری. با توجه 

کردن به این فرصت ها می توان کشور را بیشتر از منابع طبیعی، غنا بخشید.
از توجه به لابی های اجتماعی غفلت کرده ایم

نکنیم،  استفاده  آنها  از  اگر  و  می کنند  عبور  فرصت ها  کرد:  تأکید  ظریف 
تهدیدآمیز می شوند. ایران از این فرصت ها زیاد دارد و باید از آنها استفاده کرد.

رایزن سابق فرهنگی ایران در لبنان نیز در این نشست لابی های اجتماعی را 
موضوعی دانست که ایران از آن غفلت کرده است و این لابی ها می تواند درمورد 

جذب نخبگان کشورها موثر باشد.
محمدمهدی شریعتمدار افزود: در زمینه جذب نخبگان لازم است که برای 
فراهم کردن فضا برای حضور نخبگان کشورهای خارجی در ایران، تغییراتی در 
حقوق بین الملل خصوصی ما انجام شود. در زمان اجرای برجام که برخی از 
شرکت های از کشورهای خارجی برای فعالیت به ایران می آمدند، برای مثال بعضا 

در ثبت شرکت های خود و یا حتی نامگذاری آنها، دچار مشکل می شدند.
وی گفت: از دیگر مشکلات دانشجویان خارجی، مربوط به اخذ ویزاست. 
دانشجویان به دلیل مشکلاتی که در سامانه مربوطه وجود دارد، امکان دریافت 
ویزای دانشجویی وجود ندارد و دانشجویان خارجی مجبور به اخذ ویزای معمولی 

اقامتی می شوند.
تعداد  از  آماری  ارائه  به  دیاران  راهبردی  اندیشکده  مدیر  نشست  این  در 
دانشجویان خارجی در ایران و زمینه تحصیل آنها پرداخت و برخی از حاضر نیز به 

طرح موضوعات و چالش ها در این زمینه پرداختند.

معاون راهبردی رئیس جمهور: 

سیاست منسجمی درمورد اتباع خارجی نداریم

رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: با استفاده از 
هوش مصنوعی می توانیم عقب ماندگی های گذشته 
خود را جبران کنیم و اگر غفلت شود از صحنه روزگار 

حذف می شویم.  
اینکه  بیان  با  دوشنبه  روز  قالیباف  باقر  محمد 
موضوع مقاومت، جبهه مقاومت و مسأله فلسطین و 
لبنان از موضوعات حیاتی، ریشه ای و مبنایی انقلاب 
امام)ره(  نهضت  اگر  کرد:  عنوان  است،  اسلامی 
باشد در موضوع کاپیتولاسیون که  انقلاب  مبنای 
از سوی ایشان مطرح شد، ام الفساد جهان بشریت 
و امت اسلامی ریشه در رژیم صهیونیستی دارد که 

تمشیت امور آن نیز بر عهده آمریکا است.
وی افزود: امروز نسل جدیدی را می بینیم که هیچ 
آگاهی نسبت به وقایع و اتفاقات آن سال ندارند و 
وقتی با دانشجویان ورودی امسال صحبت می کنیم 
می بینیم نسبت به این مسائل هیچ تحلیلی ندارند و 
براساس روایت های دیگران برداشت می کنند. نکته 
مهم این است که اگر قصد داشته باشیم بعدها این 

موضوع را روایتگری کنیم بی فایده است.
ترکیبی  جنگ  در  مقابله  برای  ابزاری  روایتگری 

دشمن است
قالیباف روایتگری موضوعات روز را از آن جهت مهم 
دانست که تحلیل هر حادثه در کشور نیازمند اطلاع 

و آگاهی نسل جدید نسبت به آن است، زیرا به گفته 
وی اگر اطلاع نباشد، حساسیت هم وجود نخواهد 

داشت.
وی گفت: امروز دچار جنگ ترکیبی هستیم که 
شامل جنگ نرم، جنگ سخت و جنگ هوشمند 
می شود و مسأله روایتگری به عنوان نوعی ابزار حضور 
در این جنگ است که ما در مجلس نیز برای تحقق 

آن کمک خواهیم کرد.
حوزه  در  فناوری  از  استفاده  مقننه  قوه  رئیس 
تاریخ پژوهی و سندپژوهی را سرخط و آغازی برای 
سیستم  امروز  افزود:  و  دانست  گذشته  جبران 
به سیستم  تبدیل شدن  در حال  آنالوگی)دستی( 
دیجیتالی)هوشمند( است اما از اینجا به بعد باید 
اگر  که  کنیم  حرکت  دنیا  با  همراه  تا  کنیم  تلاش 
این اتفاق رخ ندهد دچار فاصله نوری با همه دنیا 
می شویم و به معنای واقعی از تاریخ و اذهان حذف 
تأکید  به  اشاره  با  وی  نمی شویم.  ماندگار  و  شده 
رهبر معظم انقلاب بر استفاده از هوش مصنوعی 
عنوان کرد: با استفاده از این ابزار می توانیم عقب 
اگر  که  کنیم  جبران  را  خود  گذشته  ماندگی های 

غفلت شود از صحنه روزگار حذف می شویم.
قالیباف با اشاره به عمر ۱۱۷ ساله تاریخ قانونگزاری 
در کشور گفت: تمام سیر تاریخی قوانین را با استفاده 

از هوش مصنوعی به لحاظ لفظی و معنایی گردآوری 
کرده ایم و همه روندی که یک قانون در طول عمر 

خود گذرانده، مشخص است.
اینکه  بیان  با  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
در مجلس  گرفته  براساس هوشمندسازی صورت 
مشخص است که هر قانون را چه کسی و چه ارگانی 
در چه تاریخی برای بار اول به تصویب رسانده و کجا 
تکرار و کجا منسوخ شده است، عنوان کرد: در چند 
هفته اخیر به نمایندگان گفتم برای ارائه هر طرح یا 
اصلاح ماده ای ابتدا باید با تبلت خود به این سامانه 

مراجعه کنند تا کار تکراری صورت نگیرد.
وی با اشاره به تنقیح قوانین با استفاده از هوش 
مصنوعی که قابلیت تبدیل ۱۲ هزار قانون به سه 
هزار قانون را دارد، گفت: در حوزه تاریخ و اسناد نیز 
در وهله نخست باید به دنبال گردآوری و بعد استفاده 
از هوش مصنوعی بود که هم به جهت معنایی و هم 

به جهت لفظی امکان پذیر است.
از  استفاده  کنار  در  اینکه  بر  تأکید  با  قالیباف 
هوشمندسازی اسناد باید کاری کنیم که از دنیا عقب 
نمانیم، افزود: در کنار آن باید مسیر شناخت و تحلیل 
درست از مسائل روز را برای جوانان فراهم کنیم و 
هرچه سریع تر روایتگری به موقع را انجام دهیم تا 

جوانان از این طریق به عمق ماجراها آگاه شوند.

رئیس مجلس شورای اسلامی:

 هوش مصنوعی ابزاری برای جبران عقب ماندگی های تاریخی است

عفیقه عابدی*
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 مراقب سندرم ری در کودکان باشید

افسردگی، دیابت و سکته مغزی
عاقبت ولع به خوردن شیرینی

یافته های یک پژوهش نشان می دهد کسانی که به خوردن شیرینی ولع دارند 
بیشتر از افسردگی و دیابت رنج می برند و التهاب و سطح گلوکز خون آن ها در 
 )Surrey( مقایسه با سایرین بیشتر است. یافته های پژوهشگران دانشگاه ساری
در انگلیس نشان می دهد افرادی که میل شدیدی به خوردن شیرینی جات دارند 

در خطر بیشتری برای ابتلا به افسردگی و دیابت و سکته مغزی قرار دارند.
پژوهشگران اطلاعات مربوط به وضعیت سلامتی ۱۸۰ هزار داوطلب بانک 

اطلاعات پزشکی )بیوبانک( بریتانیا را بررسی کردند.
دسته بندی افراد با هوش مصنوعی

آن ها از هوش مصنوعی برای دسته بندی این افراد در سه گروه غذایی استفاده 
کردند: افراد مراقب سلامت تغذیه: آن ها میوه ها و سبزیجات را به غذاهای با 

منشأ حیوانی و شیرین ترجیح می دهند.
افراد همه چیزخوار: به بیشتر غذاها از جمله گوشت، ماهی، برخی سبزیجات 

و همچنین شیرینی ها و دسرها علاقه مندند.
افراد شیرینی خور: غذاها و نوشیدنی های شیرین را ترجیح می دهند و به 

انتخاب های سالم تر مانند میوه و سبزیجات علاقه کمتری دارند.
تأثیر شیرینی خور بودن بر سلامتی

پژوهشگران، سپس تغییرات ۲ هزار و ۹۲۳ پروتئین و ۱۶۸ متابولیت )مواد 
شرکت کننده در سوخت وساز سلولی( را در نمونه های خون این گروه ها بررسی 
ارزیابی  تأثیر ترجیحات غذایی آن ها بر شاخص های سلامتی شان را  تا  کردند 
کنند. پروفسور نوفار گیفمن )Nophar Geifman(، استاد بهداشت و انفورماتیک 
بیومدیکال در دانشگاه ساری اظهار کرد: به نظر می رسد غذاهایی که دوست داریم 
یا دوست نداریم به صورت مستقیم با سلامتی ما ارتباط دارد. نتایج پژوهش ما نشان 
می دهد اگر خوراکی های مورد علاقه ما کیک، شیرینی و نوشیدنی های شیرین 
باشد، احتمالًا اثراتی منفی بر سلامت ما دارد. دریافتیم که گروه افراد شیرینی خور 
۳۱ درصد بیشتر در معرض افسردگی هستند؛ ضمن اینکه این گروه در مقایسه با 

دو گروه دیگر، بیشتر به دیابت و بیماری های قلبی عروقی مبتلا می شوند.

حیدری هشدار داد؛

رد پای مکمل های خطرناک
 در آرایشگاه زنانه!

مدیر کل بازرسی سازمان غذا و دارو هشدار داد مکمل های ورزشی عرضه شده 
در آرایشگاه ها خطرناک و غیرمجاز هستند.

 قاسم حیدری، نسبت به عرضه غیرقانونی و مصرف مکمل های ورزشی در 
آرایشگاه های زنانه هشدار داد.

وی اعلام کرد که این محصولات معمولًا فاقد نظارت و تأییدیه های لازم از 
سوی مراجع بهداشتی بوده و مصرف آن ها می تواند عوارض جبران ناپذیری 
برای سلامتی داشته باشد. از جمله مشکلات احتمالی که مصرف این مکمل ها 
می تواند ایجاد کند، می توان به بروز مشکلات قلبی، کبدی و کلیوی اشاره کرد.

از  تنها  را  تغذیه ای  و  ورزشی  مکمل های  باید  افراد  که  کرد  تأکید  حیدری 
داروخانه ها و مراکز مجاز تهیه کنند و از خرید محصولات مشکوک و غیرمجاز 
که در آرایشگاه ها عرضه می شود، خودداری کنند. وی همچنین افزود که عدم 
نظارت کافی بر محتویات این مکمل ها و نبود اطلاعات دقیق درباره نحوه 

مصرف آن ها، خطرات استفاده از این محصولات را به شدت افزایش می دهد.

شناخت علائم اسکیزوفرنی؛ سعی می کردم همه چیز را درک کنم

اولین باری که اسکیزوفرنی را تجربه کردم، نمی دانستم چیست. نه احساس 
مرتبط با آن را، نه افکار و نه صداهای ناشی از آن را.

»میندی تسای«، یک بیمار مبتلا به اسکیزوفرنی که اختلال وی از سال 
۲۰۰۴ میلادی تشخیص داده شده، درباره تجربیات خود صحبت کرده 

است.
وی می گوید: از آن زمان من و دوستانم سعی می کنیم هر چه زودتر علائم 
آموزش  و  دارد  مشخصی  شکل  اسکیزوفرنی  دهیم.  تشخیص  را  بیماری 

تشخیص زودهنگام علائم می تواند نجات دهنده باشد.
علائم من با احساس خاصی شروع شد. متوجه نکات و تغییرات جزئی شدم 
که اگر از این اختلال آگاه نبودم، تنها به آنها نگاه گذرا می کردم. به عنوان 
مثال، شنیدن صدای روشن شدن موتور ماشین پارک شده در حالی که در 

پیاده رو راه می رفتم، بدون دلیل منطقی باعث عصبانیت من می شد.
افکار من واکنش هایی را در پی داشت. غریزه من برای درک احساساتم شاید 
در حالت هوشیاری، منطقی نبود. صدای موتور چه معنی دارد؟ در ابتدا 
نمی توانستم از خودم بپرسم که چرا متوجه صدای موتور به این شکل خاص 

شدم. در آن لحظه احساس خاصی داشت، اما من آن را زیر سوال نبردم بلکه 
سعی کردم آن احساس را درک کنم.

این احساسات به مرور زمان منجر به تغییر روحیه من شد. بعد از مدتی به 
جای خودِ همیشگی ام، سرد و راضی به نظر می رسیدم، درگیر افکار بودم و 
ساکت تر به نظر می رسیدم. با این حال در این مرحله هنوز می توانستم یک 
فعالیت روتین را انجام دهم. دوستانم مرا به عنوان شخصی که »خودش 

نیست« می دیدند و مرا زیر نظر داشتند.
همانطور که مغز من به تلاش برای درک همه چیز ادامه می داد، اسکیزوفرنی 
من تسریع شد و علائم بیشتری اضافه شد. پس از مدتی در کنار احساسات 
و افکار غیرمعمول، افراد نامرئی با من صحبت می کردند. توهمات شنوایی از 
علائم اسکیزوفرنی است. وقتی صحبت کردن افراد نامرئی با من ثابت شد، 

نمی توانستم بخوابم، غذا خوردن را فراموش کردم و نمی توانستم کار کنم.
بعد از این وضعیت، برای کمک به خودم خیلی دیر شده بود. من یک 

فروپاشی روانی را تجربه می کردم و دوستانم سریع مرا نزد پزشک بردند.
به گزارش »وب ام دی«، تسای با این امید که گزارش تغییر حالات و پیشرفت 

بیماری اش بتواند به بیماران مشابه در شناسایی علائم شان کمک کند، اضافه 
کرد: اگر شما یا یکی از نزدیکانتان مبتلا به اسکیزوفرنی هستید، مهم است 
که علائم هشداردهنده مانند تغییر در خلق و خو، افکار غیرمعمول، ناتوانی 
در خوابیدن یا شنیدن صداها را بدانید. این آگاهی منجر به مداخله حرفه ای 

زودتر برای مدیریت بهتر بیماری می شود.
روان گسیختگی، اسکیزوفرنی یا شیزوفرنی )Schizophrenia( یک اختلال 
روانی است که با دوره های مداوم یا عودکننده روان پریشانه مشخص می شود. 
علائم اصلی شامل توهم )غالبا توهم شنیداری(، هذیان و اختلال تفکر است. 
علائم دیگر عبارتند از کناره گیری اجتماعی، کاهش ابراز عواطف و بی تفاوتی.

بدون درمان چه اتفاقی می افتد؟
برخی از افراد تنها صدا می شنوند. اگر این صداها قابل تحمل هستند این 
افراد احتمالا نیازی به درمان یا کمک خاص ندارند. گرچه اگر این صداها 
خیلی بلند یا ناخوشایند شوند یا علایم دیگر بروز پیدا کنند در این صورت 

درمان مورد نیاز است.
خودکشی در بین افراد مبتلا به اسکیزوفرنی شایعتر است. مخصوصا اگر 

شخص علایم فعال، افسردگی و عدم دریافت درمان داشته باشد.
تحقیقات نشان می دهد در صورتی که اسکیزوفرنی طولانی مدت بدون 
درمان رها شود اثرات بیشتری بر زندگی شخص می گذارد. این بیماری هرچه 

زودتر شناخته و درمان شود، در آینده بهتر قابل کنترل خواهد بود.
در صورتی که علایم زودتر شناخته شود و درمان شروع شود:

احتمال بستری شدن کمتر است.
فرد بیمار نیاز کمتری به کمک در خانه خواهد داشت.

در صورت نیاز مدت بستری کوتاهی خواهد داشت.
به احتمال قوی قادر به انجام کار و زندگی مستقل خواهد بود.

درمان
اگر شما برای اولین بار علایم اسکیزوفرنی را دارید استفاده از دارو را زیر نظر 

پزشک شروع کنید.
ممکن است نیازی به بستری شدن در بیمارستان نداشته باشید اما بایستی 
به روانپزشک و یک گروه روانپزشکی درمانگاهی مراجه کنید. کمک ها و 
مراقبت های لازم توسط تیم در خانه انجام می شود. حتی در صورتی که مجبور 
به بستری شدن در بیمارستان باشید تنها برای چند هفته است و بقیه درمان 
در خانه انجام می گیرد. استفاده از دارو می تواند اکثر علایم آزاردهنده بیماری 
را برطرف سازد. اما پاسخ کاملی نخواهد بود. با این وجود برای شروع قدم 
بسیار مهمی است که استفاده از بقیه روش ها را ممکن می سازد. کمک های 
دوستان و خانواده، درمان روانشناختی و خدماتی مانند مراقبت در خانه نیز 

بسیار مهم است.

برای تشخیص آلزایمر باید آزمایش ژنتیک انجام شود؟
بیماری آلزایمر زودرس به شدت با عوامل ژنتیکی و جهش های 
ارثی در ژن های پروتئین پیش ساز آمیلوئید )APP(، پرسنیلین یک 
)PSEN۱( یا پرسنیلین ۲ )PSEN۲( مرتبط است. این جهش ها 
منجر به تجمع پلاک های آمیلوئید در مغز و مرگ سلول های عصبی 

می شوند.
وقتی به آلزایمر فکر می کنید، احتمالا تصویری از فرد سالخورده 
در ذهن شما نقش می بندد اما به این معنی نیست که افراد جوان 
به آلزایمر مبتلا نمی شوند. افراد مبتلا به آلزایمر در صحبت کردن، 
بلعیدن و راه رفتن دچار مشکل می شوند و بیماری اکثر افراد مبتلا 
به آلزایمر پس از ۶۵ سالگی تشخیص داده می شود، وضعیتی که 

به عنوان »آلزایمر دیررس« شناخته می شود.
تشخیص آلزایمر قبل از ۵۰ سالگی بسیار نادر است، با این حال، 
پنج درصد از افراد مبتلا به آلزایمر جوان تر از ۶۵ سال هستند. افراد 
مبتلا به آلزایمر زودرس ممکن است علائم را بین ۳۰ تا ۶۰ سالگی 
نشان دهند، اما به ندرت ممکن است آلزایمر در سنین پایین تر نیز 
رخ دهد اما به تازگی محققان جوان ترین بیمار مبتلا به آلزایمر را در 

سن ۱۹ سالگی شناسایی کردند.
آلزایمر زودرس نادر، اما ممکن است

تحقیق موردی در سال ۲۰۲۳ نمونه نادر ابتلا به آلزایمر در مرد 
۱۹ ساله را شناسایی کرد که به مدت ۲ سال کاهش قابل توجهی 
در حافظه ثبت کرد. آزمون های شناختی اختلال حافظه او را تایید 
کردند و اسکن های مغزی اختلال در نواحی مرتبط با حافظه را 
نشان دادند. محققان همچنین سطوح پروتئین غیرطبیعی را در 
مایع نخاعی وی مشاهده کردند، مشابه آنچه در بیماران آلزایمر دیده 
می شود. البته این مرد جوان حامل جهش های ژنتیکی نبود که 
معمولا با آلزایمر زودرس مرتبط است. این نمونه یک مورد غیرعادی 

از آلزایمر زودرس است و بر اساس گزارش منتشر شده، هیچ ژن 
غیرطبیعی در این مورد کشف نشده است، هیچ سابقه خانوادگی 
شناخته شده و سابقه عفونت یا ضربه به سر وجود ندارد و این مورد را 

به یک معمای پزشکی دیگر تبدیل کرده است.
آیا باید آزمایش ژنتیک برای آلزایمر انجام دهید؟

آزمایش ژنتیکی برای آلزایمر، بخشی از یک کار منظم در مطب 
پزشک نیست و اگر یکی از اعضای خانواده شما آلزایمر داشته 
باشد  و علائم هشدار دهنده آلزایمر را نشان می دهد، می توانید به 
او آزمایش ژنتیک را توصیه کنید. اگرچه بسیاری از افراد با افزایش 
سن مقداری کاهش حافظه را تجربه می کنند، مشکلات حافظه 
مرتبط با آلزایمر باعث اختلال در فعالیت های روزانه با تظاهراتی 
مانند فراموش کردن رویدادها یا تاریخ های مهم می شود. افراد مبتلا 
به آلزایمر ممکن است احساس سردرگمی کنند، با کارهای ساده 
دست و پنجه نرم کنند و در  مکالمات مشکل داشته باشند که منجر 

به کناره گیری اجتماعی آنان خواهد شد.
 APP، PSEN۱ اگر آزمایش ژنتیکی نشان دهد که فرد حامل انواع

یا PSEN۲ است، تضمینی برای ابتلا به آلزایمر نیست، ۱۰ تا ۱۵ 
درصد از افراد مبتلا به یکی از این جهش های ژنتیکی ممکن است 
به آلزایمر زودرس مبتلا شوند. افراد مبتلا به سندرم داون نیز به دلیل 
وجود کروموزوم ۲۱ اضافی که با تولید پروتئین پیش ساز آمیلوئید 
مرتبط است، در معرض خطر بالای ابتلا به آلزایمر قبل از سن ۶۵ 

سالگی هستند.
آلزایمر بیماری مخرب مغزی است و باعث اختلالات پیشرونده 
شناختی می شود و درمان قطعی برای این بیماری وجود ندارد. البته 
برخی محققان روش هایی برای پیشگیری از این بیماری را توصیه 
کردند و در تحقیق که به تازگی انجام شده است، آنان اثر تمرینات 
هوازی به همراه مصرف عصاره زعفران بر حافظه فضایی و میزان 
تجمع پروتئین تائو در بافت هیپو کامپ در موش های نر )رت نر( 

آلزایمری القا شده را مورد بررسی قرار دادند.
در این مطالعه تجربی، ۳۲ موش بالغ به صورت تصادفی به چهار 
تمرینات هوازی، گروه  آلزایمری شامل گروه کنترل، گروه  گروه 
تمرینات هوازی، عصاره و عصاره تقسیم شدند. آلزایمر با تزریق 
آمیلوئید بتا ۴۲-۱ در هیپوکامپ ایجاد شد. تمرینات هوازی شامل 

سه جلسه تمرین در هفته به مدت هشت هفته انجام شد.
نتایج نشان داد بعد از هشت هفته تمرین هوازی به همراه مصرف 
مکمل زعفران در عملکرد حافظه فضایی در گروه های مداخله نسبت 
به گروه کنترل افزایش معنی دار مشاهده شد. همچنین در خصوص 
میزان تجمع پروتئین تائو در گروه تمرینات هوازی، تمرینات هوازی 
و عصاره و عصاره نسبت به گروه کنترل کاهش معنی داری را نشان 
دادند. به نظر می رسد تمرین هوازی و مصرف عصاره زعفران موجب 
بهبود در عملکرد حافظه فضایی و کاهش میزان تجمع پروتئین تائو 

در بافت هیپوکامپ موش های نر مبتلا به آلزایمری می شود.

کارشناس غذایی سازمان غذا و دارو گفت: غذاهای 
فراسودمند و غذاهای دارویی هر دو نقش مهمی در ارتقاء 
سلامت و پیشگیری از بیماری ها دارند؛ اما باید توجه 
داشت که این دو دسته غذا از نظر هدف و نحوه مصرف 

تفاوت های اساسی با یکدیگر دارند.
غذاهای  داشت:  اظهار  پوراحمدی  زهره  مهندس   
فراسودمند، غذاهایی هستند که علاوه بر تأمین نیازهای 
و  دارند  درمانی  و  بهداشتی  خواص  روزانه،  تغذیه ای 
می توانند به پیشگیری از بیماری ها کمک کنند. به عنوان 
مثال، محصولات پروبیوتیک، ماهی های چرب و مغزهای 
خشک )مانند گردو( نمونه هایی از این غذاها هستند. این 
نوع غذاها به دلیل ترکیبات مفیدشان می توانند به بهبود 
عملکرد سیستم ایمنی، کاهش التهاب و سلامت قلب و 

عروق کمک کنند.
وی همچنین افزود: غذاهای دارویی به طور خاص برای 
درمان بیماری ها یا کاهش علائم آن ها طراحی شده اند. 
این غذاها معمولا حاوی ترکیبات فعال هستند که تأثیر 
مستقیمی بر روی بیماری های خاص دارند. برای مثال، 
درمان  در  التهابی اش  به خاطر خاصیت ضد  زردچوبه 
برخی بیماری ها مورد استفاده قرار می گیرد. این دسته 
از غذاها ممکن است به عنوان مکملی برای درمان های 
دارویی تجویز شوند و نیاز به مشاوره با پزشک یا متخصص 

تغذیه دارند.
پوراحمدی در ادامه توضیح داد: هدف اصلی غذاهای 
در  است؛  عمومی  سلامت  ارتقاء  و  حفظ  فراسودمند، 
حالی که غذاهای دارویی برای درمان و مدیریت بیماری ها 

مصرف می شوند.
بنابر اعلام سازمان غذا و دارو، او به اهمیت مشورت با 
متخصصان در مورد مصرف غذاهای دارویی تأکید کرد 
و گفت: این غذاها ممکن است عوارض جانبی داشته 
باشند یا با داروهای دیگر تداخل کنند، بنابراین مصرف 

آن ها باید تحت نظر پزشک باشد.
 پوراحمدی خاطرنشان کرد: درک صحیح تفاوت های 
تا  کند  کمک  افراد  به  می تواند  غذا  نوع  دو  این  بین 
انتخاب های بهتری در رژیم غذایی خود داشته باشند و از 

خواص سلامتی آن ها بهره مند شوند.
او همچنین توصیه کرد که افراد به ترکیب مناسبی از هر 
دو نوع غذا در رژیم غذایی خود توجه داشته باشند تا از 

فواید هر دو بهره مند شوند.

تفاوت غذاهای فراسودمند و غذاهای دارویی

 دانشمندان یک تراشه کوچک نانویی ساختند که با آزمایش سریع و دقیق خون می تواند وقوع حمله 
قلبی را تشخیص دهد.

دانشمندان یک تراشه کوچک نانویی ساختند که با استفاده از آن می توان خون را آزمایش کرد و به جای 
چند ساعت، در پنج تا هفت دقیقه حمله قلبی را تشخیص داد. استفاده از این تراشه در منزل هم ممکن 

است و به این دلیل اهمیت دارد که در طول حمله قلبی، هر یک ثانیه سرنوشت ساز است.
پِنگ ژنِگ )Peng Zheng( از پژوهشگران دانشگاه جانز هاپکینز در آمریکا اظهار کرد: در حملات قلبی 
برای بهبود وضعیت بیمار به اقدامات پزشکی فوری نیاز است؛ بنابراین، تشخیص زودهنگام از اهمیتی 
فراوان برخوردار بوده و ممکن است بسیار چالش برانگیز و خارج از یک محیط درمانی تقریباً غیر ممکن 
باشد. ما توانستیم یک فناوری جدید اختراع کنیم که با استفاده از آن می توان به سرعت و با دقت تشخیص 

داد آیا فردی دچار حمله قلبی شده است یا خیر.
استفاده از بیوفوتونیک برای تشخیص حمله قلبی

پژوهشگران ابزارهای تشخیصی را با استفاده از بیوفتونیک )استفاده از نور لیزر برای شناسایی نشانگرهای 
زیستی که واکنش های بدن به بیماری هستند( ساختند. آن ها از این فناوری استفاده کردند تا اولین علائم 

حمله قلبی را در خون بیابند.
تخمین زده می شود فقط در آمریکا سالانه بیش از ۸۰۰ هزار نفر دچار حمله قلبی می شوند. تشخیص 
حملات قلبی بسیار مشکل است؛ زیرا علائم آن بسیار متنوع است و ممکن است در مراحل اولیه حمله، که 

اقدامات پزشکی بیشترین نتیجه را دارد، نادیده گرفته شوند.
هنگامی که فردی مشکوک به حمله قلبی تشخیص داده می شود، به صورت معمول از ترکیبی از 
آزمایش ها برای اطمینان از صحتِ تشخیص استفاده می شود: در ابتدا، نوار قلب گرفته می شود تا فعالیت 
الکتریکی قلب اندازه گیری شود که حدود پنج دقیقه طول می کشد و از آزمایش خون هم برای تشخیص 

علائم حمله قلبی استفاده می شود که حداقل یک ساعت طول می کشد و بیشتر اوقات باید تکرار شود.

تشخیص حمله قلبی در چند دقیقه با تراشه کوچک نانویی
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عضو جامعه مدرسین:

 موضع حوزه در مباحث قانون گذاری 
شفاف و همراه با ادله باشد

عضو جامعه مدرسین با اشاره به اینکه حرف حوزه علمیه در مباحث مختلف 
بویژه قانونگذاری باید روشن، متقن و همراه با ادله باشد، گفت: اینکه یک 
محقق و پژوهشگری در حوزه، حرفی را مطرح کند، موضع رسمی حوزه 
علمیه نیست، بلکه موضع حوزه   های علمیه باید کاملا روشن، متقن و همراه 

با ادله باشد.
آیت الله محمدجواد فاضل لنکرانی روز دوشنبه در دیدار حجت الاسلام 
والمسلمین علی نهاوندی رئیس مرکز تحقیقات اسلامی مجلس، با بیان اینکه 
این مرکز نباید تنها به رصد مطابقت یک قانون با فقه و دین اکتفا کند، بلکه 
باید ابعاد و زوایای پیدا و پنهان دین را به جامعه و کشورهای دنیا نشان دهد، از 
رئیس مجلس شورای اسلامی درخواست کرد، مدل دستاوردها و محصولات 
مرکز تحقیقات اسلامی مجلس را در اتحادیه بین المجالس ارائه دهد و این 

مرکز را به مجالس دنیا معرفی کند.
از موضوعات از جمله  ائمه اطهار)ع( گفت: بسیاری  رئیس مرکز فقهی 
جمعیت، یارانه ها، بورس و مباحث ربوی در بانک ها نیازمند ورود جدی مرکز 

تحقیقات اسلامی مجلس از منظر فقهی و دینی است.
مرزبندی میان عرصه ورود حوزه و قانونگذاری

فاضل لنکرانی خطاب به رئیس مرکز تحقیقات اسلامی مجلس گفت: اینکه 
دین و فقه در مباحث قانونگذاری کجا باید ورود پیدا کنند و کجا وارد نشوند، 
نیاز به مرزبندی های شفاف دارد و باید توسط مرکز تحقیقات اسلامی مجلس 
تهیه و تدوین شود، تا هم قانونگذاری و هم حوزه های علمیه، مرزهای خود را 

بدانند و بر اساس آن به وظایف خود عمل کنند.
وی تصریح کرد: باید تفکیک کنیم که دین در یکسری از امور، اصلا نباید 
دخالت کند و اساسا برخی موضوعات ارتباطی به دین ندارد. وی بر استفاده 
حداکثری از ظرفیت حوزه های علمیه تاکید کرد و گفت: حوزه علمیه باید از 
این فرصت و ظرفیتی که از طریق مرکز تحقیقات اسلامی مجلس برای حضور 

در قانونگذاری از منظر دین، ایجاد شده، نهایت استفاده را داشته باشد.
 

معاون دانشگاه علوم پزشکی قم:

5۴5 دانشجوی جدید وارد دانشگاه
 علوم پزشکی قم شدند

معاون آموزشی دانشگاه علوم پزشکی قم گفت: ۵۴۵ دانشجوی جدید در 
مقاطع کارشناسی و دکتری حرفه ای)پزشکی و دندانپزشکی( در این دانشگاه 

پذیرفته شدند.
افزود: سال جدید تحصیلی دانشگاه علوم  این زمینه  محمود پرهام در 
پزشکی قم از روز شنبه پنجم آبان ماه آغاز می شود؛ کار ثبت نام از دانشجویان 

از هفته پیش آغاز شده و مراحل ثبت نام در حال انجام است.
وی اضافه کرد: امسال ۵۴۵ نفر دانشجوی جدید در دانشگاه علوم پزشکی 
قم پذیرفته شدند که بیش از ۵۰ درصد پذیرفته شده ها را دختران تشکیل 
می دهند و قرار است در مقاطع کارشناسی و دکتری حرفه ای )پزشکی و 

دندانپزشکی( به تحصیل بپردازند.
و  مهرماه  ورودی  نفر  پذیرفته شده ها، ۳۸۸  تعداد  این  از  داد:  ادامه  وی 
۱۵۷ نفر نیز ورودی بهمن ماه هستند و ۳۰۶ نفر از پذیرفته شده ها در مقطع 
کارشناسی و ۲۳۹ نفر نیز در مقطع پزشکی و دندانپزشکی تحصیل خواهند 
کرد. پرهام گفت: در حال حاضر ۴۰ رشته در دانشگاه علوم پزشکی قم در 
مقاطع کارشناسی، کارشناسی ارشد، دکتری حرفه ای و تحصیلات تکمیلی از 
جمله پزشکی، دندانپزشکی، پرستاری، مامایی، بهداشت محیط، فوریت های 
پزشکی، علوم آزمایشگاهی، جراحی عمومی، زنان و زایمان، داخلی، اطفال، 
اخلاق  گوارش،  تخصص  فوق  اعصاب،  و  مغز  اورژانس،  طب  بیهوشی، 

پزشکی، مهندسی بافت وجود دارد.
وی در خصوص راه اندازی رشته های جدید در دانشگاه علوم پزشکی قم نیز 
 ،PHD ،گفت: درخواست برای ایجاد ۲۵ رشته جدید نیز در مقاطع، ارشد
تخصص و فوق تخصص ارایه شده که برخی از این رشته ها شامل تخصص 
اورولوژی، ارتوپدی، رادیولوژی، جراحی مغز و اعصاب، فوق تخصص ریه، کلیه 

کودکان و مراقبت های ویژه می شود.
وی با بیان این که پنج هزار و ۷۹۶ دانشجو از ابتدا تاکنون از دانشگاه علوم 
پزشکی قم فارغ التحصیل شدند، گفت: درحال حاضر ۲ هزار و ۷۶۸ دانشجو 
در دانشگاه علوم پزشکی قم مشغول به تحصیل هستند که یک هزار و ۲۴۳ 
نفر آن ها پسر و هزار و ۵۲۵ نفر آنان را دختران تشکیل می دهند که در هفت 

دانشکده تحصیل می کنند.
معاون آموزشی دانشگاه علوم پزشکی قم گفت: ۱۱۵ دانشجو اتباع نیز از 
کشورهای هند، بحرین، تاجیکستان، افغانستان و عراق در دانشگاه علوم 
پزشکی قم مشغول تحصیل هستند که ۱۷ نفر از آنان در سال تحصیلی 

۱۴۰۳ پذیرش شده اند.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان قم :

روند صدور مجوز و سرمایه گذاری 
در صنعت قم افزایشی است

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان قم گفت: آمارها نشان می دهد 
طی سال های اخیر بخش صنعت استان به دلایل مختلف از جمله نزدیکی 
به پایتخت و عمده بازارهای مصرف کشور، به طور ویژه مورد توجه فعالان 
اقتصادی قرار گرفته و روند صدور مجوز و سرمایه گذاری در این بخش افزایشی 

است.
اکبر ابدالی در گفت وگویی اظهارداشت : در همین رابطه ما با استقبال 
تولیدی در شهرک های صنعتی  واحد  ایجاد  برای  گسترده سرمایه گذاران 
قم مواجه هستیم و این به معنای رونق هرچه بیشتر بخش تولید و صادرات 
استان است. وی افزود: افزایش فعالیت های صنعتی در قم موجب شده که 
بهره برداران بسیاری از واحدهای تولیدی استان برای توسعه فعالیت خود به 
نیروی کار جدید نیاز داشته باشند و این مساله نشان از ظرفیت  بالای بخش 

صنعت استان برای رفع مشکل بیکاری است.
وی با تاکید بر راهبرد حمایت از تولیدکنندگان در استان قم، ادامه داد:  
افزایش تولید راهکاری مهم برای عبور از مشکلات اقتصادی کنونی است و 
ما هرچقدر بتوانیم در این زمینه به سرمایه گذاران و بخش خصوصی کمک 

کنیم، کشور را در برابر فشارهای اقتصادی دشمنان مقاوم تر ساخته ایم.
گفتنی است در نیمه نخست سال جاری ۱۹۰ جواز تاسیس با سرمایه گذاری 
۱۴۱ هزار میلیارد ریال و ظرفیت ایجاد اشتغال برای بیش از هفت هزار و ۴۰۰ 

نفر در این استان صادر شد.
موارد یاد شده شامل جوازهای ایجادی ) احداث واحدهای تولیدی جدید ( 
و جوازهای توسعه ای )اجرای طرح های توسعه در واحدهای تولیدی موجود( 
انجام  برای  سرمایه گذاران  خوب  استقبال  شاهد  مورد  هر ۲  در  که  است 

فعالیت های تولیدی در شهرک های صنعتی استان قم هستیم.
با  پرداخت تسهیلات  روند  قم،  در  تولیدی  فعالیت های  از  برای حمایت 
همکاری بانک های استان در قالب تسهیلات رونق تولید و تبصره ۱۸ به 
متقاضیان جریان دارد و در همین رابطه در ۶ ماهه نخست امسال، یک هزار و 
۳۱۵ میلیارد ریال تسهیلات برای کمک به تامین سرمایه مورد نیاز صنعتگران 

پرداخت شد.

مدیرعامل سازمان اتوبوسرانی شهرداری قم :

روزانه 1۲۰ هزار مسافر توسط ناوگان 
عمومی جابه جا می شوند

مدیرعامل سازمان اتوبوسرانی شهرداری قم با بیان اینکه روزانه بین ۸۰ 
تا ۱۲۰ هزار مسافر توسط ناوگان عمومی قم جابه جا می شوند، گفت: 
شهروندان می توانند از روش های مختلف از زمان حضور اتوبوس ها در هر 

محور اطلاع پیدا کنند.
حمل ونقل  مدیران  هم اندیشی  جلسه  در  روزدوشنبه  نیک  علی 
اتوبوسرانی  سازمان  جلسات  سالن  در  که  کشور  سراسر  شهرداری های 
شهرداری قم برگزار شد، گفت: رضایتمندی زمانی در حمل ونقل عمومی 

زمانی محقق می شود که نظم و انضباط بر آن حاکم باشد.
وی افزود: در یک و سال نیم اخیر انضباط را بر سیستم حمل ونقل عمومی 
در سازمان اتوبوسرانی حاکم کردیم، به نحوی که زمان حضور اتوبوس ها در 

ایستگاه ها به صورت دقیق مشخص است.
مدیرعامل سازمان اتوبوسرانی شهرداری قم خاطرنشان کرد: شهروندان 
می توانند از روش های مختلف از زمان حضور اتوبوس ها در هر محور اطلاع 
پیدا کنند که این اقدام شهرداری قم مورد استقبال شهروندان واقع شده 

است.
نیک اضافه کرد: در کنترل حرکت اتوبوس ها نیز بازرسان سازمان روزانه 
مشغول رصد و نظارت هستند و به صورت دقیق موقعیت راننده را بررسی 

می کنند.
وی عنوان کرد: افزایش کارآمدی راننده ها یکی دیگر از برنامه های اجرا 
شده است، به نحوی که بالا بردن نمره راننده موجب می شود که علاوه بر 

حقوق، کارانه بیشتری نیز دریافت کند.
سالانه 9 میلیارد تومان برای بیمه بدنه ناوگان در نظر گرفتیم 

مدیرعامل سازمان اتوبوسرانی شهرداری قم گفت: اقدام دیگری که انجام 
دادیم ساخت کارواش مکانیزه شست وشوی اتوبوس بود که با راه اندازی آن 

به صورت متوسط هر شش دقیقه یک اتوبوس شسته می شود.
نیک تاکید کرد: برای رفاه حال رانندگان سالانه ۹ میلیارد تومان برای بیمه 
بدنه ناوگان اتوبوسرانی در نظر گرفتیم تا رانندگان بدون دغدغه پشت فرمان 
اتوبوس ها بنشینند. وی با بیان اینکه عمر ناوگان اتوبوس رانی قم کمتر از 
چهار سال است، تصریح کرد: با خریداری ۱۰۰ دستگاه جدید، عمر ناوگان 
اتوبوس رانی قم به زیر ۲ سال خواهد رسید. نیک گفت: روزانه بین ۸۰ تا 

۱۲۰ هزار مسافر توسط ناوگان عمومی قم جابه جا می شوند.
  

معاون حمل ونقل شهرداری قم:

توسعه حمل ونقل عمومی اولویت اصلی 
مدیریت شهری است

معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری قم گفت: توسعه حمل ونقل عمومی 
اولویت اصلی مدیریت شهری است.

رضا خانه زاد یزدی در جلسه هم اندیشی مدیران حمل ونقل بار و مسافر که 
در سالن جلسات سازمان اتوبوسرانی شهرداری قم برگزار شد، اظهار کرد: 
توسعه حمل ونقل عمومی همواره یکی از دغدغه های مدیریت شهری قم 

است.
وی افزود: سال ۱۳۸۶ و براساس بررسی های صورت گرفته ۱۶ درصد 
مردم قم از حمل ونقل عمومی استفاده می کردند که سال ۱۳۹۸ به هشت 

درصد رسید و با آغاز پاندمی کرونا به شدت پایین آمد.
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری قم خاطرنشان کرد: در ادامه و با 
بررسی های صورت گرفته در سال ۱۴۰۲ در سه محور، مدت زمان انتظار 
مسافر را به ۱۰ تا ۱۵ دقیقه واقعی رساندیم و در ادامه با کمبود اتوبوس روبه رو 
شدیم. خانه زاد یزدی اضافه کرد: از همین رو به سمت بازسازی اتوبوس ها 

رفتیم و سال گذشته ۱۴ اتوبوس را بازسازی کردیم.
وی تصریح کرد: گام بعدی موضوع رانندگان بود که توانستیم با ایجاد 
مشوق ها و آگاه سازی رانندگان از حق و حقوق خود در این بخش شاهد 

تقاضای ورود رانندگان جدید باشیم.
برای  امسال  کرد:  عنوان  قم  شهرداری  ترافیک  و  حمل ونقل  معاون 
نخستین بار در قم سرویس مدارس به صورت کامل به سازمان تاکسیرانی 
واگذار شد که در این زمینه نیز با همکاری شبکه اجتماعی ایتا می خواهیم 
والدین از زمان سوار شدن و پیاده شدن فرزندان خودشان اطلاع پیدا کنند.

مدیر منطقه ۵ شهرداری قم مطرح کرد:

محیط شهری اطراف محوطه باستانی 
بهسازی می شود

مدیر منطقه ۵ شهرداری قم گفت: حریم و محدوده تپه باستانی قلی 
و  است  فرهنگی کشور اصلاح شده  میراث  با مصوبات سازمان  درویش 

وضعیت املاک شهروندان در این محدوده تعیین تکلیف شد.
با مدیرکل میراث  به گزارش شهرنیوز، رضا رحیمی در جلسه مشترک 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان قم با اشاره به اهمیت مسئله 
تعیین محدوده تپه باستانی قلی درویش و حراست از این آثار تاریخی اظهار 
کرد: در گذشته حریم این تپه باستانی محدوده گسترده ای را شامل می شد 

که موجب بروز مشکلاتی برای مالکان شده بود.
وی افزود: درخواست اصلاح حریم این تپه باستانی با حفظ الزامات مرتبط 
با حراست از این محدوده از سوی مالکان مطرح شده بود که با پیگیری های 
انجام شده طرح جامعی برای این محدوده مصوب و حریم باستانی کاهش 
یافت.  مدیر منطقه ۵ شهرداری قم با بیان اینکه با تعیین تکلیف این حریم 
مالکان می توانند برای اخذ پروانه ساختمانی اقدام کنند، تصریح کرد: در 
حریم تپه باستانی پروانه ساختمانی با رعایت ضوابط مرتبط که در مجموعه 
میراث فرهنگی تدوین و در شورای عالی شهرسازی و معماری مصوب شده، 
صادر خواهد شد. رحیمی با اشاره به تعیین حریم حدودا ۱۷ هکتاری برای 
این تپه باستانی اضافه کرد: با شروع فصل جدید کاوش در این محدوده 
باستانی، اقداماتی زیرساختی با محوریت دستگاه های مسئول در حال 
پیگیری و انجام است. وی گفت: شهرداری قم هم برای اموری همچون 
آسفالت معابر، فضاسازی و بهبود وضعیت سیما و منظر شهری در این 

محدوده با اداره کل میراث فرهنگی استان قم مشارکت می کند.

دانشگاه علوم پزشکی قم اعلام کرد:

پلمب دو کارگاه متخلف بهداشتی 
یک واحد شیرینی فروشی و یک کارگاه تولید و عرضه لبنیات در قم که در 

شرایط غیر بهداشتی فعالیت می کردند،پلمب شدند.
بنا بر اعلام دانشگاه علوم پزشکی قم،کارشناسان بهداشت محیط مرکز 
بهداشت شماره یک قم، در بررسی ها و نظارت های صورت گرفته، واحد 

شیرینی فروشی را به دلیل عدم رفع نواقص بهداشتی پلمب کردند.
همچنین در بررسی های صورت گرفته از یک کارگاه تولید و عرضه لبنیات، 
متاسفانه این واحد نیز نواقص بهداشتی را رعایت نکرده بود که با حضور 

عوامل انتظامی، پلمب شد. 
همشهریان عزیز، در صورت مشاهده هرگونه تخلف بهداشتی می توانند با 

شماره گیری ۱۹۰، موارد را با کارشناسان بهداشتی در میان بگذارند.

حجت الاسلام »حسین دشتی« با حکم نماینده ولی فقیه در سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی به عنوان مسئول دفتر نمایندگی ولی فقیه در سپاه قم معارفه 

شد.
به گزارش ایمان ،مراسم تکریم و معارفه مسؤول دفتر نمایندگی ولی فقیه در 
سپاه امام علی بن ابی طالب علیه السلام پیش از ظهر دوشنبه در ستاد سپاه 

استان قم برگزار شد.
در این مراسم حجت الاسلام والمسلمین سید حسن اکبری تکریم و حجت 
الاسلام والمسلمین حسین دشتی به عنوان مسئول دفتر نمایندگی ولی فقیه 

در سپاه قم معارفه شد.
نماینده ولی فقیه در سپاه:

 خون رهبران حزب الله قدرت جبهه مقاومت را افزایش می دهد
نماینده ولی فقیه در سپاه پاسداران انقلاب اسلامی  در این مراسم اقدام های 
جنایت کارانه اسرائیل غاصب را محکوم کرد و گفت: رژیم صهیونیستی خواهد 
و  پیدا می کنند  تازه ای  رهبران شان قدرت  با خون  و حماس،  دید حزب الله 

توانمندی بیشتری را نیز به میدان خواهند آورد.
حجت الاسلام عبدالله حاجی صادقی با بیان این که خون شهید سید حسن 
نصرالله گفتمان حزب الله را زنده تر کرد افزود: دشمن فکر می کرد چون تعدادی 
از فرماندهان حزب الله و سید حسن را به شهادت رسانده، و وسایل ارتباطی آن 

ها را از بین برده، تیر خلاص را به حزب الله زده است.
وی خاطرنشان کرد: به لطف الهی دست حزب الله از امکانات بسیار پُر است 
و سازمان دهی، ارتباطات و مدیریت و فرماندهی آن نیز به شکل ماهرانه  در حال 

انجام است.
مراقب باشیم، فضای رسانه ای و تبلیغاتی دشمن، مردم را منفعل نکند 

وی با بیان اینکه انقلاب اسلامی به همان اندازه که حزب الله لبنان را پشتیبانی 
می کند، حماس را نیز مورد حمایت قرار می دهد گفت: همان گونه که شهادت 
اسماعیل هنیه، موجب تضعیف حماس نشد، شهادت یحیی سنوار نیز باعث 

ضعف آن نخواهد شد.
حاجی صادقی افزود: نتانیاهو گفت، کار حماس تمام است، اما حماس پاسخ 

این سخن را خواهد داد.
نماینده ولی فقیه در سپاه پاسداران تاکید کرد: به لطف خداوند، ما سرعت 
سقوط رژیم سفاک، کودک کُش و گرگ صفت صهیونیستی را بیش از پیش 

می بینیم.
وی خاطرنشان کرد: مهم این است ما نقش خود را خوب ایفا نموده، در هر 

صحنه ای می توانیم ورود پیدا کنیم و ماموریت مان را به خوبی بشناسیم.
حاجی صادقی یادآور شد: مراقب باشیم، فضای رسانه ای و تبلیغاتی دشمن، 

مردم ما را منفعل نکند.
وی افزود: رهبر معظم انقلاب، نیروهای مسلح و ملت ایران امروز در اوج اقتدار 

قرار دارند.
ما شهادت را برای خودمان  بزرگترین آرزو می دانیم 

نماینده ولی فقیه در سپاه با بیان اینکه ما شهادت را برای خودمان  بزرگترین آرزو 
می دانیم گفت: شهادت تنها آرزوی مجاهدانی است که بیش از چهار دهه را در 

میدان جهاد سپری کرده اند.
وی با بیان اینکه شهید سردار سلیمانی و شهید سردار نیل فروشان با شهید 
این  از  برخی  کرد:  اظهار  رسیدند  خود  دیرینه  آرزوی  به  خدا،  راه  در  شدن 
مجاهدان با چشمانی اشک بار می گویند، نکند ما از نعمت شهادت متنعم 

نشویم.
حاجی صادقی بیان داشت: شهادت سردار سلیمانی و سید حسن نصرالله، 

مکتب مقاومت را در دنیا نهادینه کرد.
وی گفت: اگر با قدرت و با روحیه پیش برویم، نه تنها رژیم اشغال گر و ستمگر 
اسرائیل را تا نابودی تعقیب می کنیم، ارباب آن، استکبار را نیز بر سر جایش 

می نشانیم.
ابرقدرت و  وی خاطرنشان کرد: آمریکا دیگر آن آمریکایی که می خواست 
کدخدا باشد، نیست، ما آمده ایم جهان را آماده ظهور کنیم و به یاری خدا این 

کار را خواهیم کرد.
حجت اسلام اکبری از درخشان ترین و با سابقه ترین چهره های سپاه قم 
قدردانی  با  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  سپاه  در  فقیه  ولی  نماینده 
دفتر  سابق  مسئول  اکبری  حسن  سید  حجت الاسلام  ساله  خدمات ۲۵  از 
نمایندگی ولی فقیه در سپاه علی بن ابیطالب گفت: ایشان طی این سال ها، 
دل سوزانه برای انقلاب اسلامی کار کرد، در عین حال تعبد بسیاری نیز از خود 
با سابقه ترین  از درخشان ترین و  نشان داد. وی حجت اسلام اکبری را یکی 
چهره های سپاه قم توصیف کرد و افزود: ایشان نیاز بود تا با این توانمندی ها و 

تجربه ها، در حوزه علمیه خدمت کند.
وی با اشاره به اینکه حجت الاسلام اکبری، کسی است که می تواند با حضور در 
بسیج اساتید حوزه، حوزه انقلابی مورد نظری رهبر انقلاب را دنبال کند گفت: 
ما سرانجام به این نتیجه رسیدیم که ایشان شایسته ترین فرد برای این مقام است، 
چراکه هم مورد اعتماد مراجع تقلید، جامعه مدرسین و نهادهای حوزوی است 

و هم توانمندی، ریسک پذیری، جرات، جسارت و روحیه انقلابی بالایی دارد.
در بسیج استادان حوزه های علمیه نیازمند یک تحول هستیم 

وی با بیان این مطلب که در بسیج استادان حوزه های علمیه نیازمند یک تحول 
هستیم اضافه کرد: ما به حوزه ای نیاز داریم که تجلی انقلاب اسلامی باشد، در 

حوزه علمیه کوچکترین حرکت ناهمسویی با انقلاب، نباید مشاهده شود.
حاجی صادقی یادآور شد: انقلاب اسلامی از حوزه علمیه آغاز شده، نباید 

ناسپاسی شود، نگذاریم دشمن آنتی تز انقلاب را از مرکز تز انقلاب دنبال کند.

وی در بخش دیگری از سخنان خود، ضمن معرفی حجت الاسلام حسین 
دشتی به عنوان مسئول جدید دفتر نمایندگی ولی فقیه در سپاه قم بیان کرد: 
یکی از با سابقه ترین و بهترین افراد که سابقه درخشانی در نیروی دریایی سپاه 
همچنین نمایندگی ولی فقیه در سپاه بوشهر دارد، به ریاست جدید نمایندگی 

ولی فقیه در سپاه قم منصوب شده است.
شهدا و مقام معظم رهبری در انقلاب چراغ راه ما هستند 

مسئول دفتر سابق نمایندگی ولی فقیه در سپاه قم  دراین مراسم گفت: شهدا 
و مقام معظم رهبری در انقلاب چراغ راه ما هستند و ما باید به تکلیف خود در 

پیروی از ولایت عمل کنیم.
حجت الاسلام والمسلمین سید حسن اکبری پیش از ظهر دوشنبه در آئین 
تکریم و معارفه رئیس دفتر نمایندگی ولی فقیه در سپاه استان قم اظهار کرد: 
انقلاب اسلامی باید به جهان صادر شود و انقلاب مسیر خود را به سرعت پیش 

خواهد برد.
مسئول دفتر سابق نمایندگی ولی فقیه در سپاه استان قم بیان کرد: شهدا و 
مقام معظم رهبری در این انقلاب چراغ راه ما هستند و ما باید به تکلیف خود در 

پیروی از ولایت عمل کنیم.
امروز در شرایط  ابراز کرد:  اکبری  والمسلمین سید حسن  حجت الاسلام 

سختی قرار داریم و باید تا پای جان از انقلاب اسلامی پاسداری کنیم.
وی تصریح کرد: در محضر خداوند باید مراقبت داشته باشیم و با تکلیف مداری 

و با محور ولایت در آن مسیر عبور کنیم.
مسئول دفتر سابق نمایندگی ولی فقیه در سپاه استان قم خاطرنشان کرد: 
قطع به یقین بدانیم که خداوند ما را یاری خواهد کرد و امروز در مقام آماده سازی 

ظهور دولت یار قرار داریم و باید این زمینه را با تقوا فراهم کنیم.
فرمانده سپاه استان قم:

هر ضربه ای به رژیم صهیونیستی خدمت به کل 
منطقه و انسانیت است 

فرمانده سپاه استان قم  نیز دراین مراسم گفت: شهادت »یحیی سنوار« در 
میدان مبارزه حماسه آفرین و انتشار این رشادت توسط رژیم صهیونیستی 

حماقت بزرگی بر علیه خودشان بود.
سردار محمدرضا موحد پیش از ظهر دوشنبه در آئین تکریم و معارفه مسئول 
دفتر نمایندگی ولی فقیه در سپاه استان قم که در این ستاد برگزار شد، اظهار 

کرد: نوع شهادت یحیی سنوار حماسه آفرین است.
فرمانده سپاه استان قم بیان کرد: قطره قطره خون شهدا به صدها و هزاران و 

حاج قاسم و شناورها تبدیل خواهد شد.
وی ابراز کرد: امروز گروه های مقاومت آنقدر مستحکم شده اند که با شهادت 

فرماندهان آسیبی به این محور وارد نمی شود.
سردار موحد ابراز کرد: حزب الله لبنان همچنان مقتدرانه پس از شهادت سید 

حسن نصرالله مسیر ظلم ستیزی را ادامه می دهد.
فرمانده سپاه استان قم ادامه داد: وعده صادق ۲، این کار درخشان نیروی 

مسلح کمترین مجازات در مقابل جنایات رژیم صهیونیستی است.
وی گفت: هر ضربه ای به رژیم صهیونیستی خدمت به کل منطقه و انسانیت 

است و امیدواریم هرچه زودتر شاهد نابودی این رژیم باشیم.
وی افزود: نیروهای مسلح چهار ویژگی منحصر به فرد دارند و اولین خصلت 
دفاع  نظام  و  شخص  از  دنیا  نظامی  نیروی  دیگر  چراکه  است،  مداری  دین 
می کنند، اما تنها نیروی مسلحی که از دین خدا دفاع می کند، امروز جبهه 

مقاومت و جمهوری اسلامی است.
سردار موحد گفت: نیروهای مسلح جمهوری اسلامی مردمی هستند و در 

تمام عرصه ها فعالیت دارند و دیگر ویژگی آنها ارزشی بودن آنان است.
نیروی مسلح چنین  ویژگی  ادامه داد: مهمترین  فرمانده سپاه استان قم 

فرماندهی کل قوا است که در دنیا بی نظیر است.
وی اظهار کرد: اثر جمعه نصر از وعده صادق چند برابر است و خدا را باید 
قدردان باشیم که چنین رهبری داریم. سردار موحد بیان کرد: همه انسان در 
معرض لغزش و غرور هستند ولی نیروهای نظامی نیازمند خود حفاظتی و تقوا 

هستند و ضعف های شخصیتی و مادیات نباید بر آنها چیره شود.
فرمانده سپاه استان قم ابراز کرد: توصیه مقام معظم رهبری به نظامی های 

نسل جوان آراستگی معنوی، علمی و عملی باید از گذشتگان بیشتر باشد.
سردار موحد خاطرنشان کرد: در حوزه ارتقا معنوی پاسداران حوزه نمایندگی و 

فرماندهان نقش اساسی را ایفا می کند، چراکه معنویت باید از قله بجوشد.
حجت الاسلام والمسلمین حسین دشتی پیش تر در منصب جانشین مسئول 
دفتر نمایندگی ولی فقیه در سپاه استان قم و امامت جمعه بوشهر فعالیت 

می کرد.

با تکریم حجت الاسلام سید حسن اکبری:

»حسین دشتی« مسئول نمایندگی ولی فقیه در سپاه قم شد

رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان 
قم جزئیات برنامه های ۱۳ آبان در استان را تشریح 

کرد.
حجت الاسلام محمدحسن ذاکری رئوف  در جلسه 
ستاد بزرگداشت یوم الله ۱۳ آبان که در سالن جلسات 
شد،  برگزار  قم  آموزش وپرورش  سلیمانی  شهید 
اظهار داشت: ۱۳ آبان امسال باید به شکلی ویژه و 
به یادماندنی برگزار شود، چرا که این روز نماد مبارزه 
رژیم  اخیر  جنایت های  و  است  جهانی  استکبار  با 

صهیونیستی این ضرورت را دوچندان کرده است.
وی تأکید کرد: باتوجه به شرایط منطقه و احتمال 
وقوع رویدادهای آینده، ۱۳ آبان امسال دوران خاصی 
را نشان می دهد و باید تمام تلاش ها برای برگزاری 

هرچه باشکوه تر این مراسم انجام شود.
مشارکت  اهمیت  به  اشاره  با  رئوف  ذاکری 
دنبال  به  امسال  ما  افزود:  روز  این  در  دانش آموزان 
جلب مشارکت فعالانه دانش آموزان هستیم و سعی برا 
این است که مراسم به گونه ای برگزار شود که نه تنها از 
کلیشه ها فاصله بگیرد بلکه برای دانش آموزان جذاب 

و خاطره انگیز باشد.
رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی قم ادامه 
داد: کمیته های دانش آموزی در شورای هماهنگی 
تبلیغات فعال شده اند و برنامه های پیشنهادی ما با 

نظم بیشتری نسبت به گذشته در حال اجراست؛ 
این برنامه ها همسو با مطالبات ستاد قرارگاه ۱۳ آبان 
طراحی شده و تحت نظر مدیران آموزش وپرورش قم 

اجرا خواهند شد.
وی خاطرنشان کرد: برای جذابیت بیشتر، مراسم 
اجرای  دانش آموزی،  رژه  شامل  امسال  آبان   ۱۳
نمادهای  از  استفاده  متحدالشکل،  سرودهای 
این  و  بود  خواهد  خیابانی  نمایش های  و  استکبار 
سال های  به  نسبت  بیشتری  خلاقیت  با  برنامه ها 
گذشته اجرا می شود و دانش آموزان در صف مقدم 
قرار خواهند داشت. ذاکری رئوف با تأکید بر اهمیت 
حضور پرشور دانش آموزان تصریح کرد: مدارس باید با 
جدیت بیشتری نسبت به سال گذشته به آماده سازی 
دانش آموزان بپردازند؛ سال گذشته، قم در برگزاری 
راهپیمایی ۱۳ آبان پیشتاز بود و مراسمی بی سابقه 
برگزار شد که مورد تقدیر قرار گرفت و امسال وظیفه 

ما سنگین تر است.
با  رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی قم 
قم  فرهنگی  نهادهای  و  شهرداری  نقش  به  اشاره 
گفت: نهادهای فرهنگی و هنری شهرداری باید با 
اجرای برنامه های متنوع و جذاب، به افزایش نشاط 

و شور این مراسم کمک کنند.
وی افزود: غرفه های متعددی در مسیر راهپیمایی 

نمایش های  با  دانش آموزان  و  شد  خواهد  برپا 
خیابانی، اجرای سرودها و نمادسازی علیه استکبار، 

نقش مهمی در این روز ایفا خواهند کرد.
برنامه های  اهمیت  به  همچنین  رئوف  ذاکری 
استکبار  از  نمادسازی  گفت:  و  کرد  اشاره  هنری 
رژه های  اجرای  دانش آموزان،  دست سازه های  با 
دانش آموزی و سرودهای متحدالشکل از برنامه های 
پیشنهادی ما برای ایجاد فضای جذاب در این مراسم 

است.
وی در ادامه به لزوم پوشش رسانه ای مناسب این 
مراسم اشاره کرد و گفت: پیام قم در ۱۳ آبان باید به 
گوش جهانیان برسد و این نیازمند حضور گسترده 
رسانه ها است؛ پیام هایی که از قم صادر می شود، 

همواره دارای اهمیت بین المللی است.
این  کردن  جذاب تر  برای  افزود:  رئوف  ذاکری 
مسیرها، غرفه های فرهنگی و نمایش های خیابانی 
نیز در طول مسیر برپا خواهد شد و غرفه های مختلفی 

برای مشارکت دانش آموزان تدارک  دیده  شده است.
رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی قم در 
پایان خاطرنشان کرد: ما امسال با همکاری نهادهای 
مختلف، تلاش داریم مراسم ۱۳ آبان را به یک رویداد 
به  یاد ماندنی و حماسی تبدیل کنیم و پیام ملت ایران 

را با صدایی بلند به گوش جهان برسانیم.

رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان قم تشریح کرد:

جزئیات برنامه های 1۳ آبان در قم
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رئیس اتاق اصناف مرکز استان قم خبر داد؛

اختصاص 1۰۰۰ فقره تسهیلات بانکی 
به صنوف تولیدی 

رئیس اتاق اصناف مرکز استان قم گفت:۱۰۰۰ فقره تسهیلات بانکی با 
مشارکت ناحیه بسیج امام حسین)ع( به مبلغ ۱۵۰ میلیون تومان به صنوف 

واجد شرایط جهت تقویت تولید استان قم اختصاص یافت.
امیر پوریزدی صبح دوشنبه در گفت وگو با خبرنگاران اظهار کرد: توسعه 
کسب و کارها و تقویت رسته های تولیدی از مهم ترین برنامه هایی است که در 

دوره جدید اتاق اصناف در دستور کار قرار گرفته است.
وی افزود: در این راستا ظرف هفته های اخیر اتاق اصناف مرکز استان قم 
همکاری خوبی با بسیج اصناف داشته و الحمدلله توانسته ایم اقدامات خوبی 

برای تقویت کسب و کارهای تولیدی انجام دهیم.
رئیس اتاق اصناف مرکز استان قم تصریح کرد: برای اولین بار با 
همکاری ناحیه بسیج امام حسین )ع(، بسیج اصناف استان و مرکز 
نیکوکاری اتاق اصناف قم تا امروز توانسته ایم سهمیه ۱۰۰۰ فقره 
تسهیلات بانکی به مبلغ ۱۵۰ میلیون تومان را برای صنوف تولیدی 

قم اخذ کنیم.
پوریزدی خاطرنشان کرد: از ابتدای مهرماه تاکنون ۶۰۰ نفر در رسته های 
تولید صنایع چوبی، تولید پوشاک، تولید شیرینی و سوهان، تولید لبنیات، 
تولید درب و پنجره فلزی، تولید فرش دستباف و تعمیرکاران اتومبیل در این 

طرح ثبت نام کرده اند.
وی در پایان با بیان اینکه اتاق اصناف جهت تسهیل پروسه پرداخت این 
وام ها اقداماتی را انجام داده، گفت: بعد از ثبت نام و تشکیل پرونده کارشناس 
پرداخت تسهیلات را به اتاق اصناف آورده و در همین مجموعه بحث احراز 
معرفی  بانک  به  متقاضی  شرایط  واجد  صورت  در  سپس  و  انجام  شرایط 

می شود.

مدیر کل امور اقتصادی و دارایی استان قم خبر داد:

رتبه اول استان قم در تحقق درآمد 
مصوب بودجه

مدیر کل امور اقتصادی و دارایی قم از کسب رتبه اول این استان در تحقق 
درآمدهای مصوب بودجه ۱۴۰۳ در شش ماهه اول سال جاری خبر داد.

 مهدی فراهانی افزود: بر اساس گزارش اداره کل نظارت بر اجرای بودجه 
وزارت اقتصاد، استان قم با تحقق ۱۱۰ درصدی درآمد استان، در تحقق 
درآمدهای مصوب بودجه در شش ماهه اول سال جاری توفیق کسب رتبه اول 

در بین استانهای کشور را داشته است.
وی توضیح داد: افزایش ۷۶درصدی درآمد مصوب در لایحه بودجه ۱۴۰۳ 
برای استان قم، در ابتدا نگرانی هایی را در خصوص احتمال عدم تحقق درآمد 
مصوب، برای استان و ستاد درآمد ایجاد کرده بود اما با همت دستگاههای 
دخیل و سیاست های خلاقانه عدالت مدار و مردم محور، این تحقق صورت 

گرفت.
دبیر ستاد درآمد و تجهیز منابع استان تصریح کرد: تحقق ۱۰۶ درصدی 
درآمدهای مالیاتی و تحقق ۱۴۶ درصدی درآمدهای غیر مالیاتی در مجموع، 
باعث کسب درآمدهای عمومی استان قم به میزان ۱۱۰ درصد شده است 
و از این حیث با بیشترین میزان تحقق، قم در بین استانهای کشور، جایگاه 

نخست کشوری را داراست.
فراهانی در پایان گفت: استانهای قزوین با ۱۰۶ درصد و زنجان با ۱۰۴ 

درصد تحقق درآمدهای مصوب در جایگاه های دوم و سوم قرار دارند.

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان قم خبرداد:

ارائه یک میلیون و 1۷۳ هزار نفرساعت 
آموزش در آموزشگاه های آزاد 

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان قم گفت: در نیمه نخست امسال 
یک میلیون و ۱۷۳ هزار و ۹۲۲ نفرساعت آموزش در آموزشگاه های آزاد فنی و 

حرفه ای این استان به هنرآموزان ارایه شد.
حجت الاسلام سید محمود عرب روز دوشنبه در گفت وگویی افزود: ۴۰۲ 
آموزشگاه فنی و حرفه ای آزاد و مراکز جوار و ۲۹۱ حرفه در این استان فعال 

است.
وی اضافه کرد: ۳۷ رشته در پنج بخش خدمات، صنعت، کشاورزی، 
فرهنگ و هنر و جوار کارگاهی در استان قم به علاقه مندان آموزش داده 

می شود.
وی ادامه داد: ۳۱۵ آموزشگاه در زمینه خدمات، ۲۶ آموزشگاه در زمینه 
صنعت، ۱۲ آموزشگاه در زمینه کشاورزی، ۳۵ آموزشگاه در زمینه فرهنگ و 
هنر و ۱۴ آموزشگاه در زمینه خدمات به هنرآموزان فنی و حرفه ای خدمات 

ارایه می دهند.
عرب بیان کرد: ۸۷۴ هزار و ۲۷۶ نفرساعت آموزش در بخش خدمات، ۱۱۳ 
هزار و ۴۲۱ نفرساعت در بخش صنعت، ۹۶ هزار و ۳۸۰ نفرساعت در بخش 
فرهنگ و هنر، ۴۸ هزار و ۶۳ نفرساعت در بخش کشاورزی و ۴۱ هزار و ۷۸۲ 

نفرساعت در جوارکارگاهی بوده است.
وی افزود: در این مدت هفت هزار و ۷۰۲ نفردوره آموزش به حرفه آموزان 
فنی و حرفه ای استان قم ارایه شده که ۸۰۰ نفردوره در بخش صنعت، پنج 
هزار و ۸۵۳ نفردوره در بخش خدمات، ۶۰۵ نفردوره در بخش جوارگارگاهی، 
۲۱۲ نفردوره در بخش کشاورزی و ۳۳۲ نفردوره در بخش فرهنگ و هنر بوده 

است.

مدیرکل گمرکات استان قم خبرداد

صادرات کالاهای تولیدی قم 
به بازار ۲5 کشور دنیا 

مدیرکل گمرکات قم گفت: در نیمه نخست سال جاری با تلاش تجار قمی 
کالاهای تولید شده در این استان به بازار ۲۵ کشور در مناطق مختلف دنیا 

صادر شد.
اسفندیار دریکوندی ، بیان کرد: در همین رابطه عراق با صادرات ۱۵ میلیون 
و ۵۰۰ هزار دلار کالا به آن از نظر ارزش در رتبه نخست کشورهای هدف 

صادراتی استان قرار دارد.
وی ادامه داد: بعد از عراق افغانستان، امارات، پاکستان، روسیه، آذربایجان، 
چین، هند، ترکیه، سوریه، ازبکستان، قطر، گرجستان، ترکمنستان، کنیا، 
سودان، ارمنستان، لبنان، بحرین، سنگاپور، کویت، تایوان، سومالی، لهستان 
و رومانی در جدول کشورهای هدف صادراتی استان قم در نیمه نخست 

سال جاری قرار دارند.
وی افزود: تنوع کشورهای هدف صادراتی قم نشان می دهد که بازرگانان 
استان در مسیر تقویت و گسترش بازارهای صادراتی عمل می کنند و در 
همین رابطه به دنبال افزایش سطح صادرات با استفاده از روش های بازاریابی 

بین الملل هستند.
گفتنی است در ۶ ماهه نخست سالجاری با تلاش فعالان اقتصادی ۸۹ 
میلیون و ۲۱۸ هزار و ۳۹۲ دلار کالا از گمرکات قم به کشورهای هدف صادر 

شد.

رئیس کمیسیون صادرات اتاق بازرگانی استان قم مطرح کرد:

قوانین مانع بزرگ رونق صادرات

رئیس کمیسیون صادرات اتاق بازرگانی استان قم گفت: یکی از بارزترین 
مشکلات داخلی صادرات مربوطه به قوانین است و مسئولان ما در چشم انداز 

خود توجهی به رونق صادرات ندارند و اهمیت نمی دهند.
مجتبی حاج حسینی ، در تشریح مفهوم صادرات گفت: تجار از قدیم الایام 
برای صادرات کالاهای خود از ساربان ها و شترها صورت می گرفت و بسیار رواج 
داشت. امروزه نیز این تعریف صادرات، فروش و خدمات اجناس از کشور مبدأ 
به کشور مقصد اتفاق می افتد و این نوع تجارت خود عاملی برای رشد اقتصادی 

و درآمد بیشتر است.

حاج حسینی افزود: صادرات به جهت پیشرفت برای کشور اهمیت بسزایی 
دارد و علاوه بر آن برای صادرکننده در درجه دوم مفید خواهد بود. علت این امر 
این است که رونق اقتصادی ایجاد می کند، باعث کاهش بیکاری، بزهکاری و 

همچنین تبادل فرهنگ ها اتفاق می افتد. 
رئیس کمیسیون صادرات اتاق بازرگانی استان قم وضعیت صادرات استان 
را فهرستی از تمام صادرات کشور دانست و بیان کرد: هرچیزی که در سطح 
کشور صادر می شود، نمونه ای از آن صادرات در استان قم نیز وجود دارد. ما 
به ۴۰ کشور صادرات دادیم. ما از همه محصولات اعم از شیمیایی، چوبی، 

دارویی، مرکبات و غیره به کشورهای مختلف )عراق، افغانستان، پاکستان، 
ازبکستان، تاجیکستان، هند، روسیه، آذربایجان و...( صادر می کنیم.

مشکلات  بخواهیم  اگر  ما  کرد:  عنوان  صادرات  مشکلات  زمینه  در  وی 
صادرات را تقسیم بندی کنیم به دو بخش خارجی و داخلی شامل می شود. 
مسائل  بواسطه  و  نیست  ما  به  مربوط  صادرات  مشکلات  خارجی  دریچه 
بین المللی بوجود آمده و از دسترس ما خارج است. برخی مشکلات صادرات 
نیز منشأ داخلی دارد. یکی از بارزترین مشکلات داخلی صادرات مربوطه به 
قوانین است و مسئولان ما در چشم انداز خود توجهی به رونق صادرات ندارند 

و اهمیت نمی دهند.
را  صادرات  که  مشکلاتی  و  مسائل  دیگر  از  کرد:  تصریح  حاج حسینی 
تحت الشعاع قرار می دهد؛ تورم، نرخ ارز و کیفیت محصولات نیز هست، اما 

بیشترین اثرات سوء بر صادرات متوجه قوانین است.
امیدوارم  البته  قم گفت:  استان  بازرگانی  اتاق  رئیس کمیسیون صادرات 
که توجه بیشتری به قوانین صادراتی اتخاذ شود. به عنوان مثال مقام معظم 
رهبری در چشم انداز ۱۴۰۴ که اعلام کردند کشور ما در راستای آن باید ۱۲۰ 
میلیارد دلار صادرات می داشت؛ یا در برنامه ششم توسعه که در سال ۱۴۰۰ 
به اتمام رسید، ما باید ۱۰۵ میلیارد دلار صادرات می داشتیم درصورتی که ما 
به نیمی از آن هم نرسیدیم. ما انتظار داریم که مسئولان مربوطه مصاف بر 
پیگیری، به برنامه ریزی های اتخاد شده توجه بیشتری لحاظ کنند تا بتوانیم 

رونق مطلوبی در بازار صادرات داشته باشیم.   
وی افزود: بزرگترین موانع صادراتی خود قوانین است. برخی قوانین وجود 
دارد که مانع اصلی صادرات می شوند. نهادهای زیربط آماری از رونق اقتصادی 
که صادرات ایجاد می کنند ندارند. در آمارها نشان می دهد، زمانی که نرخ دلار 
ثابت بود صادرات رونق گرفت. از سال ۹۰_۹۱ که دلار به ۳ هزار تومان رسید تا 

به امروز رونق چندانی را شاهد نبودیم.
حاج حسینی اذعان کرد: این ذهنیت ایجاد شده که چنانچه دلار بالا برود 
وضعیت صادرات خوب می شود درصورتی که آمارها عکس این مسئله را نشان 
می دهد. ما در سال ۱۴۰۱ رتبه صادرات را بسیار بالا بردیم و در همین سال 
طی یک قانون که در سال ۱۴۰۲ اجرایی شد شاهد این بودیم که اختلاف 
صادرات و واردات ما ۱۶ میلیارد دلار شد؛ یعنی واردات ما ۱۶ میلیارد دلار بیشتر 

از صادرات ما شد و این لطمه بزرگی به رونق صادرات وارد کرد.

هیأت حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک منطقه دو قم 
تصرفات مالکانه مفروزی متقاضیان پرونده های تشکیلی طبق قانون 
مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده 

به شرح ذیل تأیید نموده اند:
۱-رأی شماره ۱۴۰۳۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۹۶۱۶ مربوط به پرونده کلاسه 
۱۴۰۳۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۷۱۳ مربوط به تقاضای آقای/خانم علیرضا 
قربانی هاتف  فرزند  نیاز علی در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که 
در آن احداث بنا شده به مساحت ۶۰  مترمربع پلاک شماره فرعی از  
۲۲۸۲/۲ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم ) مبایعه 
نامه عادی و خریداری مع الواسطه از زهرا منادی ثبت دفتر الکترونیکی 

) ۱۴۰۳ - ۱۷۰۷
۲-رأی شماره ۱۴۰۳۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۹۵۲۰ مربوط به پرونده کلاسه 
اکرم  آقای/خانم  تقاضای  به  مربوط   ۱۴۰۳۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۷۱۶
عسگری  فرزند اصغر  در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن 
احداث بنا شده به مساحت ۳۶  مترمربع پلاک شماره فرعی از  ۲۲۰۷ 
اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم ) مبایعه نامه عادی 
و خریداری مع الواسطه از مصطفی رضویان ورثه مرحوم سید محمد 

رضویان (
۳-رأی شماره ۱۴۰۳۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۸۸۵۷ مربوط به پرونده کلاسه 
رضا  آقای/خانم  تقاضای  به  مربوط   ۱۴۰۳۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۷۰۴
زمانی  فرزند احد در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن احداث 
بنا شده به مساحت ۷۹  مترمربع پلاک شماره فرعی از   ۱۷۵۹/۱ 

اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم ) مبایعه نامه عادی و 
خریداری مع الواسطه از سید علیرضا تولیتی تنها وارث سید علی محمد 
تولیتی و سید علی اکبر تولیتی بانوان آمنه و زهرا و فاطمه تولیتی فرزندان 
مرحوم سید مهدی تولیتی و بانو اکرم جواهری همسر مرحوم سید 
مهدی تولینی کلا وراث مرحومان سید علی محمد و سید مهدی تولیتی 

صفحه ۵۸۷ و ۵۹۰ دفتر ۱۶ )کما فرض )اله( ( 
۴-رأی شماره ۱۴۰۳۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۹۵۱۹ مربوط به پرونده کلاسه 
۱۴۰۳۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۷۱۵ مربوط به تقاضای آقای/خانم محسن 
رضائی   فرزند اسمعیل در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در آن 
احداث بنا شده به مساحت ۲۶  مترمربع پلاک شماره فرعی از   ۲۲۰۷ 
اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم ) مبایعه نامه عادی 
و خریداری مع الواسطه از مصطفی رضویان ورثه مرحوم سید محمد 

رضویان (
۵-رأی شماره ۱۴۰۳۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۹۳۴۰ مربوط به پرونده کلاسه 
صغرا  آقای/خانم  تقاضای  به  مربوط   ۱۴۰۳۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۰۹۳۲
جوادی امشی   فرزند یوسف در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین که در 
آن احداث بنا شده به مساحت ۴۱/۸۰   مترمربع پلاک شماره فرعی 
از    ۱۵۳۰/۲۰/۲۰۶ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو 
قم  ) مالکیت متقاضی ملی سند قطعی ثبت دفتر الکترونیکی ۵۰۲۹ 

) ۱۴۰۲ -
۶-رأی شماره ۱۴۰۳۶۰۳۳۰۰۰۲۰۰۸۱۸۹ مربوط به پرونده کلاسه 
۱۴۰۲۱۱۴۴۳۰۰۰۲۰۰۲۲۲۳ مربوط به تقاضای آقای/خانم فاطمه 

قره داغی بیات سفلی   فرزند صفدر در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین 
که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۴۰  مترمربع پلاک شماره فرعی 
از    ۱۹۵۲ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم  ) مالکیت 
 ۱۳۹۶/۵/۱۶ مورخ   ۱۸۰۹۰۳ شماره  قطعی  سند  طی  متقاضی 

دفترخانه ۱۲ قم (
۷-رأی شماره ۸۵۵۷ مربوط به پرونده کلاسه ۹۱۸۸ مربوط به تقاضای 
آقای/ذکراله جلیل پور فرزند خیراله  در قسمتی از ششدانگ قطعه زمین 
که در آن احداث بنا شده به مساحت ۱۲۰  مترمربع پلاک شماره ۴ 

فرعی از ۱۸۴۶ اصلی واقع در قم بخش حوزه ثبت ملک اداره دو قم
مورد تأیید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی 
و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به عدم 
دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دونوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی 
تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت ۲ ماه از 
تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد منطقه 
ی دو قم تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف یکماه پس از تسلیم اعتراض به 
اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم 
و گواهی آن را به این اداره تحویل نمایند لازم به توضیح است که صدور 
سند براساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود. 
)ایمان و افکار(
نوبت اول: 14۰۳/۰8/۰1
نوبت دوم: 14۰۳/۰8/16

عباس پورحسنی حجت آبادی - رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم 

نامه  آیین  و ماده ۵۹ اصلاحی  بموجب ماده ۱۲ قانون ثبت اسناد 
مربوطه املاکی که در سه ماهه دوم سال۱۴۰۳ تقاضای ثبت آنها پذیرفته 
شده و شماره های که از قلم افتاده و در وقت مقرر آگهی نشده هر آنچه 
طبق آرای هیات نظارت و دستور اداری آگهی نوبتی آنها باید تجدید شود 
به شرح ذیل آگهی می گردد.الف( املاکی که تقاضای ثبت آنها پذیرفته و 
شماره هایی که از قلم افتاده و در وقت مقرر آگهی نشده و مدت اعتراض 

آنها از تاریخ اولین نوبت این آگهی به مدت ۹۰ روز می باشد.
ردیف الف:

۱-پلاک ۷۴۸ اصلی: مریم پور شب فرزند منصور نسبت به شش دانگ 
عرصه و اعیان  چاه متروکه  پلاک ثبتی هفت صدو چهل و هشت اصلی 
واقع در بخش دو حوزه ثبتی قم به مساحت تقریبی۶/۳۰ متر مربع به 
آگهی  که  شماره۷پلاک ۱۰  فرعی  کوی۵۲  امام)ره(  :خیابان  آدرس 

میگردد.
۲-پلاک ۳۱۹۳ اصلی: آقای صادق اسلام پناه فرزند محمد نسبت 

به شش دانگ عرصه و اعیان یک قطعه زمین که درآن احداث بنا شده 
است )نهر متروکه( به پلاک ثبتی سه هزار و یک صد و نود و سه اصلی 
واقع در بخش دو حوزه ثبتی قم به مساحت تقریبی۲۱ متر مربع به آدرس 

:خیابان توحید کوی ۱۷ پلاک۱۱۷ که آگهی میگردد. 
ردیف ب: ندارد

لذا به موجب ماده ۱۶ قانون ثبت اسناد و املاک چنانچه اشخاص 
نسبت به املاک ذکر شده در این آگهی واخواهی داشته باشند باید از 
تاریخ اولین نوبت انتشار این آگهی )ردیف الف( تا مدت ۹۰ روز و آنهایی 
که طبق آرای هیئت نظارت و دستور اداری تجدید آگهی شده )ردیف 
ب( به مدت ۳۰ روز دادخواست خود را با اخذ رسید به این اداره تسلیم 
از  قبل  که  قانون مذکور در صورتی  ماده ۱۷  نمایند همچنین طبق 
انتشار این آگهی دعوایی اقامه شده باشد طرف دعوی یا متقاضی ثبت 
باید گواهی دادگاه مشعر به جریان دعوی را ظرف مدت مرقوم تسلیم 
نمایند اعتراضات یا گواهی طرح دعوی که بعد از مدت مرقوم واصل 

شده باشد بلااثر است و طبق قسمت اخیر ماده ۱۶ قانون ثبت و تبصره 
ماده ۱۷ رفتار خواهد شد جمعاً به موجب تبصره ۲ ماده واحده مصوب 
۱۳۷۳/۰۲/۱۵ اعتراض به تقاضای ثبت موضوع ماده ۱۶ قانون ثبت 
می بایست توسط معترض ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
به این اداره با تقدیم دادخواست به مرجع ذیصلاح قضایی پذیرد. ضمناً 
طبق ماده ۵۶ آیین نامه قانون ثبت حقوق ارتفاقی در موقع تحدید حدود 
در صورت مجلس تحدیدی قید خواهد شد این آگهی نسبت به ردیف 
الف در ۲ نوبت به فاصله ۳۰ روز و نسبت به ردیف ب در یک نوبت چاپ 

و منتشر می شود.
تاریخ انتشار نوبت  اول:  سه شنبه 14۰۳/۰8/۰1 
تاریخ انتشار نوبت دوم: شنبه  14۰۳/۰9/۰۳

 عباس پور حسنی 
 رئیس ثبت اسناد منطقه دو قم

شناسه آگهی: 181۰8۵6 

آگهی ماده ۳ قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و مشاعی

لیست آگهی نوبتی سه ماهه دوم سال 1۴۰۳ بخش دو ثبت قم

مدیر باغبانی سازمان جهاد کشاورزی استان قم  خبرداد

تولید ۷۰۰۰ تُن پسته در قم؛ صادرات به خارج کشور
قم  استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  باغبانی  مدیر 
گفت: پیش بینی میزان تولید در استان قم طی سال 

جاری هفت هزار تُن پسته خشک است
بیان کرد: ۳۴  علی محمد ملاتقی در گفت وگویی 
و  هزار  سازی ۶  آماده  ظرفیت  با  پسته  فرآوری  واحد 
وجود  است.  فعال  قم  استان  در  محصول  تُن   ۳۱۶
ایستگاه های فرآوری از جمله عوامل مهم برای بالا بردن 
ارزش افزوده تولید پسته در قم است و ما تلاش داریم 
همچنان تعداد این واحدها در استان را با همکاری و 

سرمایه گذاری بخش خصوصی افزایش دهیم.
وی افزود: پیش بینی میزان تولید در استان قم طی 
سال جاری هفت هزار تُن پسته خشک است که با توجه 
به ظرفیت واحدهای فرآوری استان می توان گفت تقریبا 
تمامی پسته تولید شده در قم در واحدهای فرآوری 
آماده سازی می شود و این مزیت خوبی برای پسته کاران 

قمی است.
مدیر باغبانی سازمان جهاد کشاورزی قم ادامه داد: به 

دلایل مختلف از جمله شرایط اقلیمی، پسته برداشت 
بسیار  طعم  و  کیفیت  از  قم  استان  باغات  در  شده 
خوبی برخوردار است و طی سال های اخیر بسیاری از 
پسته کاران قمی توانسته اند علاوه بر رقابت با محصول 
سایر استان ها در بازار داخلی، در بازارهای صادراتی نیز 

حضور موفقی داشته باشند.

ملاتقی تصریح کرد: با وجود تغییرات شدید اقلیمی 
و گرمای بی سابقه در زمان پر کردن مغز محصول پسته 
در خرداد، تیر و مردادماه میزان تولید محصول خشک 

پسته امسال حدود هفت هزار تُن پیش بینی می شود.
مدیر باغبانی سازمان جهاد کشاورزی قم عنوان کرد: 
بر اساس بررسی های انجام شده در منابع و تحقیقات 

میدانی، کشت پسته در قم سابقه ای طولانی دارد و 
از ارقام معروف پسته در این استان می توان به ارقام 

اکبری، کله قوچی، اوحدی و احمد آقایی اشاره کرد.
وی افزود: با توجه به آخرین رصد صورت گرفته در 
سال گذشته، سطح زیر کشت پسته در استان قم ۱۴ 
هزار و ۳۷۳ هکتار برآورد شده که از این میان ۹ هزار و 
۳۲۳ هکتار بارور و پنج هزار و ۵۰ هکتار نهال بوده است.

مدیر باغبانی سازمان جهاد کشاورزی قم گفت: از 
آنجا که تغییر رقم یکی از اهداف مهم پسته کاری در 
مقاومت  علت  به  اکبری  رقم  می آید،  به شمار  استان 
خوب در برابر تنش های شوری و گرمای هوا، عملیات 
سرشاخه کاری در راستای تغییر رقم از فندقی به اکبری 

در حال اجراست.
وی اظهار داشت: در همین رابطه طی ۲ سال گذشته 
در بیش از ۱۵۰ هکتار از باغات قم تغییر رقم از رقم 
فندقی ) پسته اوحدی( به رقم بادامی )اکبری( انجام 

شده است.



سه شنبه-1 آبان ماه 1403-    سال بیست  وهفتم -   شماره 66060
ورزشی

با حضور ویدئو کنفرانسی وزیر ورزش و جوانان ؛

چهار طرح ورزشی در قم افتتاح شد

چهار طرح ورزشی استان قم در مراسمی به صورت ویدئو کنفرانس با حضور 
وزیر ورزش و جوانان تحت عنوان »افتتاح و بهره برداری همزمان ۲۰۵ طرح 

ورزشی« کشور افتتاح شد.
به گزارش ایمان ،این طرح ها شامل زمین چمن مصنوعی روستای جنداب، 
خانه ورزش های رزمی مجموعه ورزشی شهید مختارزاده، استخر قایقرانی 
مجموعه ورزشی شهید مختار زاده و فاز دوم زمین استاندارد مینی گلف 

مجموعه ورزشی جواد الائمه قم است.
معاون توسعه منابع و پشتیبانی اداره کل ورزش و جوانان استان قم در 
حاشیه افتتاح این طرح ها گفت: زمین چمن مصنوعی روستای جنداب با 
هزینه کرد ۱۷ میلیارد ریال در مساحت یکهزار و ۴۴۰ متر مربع در مدت زمان 

۶ ماه احداث شده است.
یاسر پیری افزود: قرارداد پیمانکاری استخر قایقرانی مجموعه ورزشی شهید 
مختار زاده و خانه ورزش های رزمی مجموعه ورزشی شهید مختارزاده با یک 
پیمانکار بوده و برای احداث این طرح ۶۸ میلیارد ریال هزینه شده . مساحت 

این طرح یک هزار و ۳۵ متر مربع و مدت زمان اجرای آن ۹ ماه بوده است.
ورزشی  مجموعه  گلف  مینی  استاندارد  زمین  دوم  فاز  داد:  ادامه  وی 
جواد الائمه قم کمک فنی و اعتباری از سوی اداره کل ورزش و جوانان قم 
نداشته است و هیات گلف برای احداث آن رقمی بالغ بر ۲ میلیارد ریال هزینه 

کرده است.
 

به مناسبت هفته تربیت بدنی و ورزش ؛
مسابقات طناب کشی بسیج قم به پایان رسید

مسابقات طناب کشی بسیج استان قم به مناسبت گرامیداشت هفته تربیت 
بدنی و ورزش با همکاری سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری قم 

و سپاه علی ابن ابیطالب)ع( برگزار شد.
به گزارش شهرداری قم، این رقابت ها که با هدف ایجاد نشاط اجتماعی 
و تحکیم همبستگی بین بسیجیان و شهروندان برگزار گردید، بیش از چهار 
ساعت به طول انجامید و با استقبال گسترده شرکت کنندگان و تماشاگران 

مواجه شد.
این مسابقات با حضور ۱۵ تیم پنج نفره از بسیجیان استان قم در سالن 
ورزشی شهید مدافع حرم حاج محمود هاشمی برگزار شد و تیم پایگاه مقاومت 
بسیج امام رضا)ع( از حوزه مقاومت بسیج شهید رجایی توانست با عملکردی 

چشمگیر، به مقام قهرمانی دست یابد.
تیم پایگاه مقاومت بسیج شهید زین الدین از حوزه مقاومت بسیج شهید 
باهنر نیز موفق شد مقام دوم را کسب کند و همچنین تیم پایگاه مقاومت بسیج 
شهید موسوی از حوزه مقاومت بسیج شهید عابدی با تلاش فراوان به مقام 

سوم این مسابقات رسید.
این رویداد ورزشی بخشی از برنامه های جشنواره نشاط شهروندی بود که 
از هفته دفاع مقدس آغاز شده و تا هفته تربیت بدنی ادامه یافت؛ برنامه های 
این جشنواره که به همت مرکز تربیت بدنی سپاه امام علی ابن ابیطالب)ع( و 
با همکاری سازمان فرهنگی ورزشی شهرداری قم برگزار شد، با هدف تقویت 

روحیه ورزشی و ایجاد نشاط عمومی میان شهروندان طراحی و اجرا گردید.
برگزارکنندگان مسابقات طناب کشی، ضمن تقدیر از حضور پرشور تیم ها و 
شرکت کنندگان، بر نقش اینگونه رقابت ها در تقویت همکاری و همبستگی 
اجتماعی تاکید کردند؛ آن ها همچنین اعلام کردند که در آینده نیز چنین 
رویدادهایی با محوریت افزایش فعالیت های ورزشی و تعامل میان شهروندان و 

بسیجیان برگزار خواهد شد.
عوامل  تمامی  همکاری  از  رقابت ها  این  پایان  در   نیز  برگزاری  مسئولان 
اجرایی و داوران تقدیر و با اشاره به استقبال گسترده جوانان و ورزشکاران از 
این مسابقات، بر لزوم توسعه برنامه های ورزشی مشابه در سطح استان تاکید 

کردند.
ابن  امام علی  با حضور مسئولان سپاه  این مسابقات،  پایانی  در مراسم 
ابیطالب)ع( و سازمان فرهنگی ورزشی شهرداری قم، از تیم های برتر با اهدای 

جام قهرمانی، حکم، مدال و جوایز ویژه تقدیر به عمل آمد.
 

در رقابت های بدمینتون جوانان کشوررقم خورد :

 نایب قهرمانی بدمینتون بازان جوان قمی 
تیم قم در بخش دو نفره مسابقات رده بندی بدمینتون جوانان کشور در 

جایگاه دوم ایستاد.
به گزارش ایمان ، در مرحله دوم مسابقات بدمینتون رنکینگ )رده بندی( 
جوانان ایران که به میزبانی مشهد برگزار شد، تیم قم با ترکیب مهدی کنعانی و 

پرهام فراهانی به عنوان نایب قهرمانی دست یافت.
نمایندگان قم پس از مموفقیت در مراحل گروهی و حذفی در دیدار نیمه 
نهایی از سد تیم دو نفره احمدلو و عجملو قهرمانان دوره قبل گذشتند و به 

فینال صعود کردند.
کنعانی و فراهانی در دیدار فینال مسابقات بدمینتون رنکینگ کشوری 
جوانان ایران با تیم دو نفره متین قاسمی و محمدپور از خراسان رضوی روبرو 

شدند که با قبول شکست در این دیدار به مدال نقره بسنده کردند.
تیم دو نفره قم در مرحله نخست مسابقات بدمینتون رنکینگ )رده بندی( 
جوانان ایران که مرداد امسال به میزبانی قم برگزار شده بود، در جایگاه سوم 

قرار گرفته بود.
 

در رده های سنی مختلف ،

قم میزبان نبرد برترین کیک بوکسورهای 
ایران می شود

مسابقات آزاد کشوری کیک بوکسینگ، شامل رشته های AIKIA و IKN، از 
تاریخ ۱ تا ۴ آبان ماه در شهر قم برگزار می شود.

به گزارش  ایمان ،این رقابت ها به عنوان مرحله انتخابی جام جهانی »شکوه 
خلیج فارس ۳« در نظر گرفته شده و به همین دلیل از اهمیت ویژه ای برخوردار 
است. ورزشکاران شرکت کننده در این مسابقات، به رقابت برای کسب عناوین 
برتر در رده های سنی نوجوانان، جوانان، امید و بزرگسالان خواهند پرداخت. 
این رقابت ها شامل دو بخش آقایان و بانوان است و در محل خانه مهندس قم 

برگزار می شود.
این رویداد فرصت مناسبی برای ورزشکاران است تا توانایی های خود را به 
نمایش بگذارند و شانس خود را برای حضور در جام جهانی امتحان کنند. 
رقابت های  و  تماشاگران  پرشور  حضور  با  مسابقات  این  که  می رود  انتظار 

جذاب، به یکی از رویدادهای مهم ورزشی کشور تبدیل شود.

تیم فوتبال پرسپولیس در جریان هفته سوم لیگ نخبگان آسیا از ساعت 
۱۹:۳۰ در ورزشگاه جاسم بن  حمد شهر دوحه به مصاف السد قطر رفت که 

این دیدار در نهایت با برتری یک بر صفر السد به پایان رسید.
به گزارش ایمان ، تیم فوتبال پرسپولیس در جریان هفته سوم لیگ نخبگان 
آسیا از ساعت ۱۹:۳۰ دوشنبه شب  در ورزشگاه جاسم بن  حمد شهر دوحه به 

مصاف السد قطر رفت که این دیدار با برتری یک بر صفر السد به پایان رسید.
گل ها: متئوس اوریبه در دقیقه ۱+۴۵ برای السد

کارت زرد: رومن سایس در دقیقه ۲۶ از السد و مسعود ریگی در دقیقه ۵۵ 
از پرسپولیس.

کارت قرمز:
ترکیب پرسپولیس: الکسیس گندوز، گئورگی گولسیانی، میلاد محمدی، 
مرتضی پورعلی گنجی، مسعود ریگی )۶۴ فرشاد احمدزاده(، فرشاد فرجی 
)۴۴ سهیل صحرایی(، امید عالیشاه، وحید امیری )۶۵ سروش رفیعی(، میلاد 

سرلک، ژوآئو  )۷۷ عیسی آل کثیر( و علی علیپور.
ترکیب السد: مشعل برشام، محمد کامارا، طارق سلمان، پائولو سیلوا، بوئلام 
خوخی، کریستو پرز)۷۱-علی هاشم(، گیلرمه تورس، موخیکا)۷۱-حسن 

الهیدوس(، رومن سایس، اکرم عفیف و آندرس ویا.
موقعیت های حساس:

در دقیقه ۵، روی پاس ژوائو، امید عالیشاه پشت محوطه جریمه السد به توپ 
رسید اما شوت این بازیکن را دروازه بان السد مهار کرد.

در دقیقه ۱۱، روی اشتباه بازیکنان السد، مسعود ریگی پشت محوطه جریمه 
السد به توپ رسید و فرصت بسیار خوبی برای شوت زنی داشت اما شوت او از 

بالای دروازه به اوت رفت.
در دقیقه ۱۶، گیلرمه از پشت محوطه جریمه پرسپولیس دروازه این تیم را 

هدف قرار داد اما توپ او را گندوز مهار کرد.
در دقیقه ۳۷، روی اشتباه بازیکنان السد، ژوائو به توپ رسید و با دروازه بان 
السد تک به تک شد اما شوت بغل پای او را مشعل برشام برگرداند و در ادامه 
توپ به مسعود ریگی رسید و شوت این بازیکن را هم بازیکن السد با ضربه سر از 

روی خط دروازه برگرداند تا دروازه این تیم باز نشود.
در دقیقه ۱+۴۵، از روی ضربه کرنر، اکرم عفیف توپ را روی دروازه ارسال 
کرد و در ادامه با اشتباه مدافعان پرسپولیس، توپ به متئوس اوریبه رسید و این 

بازیکن هم دروازه پرسپولیس را باز کرد.
در دقیقه ۵۶، روی یک پرتاب اوت، توپ روی سر صحرایی فرود آمد اما ضربه 

سر این بازیکن از بالای دروازه به اوت رفت.
در دقیقه ۶۸، سروش رفیعی از فاصله دور دروازه السد را هدف قرار داد اما 

توپ را دروازه بان السد مهار کرد.
در دقیقه ۷۱، روی یک ضربه کرنر، توپ پشت محوطه جریمه السد به امید 

عالیشاه رسید اما شوت او از بالای دروازه راهی اوت شد.
در دققه ۷۵، روی یک پاس عمقی، فرشاد احمدزاده درون محوطه جریمه 
السد به توپ رسید و در شرایطی که فرصت بسیار خوبی برای باز کردن دروازه 

السد داشت، توپ او با دخالت دروازه بان السد راهی کرنر شد.
در دقیقه ۸۸، روی یک ارسال بلند، عیسی آل کثیر فرصت بسیار خوبی برای 

باز کردن دروازه السد داشت اما ضربه سر او را دروازه بان السد مهار کرد.
در دقیقه ۳+۹۰، درون محوطه جریمه السد توپ به علی علی پور رسید و 
فرصت بسیار خوبی برای این بازیکن ایجاد شد اما او با یک قیچی برگردان توپ 

را به اوت زد.
در دقیقه ۴+۹۰، امید عالیشاه فرصت بسیار خوبی برای شوت زنی داشت اما 

شوت او بعد از برخورد با دیرک افقی دروازه راهی اوت شد.

السد یک - پرسپولیس صفر

باخت پرسپولیس در اوج بی عدالتی فوتبال!

سهراب بختیاری زاده: 

می خواهیم از اعتبار استقلال در آسیا دفاع کنیم
سرمربی موقت تیم فوتبال استقلال گفت: ما استقلال 
شناخته  آسیا  در  درخشان  نتایج  و  سابقه  با  که  هستیم 

می شویم و می خواهیم از اعتبار خود به خوبی دفاع کنیم.
سهراب بختیاری زاده، سرمربی موقت استقلال  شامگاه 
دوشنبه در نشست خبری پیش از بازی با النصر عربستان در 
هفته سوم لیگ نخبگان آسیا اظهار داشت: قطعا این بازی 
برای هر دو تیم جدال سختی خواهد بود. النصر از بهترین 
تیم های فعلی قاره آسیا و با در اختیار داشتن ستاره های 
بزرگ به دنبال کسب موفقیت در این مسابقات است ولی 
برای پیروز شدن، تنها در اختیار داشتن ستاره کافی نیست.
وی ادامه داد: استقلال تیم کوچکی نیست. تاریخچه پر 
افتخار باشگاه ما نشان می دهد که ما همیشه برابر تیم های 
بزرگ عملکرد خوبی داشتیم. استقلال با ستاره های خود 
به دنبال کسب یک موفقیت بزرگ است تا هوادارانش را 
خوشحال کند و از جایگاه استقلال در آسیا به خوبی دفاع 
کند. ما برای بازی فردا مقابل النصر به اندازه کافی انگیزه 
دریغ  تلاشی  هیچ  از  تیم  این  برابر  فردا  مطمئنا  و  داریم 
نخواهیم کرد تا با یک بازی و نمایش دلپذیر النصر را تحت 
فشار قرار دهیم و شکست این تیم را در زمین رقم بزنیم. ما 
برای این تیم ارزش زیادی قائل هستیم اما فراموش نکنید که 
ما استقلال هستیم و برابر هیچ تیمی کم نخواهیم گذاشت.

وی در پاسخ به سوالی درباره اینکه دیدار با النصر آخرین 

دیداری است که او به عنوان سرمربی روی نیمکت استقلال 
خواهد  تفکراتش  در  تاثیری  اتفاق  این  آیا  و  دارد  حضور 
داشت، گفت: هر مربی در هر لحظه ای با تمام وجود به 
دنبال موفقیت است. حال فرقی ندارد بازی اولش باشد یا 
بازی آخرش. ما فردا با تمام وجود مقابل النصر بازی خواهیم 
کرد. من تمام توان خود را به کار خواهم گرفت که حرفه ای 
رفتار کنم و بهترین اتفاق را برای استقلال رقم بزنم. بودن یا 
نبودن مهم نیست، سربلندی استقلال از هر اتفاقی برای من 
مهم تر است. پس به هیچ عنوان درگیر این مسائل نمی شوم 

و فقط به موفقیت استقلال فکر می کنم.
بختیاری زاده ادامه داد: من در هر پست و سمتی که در 
خدمت استقلال باشم، برای این تیم تمام توان خود را به 
کار خواهم گرفت و به این موضوع می بالم که برای باشگاه 
خدمت  در  بازی  چند  این  در  من  کنم.  تلاش  محبوبم 
استقلال بودم اما فراموش نکنید، استقلال یک تیم بزرگ 
است که تنها برای موفقیت تلاش می کند و من در این بین 
عضو کوچکی از این خانواده بودم که مسئولیت فنی را به 

طور موقت در اختیار گرفتم.
برای موفقیت در فوتبال ستاره داشتن ملاک نیست 
برای  احترام  با  کرد:  اظهار  استقلال  موقت  سرمربی 
تک تک ستاره های النصر، به شخصه اعتقاد دارم که برای 
پیروزی و موفقیت در فوتبال ستاره داشتن ملاک نیست، 

مسائل مهمتری نیز در فوتبال وجود دارد که ما از آن بی بهره 
نیستیم. همدلی و اتحاد برای کسب موفقیت در فوتبال 
حرف اول را می زند که ما خوشبختانه در شرایط کنونی با 
یکدیگر هم قسم شدیم که برای موفقیت استقلال به میدان 
برویم و از هیچ تلاشی دریغ نکنیم. نکته اساسی این است 
که ما به اندازه کافی النصر را می شناسیم و بازیکنان بزرگ 
آن ها را به اندازه کافی آنالیز کرده ایم و می دانیم که باید به چه 

ترتیبی آن ها را مهار کنیم.
ضعف های  دچار  دفاع  خط  در  النصر  کرد:  اضافه  وی 
مشهودی است که ما می توانیم به خوبی از نقاط ضعف این 
تیم استفاده کنیم تا به آن ها ضربه بزنیم. النصر تیم بسیار 
قابل احترامی است اما با تمام احترام، ما استقلال هستیم 
که با سابقه و نتایج درخشان در آسیا شناخته می شویم و 
می خواهیم از اعتبار خود به خوبی دفاع کنیم. شک نکنید 
فردا تماشاگران بازی خوب و قابل قبولی را نظاره خواهند 

کرد.
بختیاری زاده افزود: ما تلاش کردیم نقاط ضعف خود را به 
خوبی ترمیم کنیم. اتحاد و همدلی بازیکنان می تواند انگیزه 
ما برای این بازی را به شکل قابل قبولی تشدید کند تا بتوانیم 
با ارائه یک بازی منطقی و روان فوتبال خوبی را در زمین به 
نمایش بگذاریم. در این چند روز با بازیکنان به یک هدف 
مشترک رسیدیم که یک کار بزرگ را در این بازی رقم بزنیم تا 

هواداران مان خوشحال شوند.
سرمربی موقت استقلال در پایان گفت: من وظیفه دارم 
به نوبه خودم از مسئولان امارات که مسئولیت میزبانی این 
دیدار را برعهده گرفتند، تشکر کنم. امیدوارم که این میزبانی 
برای ما خوش یمن باشد و همانطور که تیم ملی موفق شد 
در امارات قطر را شکست دهد، ما هم فردا حریف خود را 

شکست دهیم و با امتیاز کامل از بازی خارج شویم.
دیدار استقلال برابر النصر امشب  از ساعت ۱۹:۳۰ دقیقه 
در دوبی برگزار می شود. استقلال از ۲ بازی گذشته خود، 

سه امتیاز اندوخته است.

تیم فوتبال استقلال ایران در چارچوب هفته سوم رقابت های لیگ نخبگان آسیا 
مقابل النصر عربستان قرار می گیرد.

به گزارش ایمان ، دیدار تیم های استقلال ایران و النصر عربستان در چارچوب 
فردا  دقیقه  ساعت ۱۹:۳۰  از  فردا  آسیا  نخبگان  لیگ  رقابت های  سوم  هفته 

سه شنبه در ورزشگاه راشد شهر دوبی امارات برگزار می شود.
تقابل استقلال بحران زده مقابل النصر متحول شده

دو تیم با شرایط کاملا متفاوتی پا به این دیدار می گذراند. جایی که استقلال بعد 
از جواد نکونام با سهراب بختیاری زاده به صورت موقت بر روی نیمکت خود به کار 
خود ادامه داد اما نتوانست نتایج مناسبی را کسب کند. آبی پوشان پایتخت قبل 
از این دیدار مقابل ذوب آهن اصفهان قرار گرفته، اما در خانه با نتیجه ۳ بر صفر 

مغلوب شاگردان محمد ربیعی شد.
استقلال در حال حاضر با ۸ امتیاز در رتبه ۱۱ لیگ برتر ایران قرار گرفته و ۸ امتیاز 
با سپاهان صدرنشین فاصله دارد. البته استقلال بعد از شکست مقابل ذوب آهن 
به عنوان  را  پیتسو موسیمانه  و  رونمایی کرد  از سرمربی جدید خود  سرانجام 
سرمربی جدید خود معرفی کرد، اما این سرمربی ۶۰ ساله اهل آفریقای جنوبی 

نمی تواند بر روی نیمکت استقلال مقابل النصر حضور داشته باشد.
در سوی دیگر شرایط برای النصر کاملا متفاوت است. این تیم بعد از اینکه 
استفانو پیولی را به جای لوئیس کاسنترو عنوان سرمربی جدید خود انتخاب کرد، 
نتایج فوق العاده ای را کسب کرده است. النصر هفته گذشته توانست الشباب را 
در خانه خودش با نتیجه ۲ بر یک مغلوب کند و ششمین برتری متوالی خود را 

بدست بیاورد. تیم پیولی در این شش مسابقه  تنها سه گل دریافت کرده و ۱۴ گل 
به ثمر رسانده است. النصر در حال حاضر با ۱۷ امتیاز در رتبه سوم لیگ حرفه ای 

عربستان قرار دارد و تنها ۴ امتیاز با الهلال صدرنشین فاصله دارد.
استقلال توانست لیگ نخبگان را با برتری ۳ بر صفر مقابل الغرافه قطر آغاز 
کند و هوادارانش را برای کسب نتایج درخشان در آسیا امیدوار کرد، در هفته دوم 
آبی پوشان مقابل السد قطر نمایش خوبی نداشتند و ۲ گل مقابل نماینده قطر 
مغلوب شد. آبی پوشان در حال حاضر با ۳ امتیاز در رتبه پنجم جدول قرار دارند. در 
مقابل النصر کار خود را در آسیا با تساوی یک بر یک مقابل الشرطه عراق آغاز کرد، 

در ادامه توانست با نتیجه ۲ بر یک الریان قطر را مغلوب کند و با ۴ امتیاز در رتبه 
چهارم لیگ نخبگان آسیا قرار گرفت.

اندیشه های بختیاری زاده برای مهار رونالدو
این آخرین حضور سهراب بختیاری زاده روی نیمکت استقلال به عنوان سرمربی 
موقت خواهد بود، به نظر می رسد بختیاری زاده آبی پوشان را با آرایش ۲-۵-۳ روانه 
میدان می کند. سیدحسین حسینی که بعد از حواشی فراوان سرانجام با این تیم 
روانه امارات شد بعد از یک جلسه غیبت در ترکیب اصلی، بار دیگر به عنوان کاپیتان 
در چارچوب دروازه استقلال قرار می گیرد و قطعا کار بسیار دشواری برای بسته 

نگه داشتن دروازه این تیم مقابل ستاره های النصر دارد.
سامان فلاح، محمد حسین مرادمند و رافائل سیلوا سه مدافع استقلال را در این 
دیدار تشکیل می دهند تا بتوانند کریستیانو رونالدو را مهار کنند. رامین رضاییان به 
عنوان فولبک جناح راست و میلاد زکی پور به عنوان فولبک جناح چپ به میدان 
می روند. دیدیه اندونگ در کنار زبیر نیک نفس دو هافبک آبی پوشان را در میانه 
میدان تشکیل می دهند و جلوتر از آن ها محمدحسین اسلامی و جلال الدین 
ماشاریپوف پشت سر مهرداد محمدی، یازده بازیکن منتخب استقلال را مقابل 

النصر تکمیل می کنند.
ترکیب احتمالی استقلال ایران:

سید حسین حسینی،  سامان فلاح، محمد حسین مرادمند، رافائل سیلوا، رامین 
رضاییان، میلاد زکی پور، زبیر نیک نفس، دیدیه اندونگ، محمد حسین اسلامی، 

جلال الدین ماشاریپوف و مهرداد محمدی.

ترکیب احتمالی استقلال مقابل النصر؛ 

تغییرات آبی پوشان برای مهار رونالدو

مرحله نهایی مسابقات لیگ برتر فوتسال امید به میزبانی قم، عصر دوشنبه با کسب قهرمانی تیم »کلینیک ایرانیان« قم پایان یافت.
به گزارش ایمان ، در روز سوم و پایانی این رقابت ها، ابتدا تیم مس سونگون به مصاف سپاهان نوین اصفهان رفت و این بازی را چهار بر سه 

برد.
در دومین دیدار که با توجه به امتیازات ۲ تیم حکم فینال مسابقات را داشت، تیم های »کلینیک ایرانیان« قم و »مهر آفرین« تهران به مصاف 

هم رفتند و در پایان نماینده قم سه بر یک پیروز شد.
این دیدارها در سالن ورزشی ۲ هزار نفری شهید حیدریان قم و در برابر دیدگان نزدیک به ۲ هزار نفر تماشاگر برگزار شد.

در جدول رده بندی نهایی این مسابقات تیم »کلینیک ایرانیان« قم با کسب ۹ امتیاز عنوان قهرمانی را به خود اختصاص داد، »مهرآفرین« 
تهران با چهار امتیاز دوم شد و تیم های »مس سونگون« و »سپاهان نوین« اصفهان به ترتیب با سه و یک امتیاز سوم و چهارم شدند.

مرحله نهایی مسابقات لیگ برتر فوتسال امید، روز شنبه هفته جاری به میزبانی باشگاه کلینیک ایرانیان قم در سالن شهید حیدریان این 
شهر آغاز شده بود. این رقابت ها در فاصله ۲۸ تا ۳۰ مهرماه جاری به مدت سه روز برگزار شد و چهار تیم حاضر در این مرحله برای کسب 
عنوان قهرمانی به صورت دوره ای با یکدیگر رقابت کردند. نماینده استان قم در فصل گذشته لیگ برتر فوتسال امید تیم »آناصنعت پاسارگاد« 

قم بود که در پایان موفق به کسب مقام قهرمانی شده بود.

لیگ برتر فوتسال امیدهای کشور ؛

»کلینیک ایرانیان« قم مقتدرانه قهرمان  شد
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سخنگوی جدید وزارت خارجه:

 سیاست اتحادیه اروپا آزار دادن مردم 
ایران است

سخنگوی جدید وزارت خارجه جمهوری اسلامی ایران در نشست خبری 
گفت: سیاست اتحادیه اروپا آزار دادن مردم ایران است. تحریم هوایپمایی 

غیرنظامی هیچ توجیهی ندارد.
اسماعیل بقایی صبح دوشنبه ۳۰ مهر در اولین نشست خبری خود با 
خبرنگاران اظهار داشت: نشانه های مثبتی می بینیم از اینکه رایزنی های 
دیپلماتیک اخیر ما در منطقه منتج به ایجاد یک نگرانی مشترک و عزم اراده 
مشترک برای جلوگیری از ماشین کشتار رژیم صهیونیستی شده و کشورهای 
منطقه هم در حال رایزنی با شرکای خود هستند تا یک بسیج عمومی و جهانی 
را برای پایان دادن به سیاست های تجاوزگرایانه رژیم صهیونیستی شکل دهند.

بقایی در واکنش به برخی اخبار مبنی بر مذاکره با فرانسه در خصوص 
شرایط لبنان تصریح کرد: ما با هر ابتکاری که منجر به توقف جنایات در غزه 
و لبنان شود استقبال می کنیم و ایران هیچ گاه قصد و نیت دخالت در امور 
داخلی هیچ کشوری را نداشته و ندارد. مقاومت و حزب الله یکی از گروه های 
موثر داخل لبنان هستند و بهترین راهکار گفت وگوهای لبنانی لبنانی است تا 

به اجماع نظری در خصوص سرنوشت خود دست یابند.
انتقال پیام ایران و آمریکا از طریق سوئیس

سخنگوی وزارت امور خارجه تصریح کرد: روند مسقط که از مدت ها قبل 
متمرکز بر موضوع هسته ای ایجاد شده بود فعلا و باتوجه به شرایط اخیر 
منطقه متوقف شده، اما در خصوص تبادل پیام میان دو طرف، ما مجاری 

خاص خود را داریم که مهمترین آن سفارت سوئیس است.
بقایی در خصوص نشست بریکس هم افزود: روسیه یکی از بنیان گذاران 
بریکس است و نقشی کلیدی در تحولات و مراودات بریکس دارد. ایران از هر 
ابتکاری به ویژه از سوی دوستان خود برای جلوگیری از آتش افروزی رژیم 
صهیونیستی استقبال می کند و فکر می کنیم اولین گام ضروری برای منطقه 

توقف جنگ در غزه و لبنان است.
وی ادامه داد: ماجرای توهین صورت گرفته یکی از رسانه های ترکیه با 
رایزنی وزیر فرهنگ کشورمان با مقامات طرف ترکیه ای به موقع رسیدگی 
و رفع سوتفاهم شد. روابط فرهنگی میان دو کشور برقرار است و در بهترین 
شرایط خود قرار دارد. سخنگوی وزارت امور خارجه بیان کرد: ما در چارچوب 
ظرفیت های منشور ملل متحد و قوانین بین المللی احقاق حقوق مردم لبنان و 
فلسطین را دنبال می کنیم و این را یکی از وظایف قانونی و انسانی خود و دیگر 

کشورهای منطقه می دانیم.
همکاری ایران و ترکیه برای صلح در منطقه

با  مبارزه   در بحث  ترکیه  و  ایران  وی در خصوص همکاری های مشترک 
تروریسم ادامه داد: یکی از موضوعاتی که همیشه در دستورکار ایران و ترکیه 
بوده تقویت امنیت مرزها و مبارزه با تروریسم بوده و در دیدار اخیر وزرای 
خارجه دو طرف هم این موضوع محسوب شده است. ما با ترکیه در چارچوب 

روند آستانه با طرف ترکی در ارتباط بودیم و این رایزنی ها کماکان ادامه دارد. 
بقایی گفت: ما با همکاری ترکیه و دیگر کشورهای منطقه در چارچوب های 
مختلفی از جمله روند آستانه به دنبال ایجاد صلح، ثبات وامنیت در سوریه 
هستیم و با ترکیه برای مقابله با تروریسم در مرزهای مشترک و در منطقه به طور 

کلی هم نظریم که نیازمند همکاری مشترک هستیم.
سخنگوی وزارت امور خارجه بیان کرد: سفرهای آقای وزیر در دو هفته  
اخیر متمرکز بر تحولات منطقه و تلاش برای ایجاد اجماع در میان همکاری 
کشورهای منطقه برای جلوگیری از جنایات رژیم صهیونیستی در عزه و لبنان 
بود. ضمن اینکه اولویت ما مسائل منطقه بود اما، از هر فرصتی هم برای طرح 
موضوعات دوجانبه و به خصوص مسائل اقتصادی هم استفاده کردیم. به طور 
مثال در گفت وگو با مقامات ترکیه هم در سفر اخیر در خصوص توسعه اقتصاد 

مرزی و فعال کردن شورای عالی همکاری دو طرف صحبت کردیم.

هاشمی طبا فعال سیاسی اصلاح طلب:

دولت برای جلب رضایت مردم حقیقت را به آنها بگوید

معنای  به  دولت  گفتمان  اگر  گفت:  اصلاح طلب  سیاسی  فعال  یک 
صرفه جویی، جلوگیری از قاچاق و راستگویی به مردم باشد، مردم خواهند 
پذیرفت و اقتصاد هم به همین سادگی اصلاح خواهد شد. اگر به مردم 
بنابراین  نیست.  اقتصادی  اصلاحات  به  نیازی  دیگر  بگویند  را  واقعیت 

جلوگیری از اسراف و تبعیض باید گفتمان دولت باشد.
سیدمصطفی هاشمی طبا فعال سیاسی در گفت وگویی ، در پاسخ به این 
سوال که ارزیابی شما از رویکرد وفاق دولت آقای پزشکیان تا این مدت به چه 
صورت بوده است، گفت: کارهایی که انجام می شود به دلیل نبود مدیر است. 
به نظر می رسد آقای پزشکیان در برخی حوزه ها یک عده را با گرایش های 
مختلف انتخاب کرده و آن ها هم هیچ تعهدی به کاری که باید انجام دهند 
و اینکه چه روشی را اتخاذ کنند، ندارند. به نظر من با این کار مسیر دولت، 
راه مشخصی نداشته و به نظر من تبدیل به یک شرکت سهامی شده که 
پراکنده کاری است و از همه مهم تر وزارت خانه های مختلف هیچ دیدگاه و یا 

گفتمان مشخصی ندارند و مشخص نیست چه گفتمانی را می خواهند پیاده 
کنند. 

هاشمی طبا در ارزیابی انتصاب مدیران میانی به ویژه در سطح استانداران 
گفت: وقتی وزیری اینگونه برای وزارت خانه ای انتخاب می شود، مدیران 
کل و استانداران نیز خیلی قابل جمع بندی نیستند. گویی کشور مثل یک 
شرکت سهامی می خواهد اداره شود. وقتی یک رئیس جمهوری، مدیران یا 
استاندارانی را می خواهد انتخاب کند، آن فرد باید طبق منویات رئیس جمهور 
که به تصویب هیئت وزیران هم می رسد، کار کند. حالا در انتخاب هایی که 

انجام گرفته نوعی بی سلیقگی هم شکل گرفته است. 
جلوگیری از اسراف و تبعیض باید گفتمان دولتمردان باشد

وی در پاسخ به این سوال که دولت برای کسب جلب رضایت مردم چه 
اقداماتی را باید انجام دهد، گفت: حرف من این است که آقای پزشکیان 
طبق چیزی که در رقابت های تبلیغاتی خود گفتند، حقیقت را به مردم 

بگویند. همین کار برای رضایت مردم کافی است. شما ببینید قاچاق بنزین 
چگونه است که سالانه ۲۰ میلیون لیتر قاچاق می شود. بنزین که در اختیار 
وزارت نفت است، چطور می شود که می ایستد و نگاه می کند؟ این در حالی 
است که بنزین وارد کشور می شود و از طرف دیگر قاچاق می شود. این 
موضوع برای مردم سوال است. بنابراین نباید این طور باشد که دولت برخی 
را راست بگوید و برخی را نگوید. یعنی ۱۰ درصد راست بگوید و ۹۰ درصد را 
نگوید. بنابراین طرح واقعیت مطالب خیلی می تواند در جلب رضایت مردم 

تاثیرگذار باشد. 
جلوگیری از اسراف و تبعیض باید گفتمان دولتمردان باشد 

هاشمی طبا  در گفت وگو با ایلنا در پاسخ به این سوال که دولت برای انجام 
اصلاحات اقتصادی چه کارهایی باید انجام دهد تا مردم انجام اصلاحات 
صرفه جویی،  معنای  به  دولت  گفتمان  اگر  گفت:  بپذیرند،  را  اقتصادی 
و  به مردم باشد، مردم خواهند پذیرفت  از قاچاق و راستگویی  جلوگیری 
اقتصاد هم به همین سادگی اصلاح خواهد شد. یعنی در صورت جلوگیری 
از رانت، قاچاق، جلوگیری از ریخت و پاش ها توسط سیستم و اینکه به نوعی 
کار کنند که مردم مجبور شوند که اسراف نکنند، دولت و سازمان های مربوطه 

اسراف نکنند، اقتصاد ما اصلاح می شود. 
وی افزود: اشکال ما این است که در ۴۰ سال گذشته در کشوری که فضای 
جنگ در مقاطع مختلف بر آن حکم بوده است، تمام این مواردی که گفته شد 
هم وجود داشته است. یک نمونه آن قاچاق بنزین است که سالانه ۲۰ میلیون 
لیتر بنزین قاچاق می شود این میزان از نازل پمپ بنزین که بیرون نمی آید. 
بنابراین معلوم است، سیستمی وجود دارد که این کار را هدایت می کند. اگر 
به مردم واقعیت را بگویند دیگر نیازی به اصلاحات اقتصادی نیست. بنابراین 

جلوگیری از اسراف و تبعیض باید گفتمان دولت باشد. 
وفاق با وضعیت موجود حاکم نمی شود 

وفاق  ایده  برای شکل گیری  هاشمی طبا درباره مهم ترین چالش دولت 
گفت: این چیزی که شاهدش هستیم وفاق نیست و وفاق با وضعیت موجود 
حاکم نمی شود و رقبای دولت عقیده و تفکرات خودشان را تغییر نمی دهند. 
به نظر من اگر بتوانند وحدت ایجاد کنند، خیلی مهم است. وحدت یعنی 
که  با جناح های مختلفی  افراد  باشد  آنکه خط مشی سیاست مشخص 
می آیند به آن خط مشی که مشخص شده تعهد داشته باشند. بنابراین باید 
خط مشی، سیاست، کارها و روش انجام کار به طور مشخص اعلام شود تا 
هرکسی از هر جناحی که می آید به این کار تعهد داشته باشد و این تبدیل 
به وحدت می شود. مثلا ما در مورد شیعه و سنی حرف از وفاق نمی زنیم 

می گوییم وحدت شیعه و سنی این مورد هم همین گونه است.

هانی زاده کارشناس مسائل غرب آسیا:

همراهی اروپا با اعراب در ادعای جزایر سه گانه برای دریافت گاز است
یک کارشناس مسائل غرب آسیا مطرح کرد: روسیه اروپا 
را به قطع گاز تهدید کرده و آنها با برخی از سران عرب 

مدعی حاکمیت جزایز سه گانه همصدا شدند.
حسن هانی زاده در گفت وگویی در رابطه با موضوع 
حاکمیت ایران در جزایر سه گانه که در بیانیه اخیر اعراب 
و اروپایی ها مطرح شده، اظهار کرد: بیانیه سران اتحادیه 
اروپا و سران ۶ کشور عضو شورای همکاری خلیج فارس در 
بروکسل، یک نمایش و شوی مضحکی است که برای فشار 

بر ایران و منزوی کردن کشورمان انجام دادند.
با اشاره به اینکه رژیم صهیونیستی طی گذشت  وی 
و  کشی  نسل  با  الاقصی  طوفان  عملیات  از  سال  یک 
کشتار ۴۲ هزار نفر مورد نفرت افکار عمومی قرار گرفته 
است، افزود: بسیاری از کشورهای عرب منطقه، به ویژه 
کشورهای حوزه خلیج فارس برای کشتار مردم غزه با رژیم 
صهیونیستی همراهی کردند و با آنها همسو بودند؛ ایران 
تنها کشوری بود که صادقانه به کمک مردم مظلوم غزه و 

فلسطین در محور مقاومت پرداخت.
این کارشناس مسائل غرب آسیا همچنین به نقش ایران 
در شکست های متعدد رژیم صهیونیستی اشاره و اضافه 
بخواهند در یک مسئله  اروپایی  اینکه کشورهای  کرد: 

منطقه ای بین ایران و کشورهای حوزه خلیج فارس شکاف 
آشکار  نقض  و  نیست  قبول  قابل  طبیعتاً  کنند،  ایجاد 
قوانین بین المللی است؛ مسئله جزایر سه گانه یک مسئله 
هویتی است و به حیثیت ملی ایران ارتباط دارد و تحت 

هیچ شرایطی قابل بحث نیست.
مسائل  از  فراتر  را  سه گانه  جزایر  مسئله  هانی زاده 
منطقه ای و جهانی خواند و تاکید کرد: جزایر سه گانه به 
ایران ارتباط دارد و مطابق تمام اسناد تاریخی مشخص 
انکار  قابل  جزیره  سه  این  بر  ایران  حاکمیت  که  است 
نیست؛ اتحادیه اروپا با چند هدف به دنبال شکاف افکنی 

بین ایران و کشورهای حوزه خلیج فارس است.
وی وقوع جنگ میان روسیه و اوکراین را یکی از دلایل 
دخالت های اتحادیه اروپا راجع به حاکمیت جزایر سه گانه 
ایران برشمرد و ادامه داد: کشورهای اروپایی در حقیقت 
روسیه  به  نظامی  کمک  ایران  که  کردند  تراشی  بهانه 
می کند، از سوی دیگر روسیه تهدید کرده است که گاز 
صادراتی به اتحادیه اروپا را قطع خواهد کرد و در آستانه 
فصل سرما کشورهای اتحادیه اروپا نگران قطع صادرات 
گاز روسیه به اروپا هستند و سعی می کنند که جایگزینی 

برای آن داشته باشند.

همراهی اروپا با کشورهای عربی در جزایر سه گانه 
ایران، ارزش بالایی ندارد

نکته  این  بیان  با  آسیا  غرب  مسائل  کارشناس  این 
توجه  می خواهند  سرد  فصول  آستانه  در  اروپایی ها  که 
گفت:  کنند،  جلب  را  فارس  خلیج  حوزه  کشورهای 
فارس  با کشورهای خلیج  گانه  اروپایی ها در جزایر سه 
همصدا شدند تا بعدها بتوانند گاز آنها را جایگزین گاز 
روسیه کنند. این مسئله که همراهی اروپا با کشورهای 
افتاده است ارزش بالایی ندارد؛ به همین  اتفاق  عربی 
تأثیرگذار منطقه ای و  به دلیل نقش  اروپا  اتحادیه  دلیل 
جهانی ایران پرواز هواپیماهای مسافربری ایران به آسمان 

کشورهای اتحادیه اروپا را منع کرده است.
هانی زاده، افزود: عملکرد اتحادیه اروپا نشان می دهد که 
آنها علاوه بر کمک هایی که به رژیم صهیونیستی داشت، 
رژیم صهیونیستی  نفع  به  را  نتوانستند معادله میدانی 
تغییر بدهند، لذا سعی می کنند ایران را که عامل شکست 
اسرائیل در طول یک سال گذشته در غزه بوده منزوی 
کنند و به همین دلیل مسئله جزایر سه گانه را مطرح 
کردند که این مسئله نوعی دخالت در مسائل داخلی ایران 

و منطقه تلقی می شود.

این کارشناس مسائل غرب آسیا عمر حاکمیت ایران بر 
جزایر سه گانه همچنین خلیج فارس را برابر عمر بشریت 
خواند و اظهار کرد: عمر کشورهایی که مدعی مالکیت 
بر جزایر سه گانه دارند، تنها بیش از ۵۰ سال نیست؛ در 
حقیقت این ها نمی توانند ادعایی بر حاکمیت جزایر سه 
گانه داشته باشند. به همین دلیل این مسائل چندان 
تأثیری بر مناسبات ایران و برخی از کشورهای حوزه خلیج 
فارس نخواهد گذاشت زیرا اینگونه موضع گیری ها جنبه 

رسانه ای دارد.

بموجب ماده ۱۲ قانون ثبت اسناد واملاک و ماده ۵۹ اصلاحی آیین نامه مربوطه 
املاکی که در سه ماهه دوم سال ۱۴۰۳ تقاضای ثبت آنها پذیرفته شده و شماره 
هایی که از قلم افتاده و در وقت مقرر آگهی نشده و هرآنچه طبق آراء هیئت نظارت و 

دستور اداری آگهی نوبتی انها باید تجدید شود بشرح ذیل آگهی میشود :
املاکی که تقاضای ثبت آنها پذیرفته شده و شماره هایی که از قلم افتاده و در وقت 
مقرر اگهی نشده و مدت اعتراض آنها از تاریخ اولین نوبت این آگهی  به مدت ۹۰ 

روز می باشد.
۱- پلاک ثبتی ۸۴ فرعی از ۵۵  اصلی بخش سه جعفرآباد ، آقای : ماشاءاله 
پاکدامن ، فرزند : عبداله ششدانگ یک قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت ۴۰۰/۸۵  مترمربع واقع در اراضی گازران نو ) شهرستان جعفرآباد( بخش 

سه جعفرآباد 
۲- پلاک ثبتی ۱۰۱ فرعی از ۵۵  اصلی بخش سه جعفرآباد ، آقای : محمود صباغ 
، فرزند : علی ، تمامی ۱۳ سهم از ۱۵ سهم ششدانگ یک قطعه زمین که در آن 
احداث بنا شده به مساحت ۳۰۹/۷۶ مترمربع واقع در اراضی گازران نو ) شهرستان 

جعفرآباد( بخش سه جعفرآباد
۳-پلاک ثبتی ۱۷۹۰ فرعی از ۲ فرعی از ۵۵  اصلی بخش سه جعفرآباد ، آقای : 
سید داود باقری ، فرزند : سید حسین ، تمامی ششدانگ یک قطعه زمین که در آن 
احداث بنا شده به مساحت ۲۷۰/۳۲ مترمربع واقع در اراضی گازران نو ) شهرستان 

جعفرآباد( بخش سه جعفرآباد
۴- پلاک ثبتی ۱۷۹۱ فرعی از ۲ فرعی از ۵۵  اصلی بخش سه جعفرآباد ، آقای : 
اصغر رهنما ، فرزند : رضا ، تمامی ششدانگ یک قطعه زمین که در آن احداث بنا 
شده به مساحت ۲۳۶/۷۸ مترمربع واقع در اراضی گازران نو ) شهرستان جعفرآباد( 

بخش سه جعفرآباد
 ۵- پلاک ثبتی ۱۷۹۲ فرعی از ۲ فرعی از ۵۵  اصلی بخش سه جعفرآباد ، خانم : 
زهرا رهنما ، فرزند : رضا ، تمامی ششدانگ یک قطعه زمین که در آن احداث بنا شده به 
مساحت ۱۲۸ مترمربع واقع در اراضی گازران نو ) شهرستان جعفرآباد( بخش سه جعفرآباد

۶-پلاک ثبتی ۳ فرعی از ۲ فرعی از ۲۶۹ اصلی بخش نه ثبت قم الحاقی به ثبت 
اسناد جعفرآباد ، آقای : مرتضی سلطانی ، فرزند : مسعود ، ششدانگ یک قطعه باغ 
با جمیع متعلقات و منضمات و مستحدثات به مساحت ۲۰۷۷۳ مترمربع واقع در 

شهر قاهان موسوم به واشیه بالا حوزه ثبتی شهرستان جعفرآباد
۷-پلاک ثبتی ۴ فرعی از ۲ فرعی از ۲۶۹ اصلی بخش نه ثبت قم الحاقی به ثبت 
اسناد جعفرآباد ، آقای : مرتضی سلطانی ، فرزند : مسعود ، ششدانگ یک قطعه باغ 
با جمیع متعلقات و منضمات و مستحدثات به مساحت ۳۳۲۱ مترمربع واقع در شهر 

قاهان موسوم به واشیه بالا حوزه ثبتی شهرستان جعفرآباد
۸-پلاک ثبتی ۵ فرعی از ۲ فرعی از ۲۶۹ اصلی بخش نه ثبت قم الحاقی به ثبت 
اسناد جعفرآباد ، آقای : مرتضی سلطانی ، فرزند : مسعود ، ششدانگ یک قطعه باغ 
با جمیع متعلقات و منضمات و مستحدثات به مساحت ۱۰۸۷۴ مترمربع واقع در 

شهر قاهان موسوم به واشیه بالا حوزه ثبتی شهرستان جعفرآباد
۹-پلاک ثبتی ۶ فرعی از ۲ فرعی از ۲۶۹ اصلی بخش نه ثبت قم الحاقی به ثبت 
اسناد جعفرآباد ، آقای : مرتضی سلطانی ، فرزند : مسعود ، ششدانگ یک قطعه باغ 
با جمیع متعلقات و منضمات و مستحدثات به مساحت ۷۳۰/۵۰ مترمربع واقع در 

شهر قاهان موسوم به واشیه بالا حوزه ثبتی شهرستان جعفرآباد
۱۰-پلاک ثبتی ۷ فرعی از ۲ فرعی از ۲۶۹ اصلی بخش نه ثبت قم الحاقی به ثبت 
اسناد جعفرآباد ، آقای : مرتضی سلطانی ، فرزند : مسعود ، ششدانگ یک قطعه باغ 
با جمیع متعلقات و منضمات و مستحدثات به مساحت ۸۱۱۴ مترمربع واقع در شهر 

قاهان موسوم به واشیه بالا حوزه ثبتی شهرستان جعفرآباد
۱۱- پلاک ۲۰۰ فرعی از ۲۷۰  اصلی بخش نه ثبت قم  ) الحاقی به ثبت اسناد 
شهرستان جعفرآباد ( آقایان : محمود و محمد رمضانی بالمناصفه ، فرزندان : حمزه 
، ششدانگ یک قطعه باغ به مساحت ۲۴۳۹/۱۷  مترمربع واقع در روستای الگان 

حوزه ثبتی شهرستان جعفرآباد 
۱۲- پلاک ثبتی ۲۸۳  اصلی بخش ۹ ثبت قم الحاقی به بخش سه جعفرآباد ، 
آقای : سید حسین ضرابی ، فرزند : غلامعلی ، تمامی ۱۸۰ سهم از ۳۲۰ سهم 

هشت دانگ یک قطعه زمین مزروعی که این مقدار برابر است با ۴۰۹۶۰ متر مربع 
مشاع از ۷۲۸۱۶ متر ششدانگ واقع در روستای شیخ آباد حوزه ثبتی شهرستان 

جعفرآباد 
۱۳-پلاک ثبتی ۱۶۲ فرعی از ۱۳۰ فرعی از ۴۳۱ اصلی بخش ۹ ثبت قم الحاقی 
به بخش سه جعفرآباد ، آقای : اکبر شریف زاده ، فرزند : محمد ، تمامی ششدانگ 
یک قطعه باغ با متعلقات و منضمات به مساحت ۸۰۰ متر واقع در روستای جیمیزقان 

حوزه ثبتی شهرستان جعفرآباد
لذا بموجب ماده ۱۶ قانون ثبت اسناد واملاک چنانچه شخص یا اشخاصی نسبت 
به املاک ذکر شده در این آگهی  واخواهی و اعتراضی داشته باشند باید از تاریخ 
اولین نوبت انتشار این آگهی  تا مدت ۹۰ روز  دادخواست خود را با اخذ رسید به 
این اداره تسلیم نمایند و همچنین طبق ماده ۱۷ قانون مذکور در صورتی که قبل از 
انتشار این آگهی دعوایی اقامه شده باشد طرف دعوی یا متقاضی ثبت باید گواهی 
دادگاه مشعر به جریان دعوی را ظرف مدت مرقوم تسلیم نمایند ، اعتراضات یا 
گواهی طرح دعوی که بعد از مدت مرقوم واصل شده باشد بلا اثر است ، وطبق 

قسمت اخیر ماده 
۱۶ قانون ثبت وتبصره ماده ۱۷ رفتار خواهد شد ، جمعا بموجب تبصره ۲ ماده 
واحده مصوب ۱۳۷۳/۲/۱۵ اعتراض به تقاضای ثبت موضوع ماده ۱۶ قانون ثبت 
می بایست توسط معترض ظرف مدت یک ماه  از تاریخ تسلیم اعتراض به این اداره 
با تقدیم دادخواست به مرجع ذیصلاح قضایی پذیرد،ضمنا طبق ماده ۵۶ آیین 
نامه قانون ثبت حقوق ارتفاقی در موقع تحدید حدود درصورت مجلس تحدیدی 

قیدخواهد شد . این آگهی در۲ نوبت به فاصله ۳۰ روز چاپ و منتشر می شود .
تاریخ انتشار نوبت اول : روز  سه شنبه 14۰۳/۰8/۰1
تاریخ انتشار نوبت دوم : روز شنبه 14۰۳/۰9/۰۳
 محمدرضا خدایاری
رئیس ثبت اسناد شهرستان جعفرآباد
شناسه آگهی: 1811447 

آگهی های نوبتی سه ماه دوم سال 1۴۰۳  اداره ثبت اسناد واملاک جعفرآباد 



eimannews@yahoo.com www.emandaily.ir

امام علی علیه السلام:

اذان صبح:04/50 طلوع آفتاب:06/12 اذان ظهر:11/52 اذان مغرب: 17/50

یادگارماندگارچهره ملی مطبوعات قم دکترحسین عبداللهی)ره(

نشانه سیاستِ درست ، برنامه 
ریزی صحیح و پرهیز از ریخت 

و پاش است .
سه شنبه -1 آبان ماه 1403 - سال بیست وهفتم- شماره 6060

غرر الحکم : ح 4821

سیاسی ، اجتماعی ،فرهنگی ،علمی ، ورزشی و هنری
صاحب امتیاز: حیدر ضیغمی

مدیرمسئول: نیره طاهری نیک
قائم مقام مدیرمسئول و سردبیر:روح اله کرمانی

طراح و صفحه آرا:محسن عبداللهی
عضو انجمن مدیران روزنامه های غیر دولتی، آئین نامه اخلاق حرفه ای، قابل مشاهده در سایت

تلفن: 32903209 - 32906160 صندوق پستی: 37185/4495 
نشانی:قم| بلوار شهید کریمی| نبش کوچه۱۰- پلاک۲-طبقه سوم

اپ
وچ

فی 
گرا

یتو
ل

سبز
خه 

شا

http://nedayeghom.ir
@nedayeghom.ir

آدرس سایت:
کانال ایتا:

شورای  نظارت  و  حقوقی  کمیسیون  رئیس 
کارگران  حفظ  برای  گفت:  قم  شهر  اسلامی 
خدمات شهری در قم باید سیاست های انگیزشی 

و تشویقی از سوی شهرداری قم تقویت شود.
 محسن محرری امروز دوشنبه در جلسه رسمی 
و علنی شورای اسلامی شهر قم با اشاره به مطرح 
شدن لایحه مناقصه پیمان های خدمات شهری 
در  کارگری  وضعیت  کرد:  اظهار  قم  شهرداری 

شرایط کشور و قم شرایط خوبی نیست.
وی با اشاره به اینکه عرضه و تقاضا در شرایط 
از  عمده ای  بخش  افزود:  دارد  مشکل  کارگری 
واحدهای تولیدی و صنفی با کمبود کارگر مواجه 

هستند.
شورای  نظارت  و  حقوقی  کمیسیون  رئیس 
صنفی  واحد  هیچ  داد:  ادامه  قم  شهر  اسلامی 
فعالی با دستمزد مصوب نمی تواند نیروی کارگری 

با کیفیت را جذب و حفظ کند.
محرری با اشاره به اینکه کار در حیطه خدمات 
شهری سخت، زیان آور و کم جاذبه است، تصریح 
کرد: اگر مشوق های لازم را در نظر نگیریم حفظ 
و ثبات کارگر اتفاق نمی افتد؛ اگر شهرداری قم 
هزار و ۹۰۰ میلیارد تومان برای پیمان های نظافت 
شهری پیشنهاد داده است باید به نحوی این عدد 
را بررسی کنیم تا در قالب این مبالغ برای کارگر 

امنیت شغلی ایجاد شود.
وی با اشاره به اینکه کار کردن در حیطه نظافت 
شهری در مناطق مختلف متفاوت است گفت: 
باید برای کارگرانی که در بافت فرسوده و مناطق 
نظر  در  مشوق هایی  می کنند،  فعالیت  پرخطر 

گرفته شود.
شورای  نظارت  و  حقوقی  کمیسیون  رئیس 
از  حمایت  اینکه  به  اشاره  با  قم  شهر  اسلامی 
شهری  خدمات  کیفیت  ارتقای  موجب  کارگران 
شهرداری  در  که  همینطور  گفت:  شد،  خواهد 
اضافه کار ترمیمی داریم چه ایرادی دارد که برای 

کارگران هم این را داشته باشیم.

رئیس کمیسیون حقوقی و نظارت شورای اسلامی شهر قم :

سیاست های انگیزشی برای کارگران خدمات شهری تدوین شود

۱۱۱ نفر از قصاص نجات یافتند
امام حسین علیه السلام  رئیس مرکز توسعه حل اختلاف قوه قضاییه گفت در جریان پویش »به عشق 
می بخشم« که از آغاز ماه محرم تا اربعین سال ۱۴۰۳ برگزار شد، ۱۱۱ نفر از قصاص رهایی یافتند.حجت الاسلام 
»صادقی« رئیس مرکز توسعه حل اختلاف قوه قضاییه با اشاره به نتایج اجرای پویش »به عشق امام حسین 
علیه السلام می بخشم« گفت: در جریان پویش »به عشق امام حسین علیه السلام می بخشم« که از آغاز ماه محرم 
تا اربعین سال ۱۴۰۳ برگزار شد، ۱۱۱ نفر از قصاص رهایی یافتند؛ البته در این مقوله، همچنان بررسی های لازم 
پیرامون ۴۰ پرونده دیگر در حال انجام است. وی افزود: به واسطه اجرای این پویش سه هزار و ۷۴۸ نفر از زندان 

آزاد شدند و ۶۶۳ نزاع دسته جمعی نیز به صلح و سازش منتهی شد.

 تاج  ؛ پرونده ویلموتس بسته شد
سخنگوی کمیسیون اصل نود با اشاره به جلسه این کمیسیون با رییس فدراسیون فوتبال گفت که طبق 
توضیحات آقای تاج پرونده ویلموتس در دادگاه عالی ورزشی فیفا بسته شده و به او ۴ میلیون و ۷۰۰ هزار یورو 
پرداخت شده است علی کشوری افزود:  فدراسیون فوتبال ایران نیز شکایتی با موضوع اعاده حیثیت و هتک 
حرمت به ایران علیه ویلموتس تنظیم کرده است چون او نهایت استفاده از فضای تحریمی را داشت. وی افزود: 
همچنین قراری فی مابین فیفا و فدراسیون فوتبال ایران بسته شده که بتوانند در قالب طرح های مختلف به 

صورت تهاتری باقی مانده خسارت ویلموتس پرداخت شود که انجام شد.

 فتح الله گولن درگذشت
رسانه های وابسته به گروه فتو )فتح( از مرگ رهبر این گروه، فتح الله گولن، در بیمارستان پنسیلوانیا خبر دادند.

به گزارش ایسنا، وبسایت »هرکول« که سخنرانی های گولن را منتشر می کرد، در شبکه اجتماعی ایکس )توئیتر( 
نوشت: گولن یکشنبه عصر در بیمارستانی که برای درمان در آن بستری بود، درگذشت.به نقل از خبرگزاری 
رویترز، »هانده فیرات« خبرنگار سی.ان.ان ترک گزارش داد گولن از مشکلات سلامتی جدی از جمله نارسایی 
کلیه، دیابت و زوال عقل رنج می برد. گولن از ۱۹۹۹ در تبعیدی خودخواسته در آمریکا به سر می برد و تمامی 
اتهامات را رد و حتی تلاش برای کودتا در ترکیه را محکوم کرده بود.او زمانی متحد رجب طیب اردوغان، رئیس 

جمهور ترکیه بود.

پوکی استخوان در نیمی از جمعیت کشور 
دکتر فاطمه حاجی ولی زاده رئیس اداره بیماری های عضلانی_اسکلتی دفتر مدیریت بیماری های غیرواگیر 
وزارت بهداشت، پوکی استخوان را بیماری خاموش و مرتبط با افزایش سن خواند و ضمن تشریح عوامل 
زمینه ساز ابتلا به این بیماری و چگونگی کنترل آن، گفت: تصور می کنیم که بیش از نیمی از جمعیت کشور 

یعنی یک نفر از هر دو نفر به پوکی استخوان یا کمبود ماده معدنی استخوان، دچار باشند.

فوت ۴۲۳۵ نفر به دلیل مسمومیت
مدیرکل امور آزمایشگاهی سازمان پزشکی قانونی کشور با اشاره به فوت چهار هزار و ۲۳۵ نفر در پنج ماهه 
نخست امسال به دلیل مسمومیت، گفت: بیشتر مسمومیت ها ناشی از سم، دارو و مواد مخدر و محرک بوده 
است. محمدعلی توکلی افزود: مطابق آمار از ابتدای امسال تا پایان مرداد در مقایسه با مدت مشابه سال قبل 

شاهد افزایش هشت دهم درصدی مسمومیت ها بوده ایم.

ایران در جزیره ابوموسی مسکن می سازد
به گفته یک مقام وزارت راه و شهرسازی، جزیره ابوموسی جزو جدایی ناپذیر کشور ایران است و این وزارتخانه 

قصد دارد در این جزیره ۱۱۰ واحد مسکونی احداث کند.

هدف قرار گرفتن زیاد النخاله در دمشق تکذیب شد
نماینده جنبش جهاد اسلامی در سوریه اعلام کرد که نه رهبر این جنبش و نه هیچ یکی از کادرهای آن در 
دمشق هدف قرار نگرفته اند.پیشتر منابع از انفجار یک خودرو در حمله رژیم صهیونیستی در دمشق و شهادت 

یک تن خبر دادند.

رییس مرکز مدیریت حوادث و فوریت های پزشکی قم خبرداد:

افزایش  ۲درصدی تصادفات جرحی در شهریورماه
رییس مرکز مدیریت حوادث و فوریت های پزشکی قم گفت: در شهریورماه امسال، تصادفاتی 
که در این استان منجر به مصدومیت شده نسبت به مدت مشابه پارسال ۲ درصد افزایش نشان 

می دهد.
عزت اله بهزادی نیا  افزود: در این مدت ۲ هزار و ۱۱ تصادف در این استان رخ داد که یک هزار 

و ۵۴۹ تصادف شهری و ۴۶۲ تصادف جاده ای بوده است.
وی اضافه کرد: در این تصادف ها ۲ هزار و ۵۸۰ نفر مصدوم شدند که یک هزار و ۸۵۵ نفر 
در تصادفات شهری و ۷۲۵ نفر در تصادفات شهری بوده است که یک هزار و ۲۰۱ نفر در محل 

حادثه درمان و یک هزار و ۳۶۶ نفر نیز برای تکمیل مراحل درمان به بیمارستان منتقل شدند.
به گفته بهزادی نیا، در شهریورماه امسال ۲۹ هزار و ۳۰۱ تماس با مرکز اورژانس قم برقرار و 

منجر به انجام ۱۰ هزار و ۳۹۵ ماموریت شد.
وی افزود: در مجموع ۹ هزار و ۵۳ مددجو که به دلایل مختلف از جمله بیماری، حادثه و 

تصادف با این مرکز تماس گرفته بودند، از خدمات اورژانس ۱۱۵ بهره مند شدند.
وی خاطرنشان کرد: در این مدت، ۹۱۲ ماموریت توسط موتورلانس، چهار ماموریت توسط 

اتوبوس آمبولانس و ۱۱ ماموریت نیز توسط بالگرد اورژانس ۱۱۵ انجام گردید.
اورژانس ۱۱۵ استان قم دارای ۲۲ پایگاه شهری، ۱۸ پایگاه جاده ای، یک پایگاه هوایی، ۶۱ 
دستگاه آمبولانس، ۱۰ دستگاه موتورلانس، یک دستگاه اتوبوس آمبولانس و یک فروند بالگرد 

است.
 

رئیس مرکز آموزشی درمانی کامکار عرب نیا :

انژیوگرافی چشم به نرخ دولتی در قم انجام می شود
رئیس مرکز آموزشی درمانی کامکار عرب نیا از راه اندازی نخستین دستگاه )OCT( آنژیوگرافی 

چشم در بخش دولتی قم خبر داد.
 OCT سید علیرضا چاوشی زاده امروز در گفت وگو با خبرنگاران اظهار کرد: نخستین دستگاه
بخش دولتی بیمارستان کامکار عرب نیای قم )دستگاه تصویربرداری توموگرافی انسجام 
نوری( برند TOPCON از منحصر بفردترین محصولات حال حاضر دنیا به همت یکی از خیرین 

سلامت برای این مرکز خریداری شده است.
وی افزود: برای خرید این دستگاه ۹ میلیارد تومان هزینه شده است.چاوشی در خصوص 
ویژگی های این دستگاه OCT عنوان کرد: این دستگاه با فناوری پیشرفته، تصاویر بسیار دقیقی 
از شبکیه چشم و همچنین عصب بینایی ارائه می کند.رئیس مرکز آموزشی درمانی کامکار عرب 
نیا ادامه داد: این دستگاه آنژیوگرافی چشم بدون نیاز به ماده حاجب می تواند به درمان بیمارانی 
که برای آنها منع مصرف ماده حاجب وجود دارد، کمک کند.شایان ذکر است بروز مشکل در 
عملکرد شبکیه چشم، باعث بروز اختلالات بینایی و در موارد حاد، نابینایی فرد می گردد لذا 

تشخیص به موقع و دقیق بیماری های مرتبط با این بخش از چشم، بسیار مهم خواهد بود.

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی استان قم خبرداد:
طرح برخورد با خودرو های فاقد پلاک و پلاک مخدوش

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی استان از اجرای طرح ویژه پلیس در برخورد با رانندگان 
خودرو های پلاک مخدوش و فاقد پلاک خبرداد.

سرهنگ غلامرضا صدفی گفت: با توجه به افزایش تخلفات برخی از رانندگان وسایل نقلیه به 
ویژه پوشاندن و مخدوش کردن پلاک، طرح تشدید برخورد با این تخلف در استان اجرا می شود.
وی با اشاره به اینکه این طرح با هدف افزایش نظم و انضباط ترافیکی به صورت مستمر اجرا در 
استان خواهد شد، از شهروندان خواست قوانین راهنمایی و رانندگی را رعایت کنند و از هرگونه 
تخلف و هنجارشکنی که سبب تضییع حقوق سایر رانندگان و بی نظمی ترافیکی می شود، 

خودداری کنند.
 

کارشناس اداره کل هواشناسی استان قم :

سوز سرما به قم می رسد
کارشناس اداره کل هواشناسی استان از کاهش دمای هوای قم در روزهای پیشرو خبر داد.

مرتضی صبوری اظهار کرد: روند کاهشی دما برای روزهای پیش رو ادامه دارد و بیشینه دما تا 
پایان هفته تا ۲۲ درجه سانتیگراد کاهش خواهد یافت.

و  باد شدید  برخی ساعات وزش  در  آسمانی صاف،  قم  امروز  برای هوای  داد:  ادامه  وی 
گردوخاک پیش بینی شده است.

مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری قم مطرح کرد:

فضاسازی شهر قم در ایام رحلت 
حضرت موسی مبرقع )ع(

مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری قم گفت: اقدامات لازم 
برای فضاسازی شهری قم در ایام رحلت حضرت موسی مبرقع )ع( 
انجام شده است و ستاد تسهیلات زائران شهرداری قم در این امام زاده 

مستقر خواهد شد. 
مهدی کلانترزاده در نشست خبری ویژه برنامه های ایام رحلت حضرت 
موسی مبرقع )ع( فرزند بلافصل امام جواد )ع( که  در آستان امامزاده 
موسی مبرقع )ع( برگزار شد، اظهار کرد: ۲۲ ربیع الثانی سالروز وفات 
یکی از فرزندان بلافصل امام جواد )ع( و برادر تنی امام هادی )ع( یعنی 
حضرت موسی مبرقع )ع( است، امامزاده واجب التعظیم که مرقد شریف 
ایشان در قم، به عنوان سومین قطب زیارتی استان و در ایام مختلف 
سال، محل مراجعه و پناهگاه شیعیان و غیر شیعیان از سراسر دنیا است.
وی افزود: اجرای طرح های توسعه ای پیرامون اماکن مقدس همچون 
امامزادگان  جمکران،  مقدس  مسجد  )س(،  بیت  اهل  کریمه  حرم 
واجب التعظیم برحسب دستور شهردار قم و پیرو طرح جامع شهر در 

دستور کار مجموعه مدیریت شهری قرار گرفته است.
مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری قم از تملک ۱۵۰ پلاک 
در پیرامون امامزاده موسی مبرقع خبر داد و خاطرنشان کرد: ۲.۲ هکتار 
از اراضی به منظور اجرای کاربری های شبستان، صحن و پارکینگ 
تملک و بخشی از عملیات عمرانی آن اجرایی شده که در این فرایند 

شهرداری قم سهم خود را ایفا کرده است.
ایجاد  برای  مقدار  این  از  مترمربع   ۳۲۰۰ کرد:  اضافه  کلانترزاده 
پارکینگ با ظرفیت ۹۰ دستگاه خودروی سواری و اتوبوس اجرایی شد و 

در اختیار شهروندان قرار گرفت.
وی تاکید کرد: برحسب دستور شهردار قم برای خدمات رسانی به 
شهروندان و زائران، طی روزهای آینده ستاد تسهیلات زائر در امامزاده 

موسی مبرقع )ع( مستقر خواهد شد.
مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری قم عنوان کرد: به منظور 
برگزاری هرچه بهتر این ایام همه بخش های شهرداری قم در امامزاده 
موسی مبرقع )ع( با تمام توان و امکانات در حوزه هایی همچون ایمنی 
و آتش نشانی، خدمات حمل ونقل و ترافیک، فرهنگی، اطلاع رسانی، 

خدماتی، پسماند، برپایی مواکب فرهنگی و پذیرایی فعال خواهند بود.
دستگاه های  با  لازم  هماهنگی های  اینکه  بر  تاکید  با  کلانترزاده 
انتظامی انجام شده است، افزود: پارکینگ امامزاده موسی مبرقع )ع( 
برای خدمات دهی مطلوب به مجاوران و زائران در این ایام رایگان خواهد 
بود. وی گفت: اقدامات لازم برای فضاسازی شهری قم همچون نصب 
اکران  و  مناسبتی  بنرهای  نصب  مشکی،  پرچم های  اهتزاز  و  ریسه 

تبلیغات در ۲۵ سازه سطح شهر پیش بینی شده است.
مدیرکل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری قم از تشکیل دبیرخانه 
ادبی با مشارکت سازمان فرهنگی شهرداری قم خبر داد و اضافه کرد: 
برنامه ریزی های لازم برای تولیدات رسانه ای با هدف اطلاع رسانی بهتر 

به مردم نسبت به فضائل امامزاده موسی مبرقع )ع( انجام شده است.

معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری قم:

حمایت ویژه مدیریت شهری
  از کارگران خدمات شهری

گفت:  قم  شهرداری  شهری  خدمات  و  زیست  محیط  معاون 
پیش بینی های انجام شده در پیمان های جدید خدمات شهری شامل 

حمایت فراقانونی از کارگران می شود.
مهدی اصفهانیان مقدم در جلسه رسمی و علنی شورای اسلامی شهر 
قم که در ساختمان شهید زین الدین برگزار شد با اشاره به لایحه برگزاری 
تشریفات قانونی پیمان های خدمات شهری اظهار کرد: برای نخستین 
بار در کشور سال جاری فهرست بهای رسمی رشته پسماند در کشور 

منتشر شده است.
وی افزود: بر این اساس واگذاری امور خدمات شهری شهرداری قم در 
حوزه نظافت شهری و مدیریت پسماند نیز بر اساس این فهرست بها به 

مناقصه گذاشته می شود.
معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری قم با اشاره به برگزاری 
انجام تشریفات مناقصه سه ساله معاملات خدمات شهری اضافه کرد: 
تحلیل اقدامات و تفاوت میان روش سنتی و روشی که بر مبنای فهرست 
پیمان های جدید خدمات  تا  انجام شده است  بها اجرایی می شود، 

شهری بر مبنای صحیحی برای سال های آینده پایه ریزی شود.
اصفهانیان مقدم دانش محوری، مردم مداری و قانون محوری را سه 
اصل مهم در عملکرد حوزه خدمات شهری دانست و ادامه داد: نیروی 

انسانی از مهم ترین مسائل است.
وی با اشاره به حمایت شهرداری قم از کارگران خدمات شهری تاکید 
کرد: امسال برای اولین بار در پیمان های جدید بیمه تکمیلی حق اولاد 
پایه سنواتی و موضوع تجهیزات حفاظت فردی و ایمنی را مطرح کردیم 

و در حال انجام است.
کرد:  عنوان  قم  و خدمات شهری شهرداری  زیست  معاون محیط 
ماهیت پیمان های خدمات شهری بر اساس فهرست بها مستقل از 
نیروی انسانی است اما در شهر قم برای این مسئله ورود کردیم و مسائلی 
مانند معاینات ادواری برای حفظ سلامت کارگران و خانواده های آنها را 

در شرایط پیمان ذکر کرده ایم.
خدمات  کارگران  پاداش های  افزایش  به  اشاره  با  مقدم  اصفهانیان 
شهری گفت: تلاش کردیم هم برای موضوعات سخت افزاری و نرم 

افزاری حمایت هایی فراتر از قانون برای کارگران پیش بینی کنیم.

عضو شورای شهر قم:

مکانیزه کردن نظافت معابر شهری
 در قم اجرایی شود

عضو شورای اسلامی شهر قم گفت: نظافت شریان های اصلی و معابر 
پرخطر شهر قم باید توسط ماشین آلات صورت گیرد تا جان کارگران 

حفظ شود.
حسن طلایی در جلسه رسمی و علنی شورای اسلامی شهر قم با 
اشاره به مطرح شدن مناقصه پیمان های خدمات شهری شهرداری قم 
اظهار کرد: بیش از دو هزار نیروی خدماتی و پاکبان در مناطق هشتگانه 
نظافت معابر شهری را انجام می دهد. وی با اشاره به اهمیت حفظ جان 
و سلامتی کارگران خدمات شهری قم افزود: نظافت شریان های اصلی و 
پرخطر توسط ماشین آلات انجام شود، چراکه استفاده از پاکبان ها خطر 
جانی دارد. این عضو شورای اسلامی شهر قم اضافه کرد: تمام کارکنان 
نیروهای خدماتی و پاکبان پیمانکار شهرداری بیمه تکمیلی ندارند که 

باید این در قرارداد لحاظ شود.

مدیرکل پست استان قم با بیان اینکه در نیمه نخست امسال ۱۲ درصد 
رشد ترافیکی داشتیم،  گفت: سالانه ۱۲ میلیون مرسوله پستی از قم به 

اقصی نقاط کشور داریم.
ابوالفضل باقری منش در گفت و گوی ، در پیرامون جایگاه پست در زندگی 
امروز مردم، گفت: تعداد صندوق های پستی تغییر نکرده و هیچ صندوقی 
را کم نکردیم اما استفاده مردم از صندوق های پستی کمتر شده و رویکرد به 

سمت مرسولات ثبتی  رفته است.
وی با تاکید بر اینکه شبکه پستی به لحاظ تعداد تماسی که مردم  با 
دفاتر پستی دارند به عنوان بزرگترین شبکه ارتباطی فیزیکی دنیا شناخته 
می شود، تصریح کرد: نامه رسانان به صورت مویرگی در تمام نقاط شهر توزیع 
مرسوله انجام می دهند به خاطر اینکه سطح دسترسی مردم با پست بسیار 
نزدیک است و به عنوان بزرگترین شبکه ارتباطی فیزیکی کشور شناخته 

می شود.
مدیر کل پست استان قم گفت: از سویی آن نگاهی که فکر می کردیم اگر 
نامه های عادی و قبوض شرکت های خدماتی مانند آب، گاز و برق کم شود 

ترافیک پستی هم کاهش می یابد اما این اتفاق برعکس شد و نگاه مردم به 
سمت کسب و کارهای الکترونیکی رفت .

روزانه در کشور 8۰۰ هزار مرسوله جا به جا می شود 
باقری منش گفت: پس از شیوع بیماری کرونا و پویش در خانه بمانید و 
اینترنتی خرید کنید، پست واسطه و حلقه ارتباط فروشنده و خریدار بود و 
نگاه ها از پست نامه و پاکت به سمت خریدهای اینترنتی و کسب و کارهای 
امسال ۱۲ درصد رشد  نیمه نخست  در  اینکه  بیان  با  تجاری رفت. وی 
ترافیکی داشتیم،  عنوان کرد: سالانه ۱۲ میلیون مرسوله پستی از قم به 
اقصی نقاط کشور داریم. مدیر کل پست استان قم با اشاره به اینکه روزانه در 
کشور ۸۰۰ هزار مرسوله جا به جا می شود، تصریح کرد: این عدد سال های 
قبل کمتر بود و اکنون ترافیک رو به افزایش است. استان قم هم امسال 

نسبت به مدت مشابه پارسال ۱۲ درصد رشد داشته است.
باقری منش  گفت: شاخص مهم توسعه یافتگی در دنیا که سرانه ترافیک 
پستی است، متاسفانه در ایران نسبت به کشورهای توسعه یافته در حوزه 

پست بسیار پایین است.

مدیرکل پست استان قم :
سالانه ۱۲ میلیون مرسوله پستی در استان قم جا به جا می شود

مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان قم 
گفت: تا پایان امسال یک هزار و ۵۰۰ واحد طرح 
نهضت ملی مسکن با تکمیل زیرساخت ها تحویل 

متقاضیان خواهد شد.
محمد اطهری افزود: ۴۶۷ واحد در سایت ۱۷ 
هکتاری شهرک پردیسان و بیش از یک هزار واحد 
دیگر نیز سایت های  ویلایی طایقان و ۲۲ هکتاری 
ادامه  وی  شد.  خواهد  تحویل  آماده  پردیسان 

واحد  و ۱۷  یک هزار  تاکنون  اداره کل  این  داد: 
طرح نهضت ملی مسکن را تحویل متقاضیان 
داده است. اطهری خاطرنشان کرد: هفت هزار 
و ۵۳۵ واحد در قالب طرح نهضت ملی مسکن 
توسط بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان قم 
احداث خواهد شد. وی گفت: در صورت تامین 
به موقع زیرساخت های آب، برق، گاز و غیره امکان 
واگذاری برخی از واحدهای این اداره کل زودتر از 

زمان بندی اعلام شده وجود دارد. مدیرکل بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی استان قم، گفت: عملیات 
اجرایی واحدهای سایت ۲۲ هکتاری و شهرک 
زیرساخت ها  آماده سازی  روند  از  طایقان جلوتر 
خریدوفروش  کرد:  تاکید  وی  می رود.  به پیش 
فیش مسکن ملی نهضت ملی غیرقانونی است و 
خریداران در صورت انجام این تخلف با مشکلات 

مهمی روبه رو خواهند شد.

مدیرکل بنیاد مسکن استان قم خبرداد:
تحویل 15۰۰ واحد نهضت ملی مسکن تا پایان سال

جنگل های هیرکانی

عکس : حسن عیسی پور

رییس اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان قم تشریح  کرد:

ویژه برنامه های سالروز رحلت امامزاده مبرقع)ع(
رییس اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان قم ویژه برنامه های سالروز رحلت 
امامزاده موسی مبرقع)ع( فرزند بلافصل حضرت جواد الائمه)ع( را تشریح 

کرد.
حجت الاسلام سید نورالدین صمدانی روز دوشنبه در نشست خبری ویژه 
برنامه های رحلت حضرت موسی مبرقع)ع( فرزند بلافصل امام جواد)ع( 
افزود: در مراسم های ویژه رحلت آن حضرت ۶ برنامه تدارک دیده شده و 
امسال وفاق استانی برای برنامه های سالگرد وفات بوجودآمده و مسوولان 

نهادهای مختلف استان پای کار آمده اند.
وی ادامه داد: در کشور، امامزاده های بلافصل بسیار کم دیده می شود ولی 
در قم مضجع شریف حضرت معصومه)س( و حضرت موسی مبرقع)ع( را 
داریم که باید در برگزاری برنامه های گرامیداشت عملکرد ویژه و درخوری را 

شاهد باشیم.
شهرداری،   ، توانیر  شرکت  چون  نهادهایی  و  اداره ها  همکاری  از  وی 
استانداری ،علوم پزشکی قم خبر داد و گفت: مشارکت های مردمی زیادی 

نیز برای برگزاری مراسم شاهد هستیم.
صمدانی افزود: ۲ آبان ساعت ۱۹ آیین شب شعر با عنوان "یک ماه و ۴۰ 
ستاره« برکزار خواهد شد و در روز سوم آبان ساعت ۱۰ صبح با حضور آیت 
الله مهدی شب زنده دار و همراه با مداحی مداحان اهلبیت و قرائت قرآن، 

غبارروبی مضجع شریف امامزاده موسی مبرقع انجام می شود.
وی بیان کرد: قرائت دعای کمیل در شب جمعه هفته جاری را شاهد 
خواهیم بود و تا صبح جمعه در حرم مطهر امامزاده مبرقع به روی مومنان باز 
است تا برنامه های مختلف را برای آنان داشته باشیم، دعای ندبه نیز دراین 

مکان برگزار خواهد شد.
رئیس اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان قم به برگزاری آیین تعویض پرچم 
امامزاده موسی مبرقع)ع( با حضور خادمان حضرت معصومه)س(، مسجد 
مقدس جمکران و امامزادگان قم اشاره کرد و افزود: مراسم عزاداری شب 
رحلت یکی از برنامه های مهم ما برشمرده می شود که جمعه هفته جاری 

ساعت ۲۰ آغاز می شود و برنامه های متعددی را اجرا می شود.

مهدی کلانترزاده مدیر روابط عمومی شهرداری قم نیز در این نشست به 
اقدام های شهرداری برای سالگرد وفات امامزاده موسی مبرقع)ع( اشاره 
کرد و مهم ترین آنها را استقرار تیم های آتش نشانی، سرویس های اتوبوسرانی 
و تاکسیرانی، خدمات پارکینگ رایگان، ایجاد سرویس های بهداشتی سیار، 
تامین آب شرب، فضاسازی شهری، برپایی موکب فرهنگی برای کودکان و 

نوجوانان ذکر کرد.
حضرت موسی مبرقع)ع( در سال ۲۱۴ هجری قمری در شهر مدینه به دنیا 
آمد و در بیست و دوم ربیع الثانی سال ۲۹۶ هجری قمری در شهر مقدس قم 
وفات یافت.وی یکی از ۴۴۰ امامزاده مدفون در قم و فرزند امام نهم شیعیان 

حضرت امام جواد)ع( و برادر تنی امام هادی)ع( است.
این بزرگوار در ۴۰ سالگی از مدینه به قم مهاجرت کرد و تا پایان عمر در این 
شهر ساکن بود. وی در دوران حیات در قم مورد تکریم بزرگان و مردم شهر بود.

مزار این امامزاده در محله چهل اختران قم واقع است و این مکان از آن 
هنگام تاکنون مورد احترام مومنان می باشد.

وی همچنین از جمله محدثان بزرگ تاریخ تشیع به شمار می آید و از قولش 
روایت های متعددی در کتاب های حدیثی وجود دارد.
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